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استان  تهران 5

مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید پرند؛ 
ساخت ۳۲ هزار واحد نهضت ملی مسکن 

در پرند در حال انجام است
ــو  ــد در گفتگ ــد پرن ــهر جدی ــران ش ــرکت عم ــل ش  مدیرعام
ــاز  ــازی از آغ ــری وزارت راه و شهرس ــگاه خب ــگار پای ــا خبرن ب

ــی در  ...... ــت مل ــکن نهض ــد مس ــزار واح ــاخت ۳۲ ه س 12
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وزیــر امــور خارجــه ضمــن تشــریح ظرفیــت هــای اســتراتژیک و 
ژئوپولیتیــک ایــران در همــکاری بــا بریکــس گفــت: از آفریقــای 
ــن گــروه  ــران در ای ــت ای ــی درخواســت می شــود از عضوی جنوب

حمایــت کنــد.

نقل  به  روز  اتفاق  گزارش  به 
استانداری  اطلاع رسانی  ازپایگاه 
اشاره  با  صائبی  محمد  تهران؛ 
هیئت  انتخابات  برگزاری  به 
روابط  هماهنگی  شورای  رئیسه 
اظهار  تهران  استان  عمومی های 
ساختار  به  توجه  با  داشت: 
تهران  استان  هماهنگی  شورای 
در مدت معین، افراد با شرایط و 
دستگاه های  در  مرتبط   فعالیت 
درخواست شان  و  رزومه  استان 
عمومی  روابط  کل  اداره  به  را 

استانداری تهران ارسال کردند .
بررسی  از  پس  داد:  ادامه  وی 
صورت  به  کاندیدا   ۱۹ اسامی، 
جلسه  در  و  شد  اعلام  رسمی 
با  که  مردادماه   ۲۲ یکشنبه 
عمومی  روابط  مدیران  حضور 
دارابی  حضور  با  تهران  استان 
مرکز  رئیس  و  وزیر  مشاور 

وزارت  اطلاع رسانی 
برگزار  استاندار  و  کشور 
به  مدیران  می شود، 
انتخاباتی  نامزدهای 

خود رای می دهند.
دبیر  و  رئیس  جانشین 
شورای هماهنگی روابط 
استان  عمومی های 
کرد:  خاطرنشان  تهران 
که شورای  اختیاراتی  با 
سطح  در  هماهنگی 
استان دارد،  پس از رای 
اعضا  انتخاب  و  گیری 

شایسته ایی  اقدامات 
و  انسجام  اعتلا،  راستای  در 
در  عمومی ها  روابط  هماهنگی 

سطح استان برخواهیم داشت.
صائبی سپس گفت: این شورا به 
منظور ایجاد انسجام، اتخاذ شیوه 
امور  های مناسب، هماهنگی در 

اطلاع رسانی و ایجاد وحدت رویه 
روابط  مدیران  همه  حضور  با  و 
اجرایی  دستگاه های  عمومی 
و  شهرداری ها  فرمانداری ها،  و 
تشکیل  استان  بخشداری های 

خواهد شد.
هماهنگی  شورای  افزود:  وی 

به  استان  عمومی های  روابط 
به  غیاب  در  و  استاندار  ریاست 
مدیرکل  دبیری  و  جانشینی 
با  و  استانداری  عمومی  روابط 
وظیفه   و  تشکیل  اعضا  شرکت 
در  را  رسانی  اطلاع  هماهنگی 

استان بر عهده خواهد داشت.

گام اساسی جهت انسجام و هماهنگی روابط عمومی های استان تهران/ صائبی: 
انتخابات اعضای شورای هماهنگی روابط عمومی های استان برگزار می شود

سازمان توسعه و نوسازی معادن و 
به  )ایمیدرو(  ایران  صنایع معدنی 
اکتشاف پهنه های  منظور توسعه 
عنوان  به  معدن  تبدیل  معدنی، 
اقتصاد  مهم  محورهای  از  یکی 
استراتژیک  فلزات  کشف  و  کشور 
و تامین خوراک مورد نیاز صنایع 

کشور را هدفگذاری کرده است.
ایمیدرو،  از  ایرنا  گزارش  به 
ایمیدرو  بودجه  و  ها  استراتژی 
های  فعالیت  توسعه  راستای  در 
منابع  کشف  شامل  اکتشافی 
معدنی متنوع جدید، فراهم کردن 
برای جذب سرمایه  مناسب  بستر 
گذاری داخلی و خارجی، سرمایه 
مناطق  در  اکتشافی  گذاری 
معدنی،  پتانسیل  دارای  و  محروم 
چند  اقتصاد  ایجاد  زایی،  اشتغال 
محصولی و گام برداشتن در مسیر 

توسعه پایدار است.
در  گذاری  سرمایه  عملکرد 

اکتشاف
در  گذاری  سرمایه  عملکرد 
اکتشاف در سال گذشته)۱۴۰۱(؛ 
۱۲ هزار و ۲۵۰ میلیارد ریال بوده 
است. برآورد بودجه موردنیاز سال 
 ۲۰ به  اکتشاف  بخش  در  جاری 

هزار میلیارد ریال می رسد.
واگذاری ۸۱ پهنه اکتشافی از سال 
۹۲ تا سال ۱۴۰۰ به مساحت کل 
مربع  کیلومتر  ۴۸۹هزار  از  بیش 
به ایمیدرو و شرکت  تهیه و تولید 

ایران  معدنی  مواد 
در  این  شده،  انجام 
حالی است که اکنون 
پهنه  مساحت  کل 
زیرپهنه  جاری،  های 
ها و محدوده های به 
نام ایمیدرو و شرکت 
مواد  تولید  و  تهیه 
حدود  ایران  معدنی 
کیلومتر  ۷۲هزار 
بقیه  و  است  مربع 
آزادسازی شده است.

اکتشافی مطالعات 
 ۱۴۰۱ سال  در 
اکتشافی  مطالعات 
و  شناسایی  مراحل 

پی جویی در ۱۱ پهنه 
ایمیدرو  به  شده  واگذار  اکتشافی 
کیلومتر  ۴۱هزار  مساحت  به 
نتایج  است.  انجام  حال  در  مربع 
 ۱۶۶ اخذ  به  منجر  مطالعات 
 ۵۱۱ ثبت  و  اکتشافی  پروانه 

محدوده امیدبخش شده است.
ارزش ذخایر برجا

از  حاصل  برجا  ذخایر  ارزش 
پایان  تا   ۹۲ سال  در  اکتشافات 
سال ۱۴۰۱ به ۲۸.۷ میلیارد دلار 

می رسد.
در  ای  توسعه  اقدامات  دیگر  از 
به  کمک  به  توان  می  بخش  این 
ناوگان  روزرسانی  به  و  تجهیز 
بها  فهرست  تدوین  حفاری، 

)پیمانکاران(،  حفاری  خدمات 
مغزه  انبارهای  احداث  و  ساخت 
طرح  تهیه  و  مختلف  معادن  در 
جامع اکتشاف سرب و روی کشور 

اشاره کرد.
مشارکت با بخش خصوصی

مشارکت  جلب  برای  تلاش 
های  فعالیت  در  خصوصی  بخش 
ایمیدرو  توجه  مورد  اکتشافی 
توان  می  آنها  جمله  از  که  است 
 ۹ اکتشاف  در  مشارکت  به 
و  جازموریان  آباده  پهنه  بلوک 
اکتشاف  در  مشارکت  گور،  بهرام 
استان  بیجار  و  قروه  های  پهنه 
کردستان، برگزاری دوره آموزشی 
تحلیل  تجزیه،  نوین  های  روش 

ژئوشیمی  های  داده  پردازش  و 
کاربردی و برگزاری دوره آموزشی 

ArcGIS اشاره کرد.
مکان  یکپارچه  اطلاعات  سامانه 

مبنای ایمیدرو
های  برنامه  اجرای  راستای  در 
اطلاعات  سامانه  اکتشافی، 
ایمیدرو  مبنای  مکان  یکپارچه 
آن  کارکرد  که  شد  اندازی  راه 
داده  همه  تولید  یا  آوری  »جمع 
طبق  ایمیدرو  اکتشافی  های 
»یکپارچه  و  نهایی«  استاندارد 
اشتراک  به  و  تحلیل  سازی، 
در  استاندارد«  اطلاعات  گذاری 
مکان  یکپارچه  اطلاعات  سامانه 

مبنای ایمیدرو است.

توسعه اکتشافات با رویکرد افزایش سهم معدن در 
اقتصاد و تامین خوراک در ایمیدرو

اشتغالزایی، امنیت اجتماعی جامعه را تضمین می کند
وزیــر تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــی گفــت: اگــر مــا وظیفــه اشــتغال زایی را بــه 

درســتی انجــام دهیــم، امنیــت اجتماعــی جامعــه را تضمیــن کرده ایــم.
ســید صولــت مرتضــوی وزیــر تعــاون، کار و رفــاه اجتماعــی، در نشســت بررســی 
عملکــرد اعطــای تســهیلات تکلیفــی اظهــار داشــت: رئیس جمهور چند مســاله را 
به عنــوان اهــداف اصلــی دولــت در نظــر دارنــد کــه یکــی از آن هــا ایجــاد ســالیانه 
ــی از  ــوان یک ــتغال به عن ــاد اش ــغلی اســت.وی از ایج ــون فرصــت ش ــک میلی ی
ــی  ــدف غای ــت را ه ــر عدال ــت: اگ ــرد و گف ــام ب ــت ن ــی عدال ــاخصه های اصل ش

ایجــاد جمهــوری اســلامی بدانیــم، شــاخصه اشــتغال، آن را ارزیابــی می کنــد.

پایگاه  نقل  به  روز  اتفاق  گزارش  به 
جلسه  تهران؛  استانداری  اطلاع رسانی 
برگزاری  برای  لازم  تمهیدات  اتخاذ 
ریاست  به  حسینی  دلدادگان  مراسم 
با  و  تهران  استاندار  فخاری  علیرضا 
فرمانده  ذوالقدر  احمد  سردار  حضور 
استان  سیدالشهدا)ع(  حضرت  سپاه 
تهران، سردار حسن زاده فرمانده سپاه 
بزرگ،  تهران  الله)ص(  رسول  محمد 
انتظامی  فرمانده  محمدیان  سردار 
عسگر  قاضی  حجت الاسلام  پایتخت، 
حسنی)ع(،  عبدالعظیم  حرم  تولیت 
استانداری  کل  مدیران  و  معاونین 

برگزار شد.

جلسه  این  در  فخاری 
این  داشت:  اظهار 
مرور  هدف  با  جلسه 
پذیرش  ظرفیت  برای 
بزرگ  جمعیت 
در  حسینی  دلدادگان 
مراسم اربعین می باشد.

امسال  داد:  ادامه  وی 
سال های  همچون 
مسئولیت  دو  گذشته 
هم  و  نجف  ستاد  عنوان  به  هم 
داریم  حسینی  اربعین  جاماندگان 
داده  پوشش  و  پشتیبانی  باید  که 
درگیر  زیادی  های  دستگاه  و  شود 
تامین  و  پشتیبانی  خدمات رسانی، 

امنیت این مراسم بزرگ می شوند.
لزوم  به  اشاره  با  تهران  استاندار 
دلدادگان  مراسم  سازی  مردمی 
وقتی  کرد:  عنوان  حسینی  اربعین 
پاسخگویی  کنند،  می  مشارکت  مردم 
وجه  اگر  و  گیرد  می  صورت  بهتری 
الگوی  در  باید  شود  تقویت  مردمی 
رفتاری خود تغییر ایجاد کنیم که در 

شوراهای  و  جماعات  ائمه  راستا  این 
آفرینی  نقش  باید  محلات  همیاری 

کنند.
که  مواردی  گفت:  سپس  فخاری 
مراسم  این  در  سازی  مردمی   قابلیت 
تا  شود  مشخص  و  تفکیک  دارد، 
نیز  دولتی  های  مجموعه  تکالیف 
تکثر  و  کثرت  تنوع،  شود؛  مشخص تر 
هدف  این  با  همسو  باید  جمعیتی 
مقدس باشد و فضای تبلیغاتی در این 

جهت مرور شود.
وی با اشاره به اتخاذ تمهیدات ترافیکی 
در  ترافیکی  اطلاعاتی  کرد:  تاکید 
گیرد، همچنین  قرار  مردم  عام  اختیار 
چگونگی تامین نیازمندی ها از اسکان 
کودکان،  نگهداری  پذیرایی،  تا  موقت 
قرار  توجه  مورد  غیره  و  موقت  امداد 

گیرد.
پذیری  ظرفیت  افزود:  تهران  استاندار 
باید جمعیت  که  دارد  اهمیت  نیز  ری 
مدیریت و هدایت شود، در این زمینه 
۲۴ ساعت قبل از آغاز مراسم، قرارگاه 
ظرفیت سنجی  و  تشکیل  تاکتیکی 

صورت گیرد.
موضوع  اهمیت  به  اشاره  با  فخاری 
کرد:  خاطرنشان  زائران  انتقال  و  نقل 
همچنین  و  ها  شهرداری  کمک  با 
معین  عنوان  به  مجاور  فرمانداری های 
شهروندان  انتقال  و  نقل  موضوع  ری، 
مدیریت شود؛ همچنین پوشش خبری 
و  محتوا  که  دارد  اهمیت  نیز  مراسم 
اهمیت  حائز  پوشش خبری  در  کثرت 

است.
باید  فرهنگی  بخش  در  داد:  ادامه  وی 
اقدامات جدی صورت گیرد و دبیرخانه 
دائمی برای ستاد اربعین تشکیل شود 
فرهنگ  برای  هدفمند  برنامه های  تا 

سازی در دستورکار قرار گیرد.
امنیت  تامین  به  تهران  استاندار 
در  شده  گرفته  صورت  برآوردها  و 
محور  گفت:  و  کرد  اشاره  زمینه  این 
دچار  تا  باشد  توجه  مورد  امدادی 
مشکل نشویم و تمام اقدامات به شکل 
پرشور  حضور  تا  شود  پیگیری  درست 
مردم و استقلال طلبی و بزرگ منشی 
مردم ایران را به گوش دشمن برسانیم

استاندار تهران: اتخاذ تمهیدات لازم برای برگزاری مطلوب مراسم دلدادگان حسینی
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سرتیپ حاتمی: خبرنگاران به خوبی اهداف دشمن 

در جنگ ترکیبی را برملا کردند



سیاسی
خبر

وزیر کشور: تامین زیرساخت ها برای 

زائران اربعین؛ بنایی برای تغییر 

استانداران نداریم

با  لازم  های  هماهنگی  و  تمهیدات  همه  گفت:  همدان  در  کشور  وزیر   
مسئولان کشور عراق در ابعاد مختلف از جمله وضعیت اسکان ، تردد حمل 
و نقل بهداشت، گذرنامه و همچنین در زمینه تامین امنیت زائران اربعین 

حسینی انجام شده است.
با  وگو  گفت  در  و  همدان  به  روزه  یک  سفری  جریان  در  وحیدی  احمد 
خبرنگار ایرنا افزود: همچنین اقدامات خوبی برای ایجاد پارکینگ های وسیع 
خودرویی و تامین زیرساخت های لازم در حوزه حمل و نقل و راهداری در 
انجام شده  و همچنین خسروی  مهران، شلمچه، چذابه  مرزهای چهارگانه 

است.
وی یادآور شد: یکی از مشکلات و دغدغه های مردم در زمینه ایجاد سایبان 
ها و اسراحت شهروندان و زائران بود که در این راستا نیز کارهای بزرگ و 

اقدامات مناسبی برای زائران و خانواده ها انجام شده است.
وی یادآور شد: کارهای بزرگی در زمینه بهسازی و ترمیم مسیرها نیز انجام 
شده و برخی راه ها که نیازمند عملیات بهسازی بودند در یک اقدام جهادی 
به  ها  بخش  همه  بین  خوب  های  هماهنگی  و  همکاری  با  و  شتاب  پر  و 

سرانجام رسیده است .
تغییر  برای  ای  برنامه  آیا  که  سئوال  این  به  پاسخ  در  هچنین  وحیدی 
استانداران و یا فرمانداران در کشور دارید، تصریح کرد که بنایی بر تغییر 

استاندار و یا فرمانداری با توجه به سال برگزاری انتخابات نداریم.
وی گفت: شرایط و اینکه دولت و وزارت کشور به ویژه استانداران، فرمانداران 
و بخشداران مجریان اصلی انتخابات هستند و بار اصلی را نیز آنها بر دوش 
دارند رویکرد و سیاست تاکنون بر تثبیت آنها استوار است مگر آنکه ضرورت 

خاصی پیش بیاید.

در دیدار با وزیر خارجه آفریقای جنوبی مطرح شد؛

امیرعبداللهیان: آفریقای جنوبی از 
عضویت ایران در بریکس حمایت کند

وزیر امور خارجه ضمن تشریح ظرفیت های استراتژیک و ژئوپولیتیک ایران 
در همکاری با بریکس گفت: از آفریقای جنوبی درخواست می شود از عضویت 

ایران در این گروه حمایت کند.
به گزارش حوزه سیاست خارجی ایرنا، حسین امیرعبداللهیان وزیر امور خارجه  
در حاشیه پانزدهمین نشست کمیسیون مشترک همکاری های اقتصادی ایران 
و آفریقای جنوبی و در دیدار با نالدی پاندور وزیر روابط و همکاری بین المللی 
آفریقای جنوبی همچنین سفر پیش روی آیت الله رئیسی به آفریقای جنوبی 
را فرصتی ارزشمند برای تعمیق همکاری های اقتصادی و سیاسی تهران و 

پرتوریا خواند.
موقعیت  و  آفریقا  قاره  در  آفریقای جنوبی  مهم  بر جایگاه  تاکید  وی ضمن 
استراتژیک جمهوری اسلامی ایران در منطقه غرب آسیا، توسعه همه جانبه 
همکاری های سیاسی و اقتصادی دو کشور را برای تعمیق تعاملات بین قاره 

ای و بین المللی ضروری دانست.
موضوعات  در خصوص  ایران  اسلامی  جمهوری  های  دیدگاه  تشریح  با  وی 
سودان،  اوضاع  اوکراین،  و  روسیه  جنگ  جمله  از  المللی  بین  و  ای  منطقه 
وضعیت یمن و فلسطین، ضمن ابراز خوشحالی از نزدیکی دیدگاه های تهران 
- پرتوریا در موضوعات فوق الذکر، خواستار تعمیق همکاری ها و تبادل نظرات 

در موضوعات بین المللی شد.
وزیر امور خارجه با اشاره به اتهامات برخی از کشورهای غربی در خصوص 
حمایت تسلیحاتی ایران از روسیه، ضمن تکذیب این اتهامات، از عدم دریافت 
اسناد ادعایی طرف اوکراینی در نشست هیات های نظامی جمهوری اسلامی 

ایران و اوکراین در مسقط خبر داد. 
گسیل پناهجویان افغانستانی به ایران نتیجه ۲۰ سال اشغال این کشور توسط 

آمریکا است
و  افغانستان  سیاسی  و  امنیتی  شرایط  تشریح  با  ادامه  در  امیرعبداللهیان 
افزایش قابل توجه پناهجویان افغانستانی در ایران، از تضییقات اعمال شده در 

افغانستان نسبت به حقوق زنان ابراز نگرانی کرد.
وی، وضعیت کنونی مواد مخدر، ناامنی و گسیل پناهجویان افغانستانی به ایران 

را از نتایج ۲۰ سال اشغال این کشور توسط نیروهای آمریکایی خواند.
وزیر خارجه کشورمان روند روبه رشد روابط جمهوری اسلامی ایران با عربستان 
با  و  دانست  از دستاوردهای سیاست همسایگان دولت سیزدهم  را  سعودی 
اشاره به وضعیت یمن، ضمن ابراز خرسندی از توافقات مربوط به توقف جنگ 
در این کشور ، بر حمایت تهران از گفت و گوهای گروه های یمنی - یمنی 

تاکید کرد.
ابراز خرسندی از مواضع دولت آفریقای جنوبی  با  امیرعبداللهیان همچنین 
در مورد فلسطین، طرح مقام معظم رهبری برای حل مساله فلسطین مبنی 
بر برگزاری رفراندوم میان تمامی فلسطینیان را تنها راه حل مشروع مساله 

فلسطین دانست.
وی در ادامه به تشریح آخرین وضعیت همکاری های جمهوری اسلامی ایران 
و آژانس بین المللی انرژی اتمی و لزوم تمرکز آژانس به فعالیت های فنی و 

دوری از سیاستکاری توسط آژانس تاکید کرد.
و  استراتژیک  های  ظرفیت  تشریح  ضمن  همچنین  کشورمان  خارجه  وزیر 
ژئوپولیتیک جمهوری اسلامی ایران در همکاری با بریکس، بر علاقه مندی 
تاکید کرده و خواستار  اقتصادی  بزرگ  ائتلاف  این  برای عضویت در  تهران 

حمایت آفریقای جنوبی از عضویت ایران در بریکس شد.
وی همچنین سفر پیش روی آیت الله رئیسی به آفریقای جنوبی را فرصتی 
ارزشمند برای تعمیق همکاری های اقتصادی و سیاسی تهران و پرتوریا خواند.

خانم نالدی پاندور، وزیر همکاری و روابط بین المللی آفریقای جنوبی نیز در 
این دیدار ضمن تشریح آخرین وضعیت سیاسی و امنیتی کشورهای آفریقا، بر 
حمایت کشورش از مردم فلسطین تاکید کرده و از استاندارد دوگانه سازمان 
ملل در تاکید بر تمامیت ارضی کشورها و همزمان، نادیده گرفته شدن خواسته 

مردم فلسطین انتقاد کرد.
وزیر امور خارجه آفریقای جنوبی ضمن تاکید بر اهمیت روابط پرتوریا و تهران، 
حمایت کشورش از عضویت جمهوری اسلامی ایران در بریکس را یادآور شد.

شکست  گفت:  قوا  کل  فرمانده  مشاور   
تمامیت  کردن  خدشه دار  در  دشمنان 
بودن  مثمرثمر  دهنده  نشان  ایران  ارضی 
به خوبی  که  است  خبرنگارانی  تلاش های 
را  نیت های دشمنان  و  اهداف  پرده  پشت 
برملا  دشمن  پیچیده  ترکیبی  جنگ  در 

کردند.
امیر  ایرنا،  دفاعی  خبرنگار  گزارش  به 
در  سه شنبه  روز  حاتمی  امیر  سرتیپ 
در  خبرنگار  روز  گرامیداشت  مراسم 
ضمن  ارتش  سیاسی  عقیدتی  سازمان 
اظهار  خبرنگاران  های  تلاس  از  قدردانی 
داشت: به همه شهدای عرصه رسانه عرض 
سلام و ارادت داشته و از آن ها می خواهیم 
تا برای رفع مشکلات کشورمان دعا کنند.

با  ارتش  امور  در  قوا  کل  فرمانده  مشاور 
بیان اینکه تقارن ماه محرم و روز خبرنگار 
حادثه  کرد:  تصریح  است،  مبارکی  تقارن 
دو  یقیناً  ولی  دارد  مختلفی  ابعاد  عاشورا 
شهادت  اتفاق،  اولین  دارد.  برجسته  بعد 
امام حسین )ع( و یارانشان و هدف از این 
ولی  است  آن  از  پس  اتفاقات  و  شهادت 
جنبه هم وزن آن اطلاع رسانی و روایتگری 

عاشورا است.
معروف  به جمله  اشاره  با  سرتیپ حاتمی 
»کربلا در کربلا می ماند اگر زینب نبود«، 
گونه ای  به  عاشورا  روایت گری  داد:  ادامه 
انجام شده که هم برای امروز ما و هم برای 
آینده درس آموز است. حضرت زینب)س( 
الگو و اسوه کسانی است که قصد دارند در 
زمینه خبررسانی به درستی فعالیت کنند.

بیان  عاشورا،  اتفاقات  به  اشاره  ضمن  وی 
رقم خورده  عاشورا  در  تلخی  فجایع  کرد: 
کاروانی  مسئولیت  )س(  زینب  حضرت  و 
دارد که به دست شقی ترین افراد به اسارت 
درآمده اند. در این فضا، حضرت زینب )س( 
و  رسانی  اطلاع  بزرگ  و  ماندگار  کار  یک 

روایتگری صحنه عاشورا را انجام داد.
ارتش  امور  در  قوا  کل  فرمانده  مشاور 
این کار را  اگر  افزود: حضرت زینب )س( 
انجام نمی داد، انحراف و فراموشی در این 
خصوص صورت می گرفت. حضرت زینب 
)س( با روایت صحیح به موقع و شجاعانه 
توانست صحنه را به طور کلی تغییر دهد 
پیروزی  احساس  که  افرادی  همان  و 
شکست  احساس  نحوی  به  می کردند 
کردند که حاضر به پذیرش مسئولیت آن 

نبودند.
امیر سرتیپ حاتمی با بیان اینکه حضرت 
زینب )س( الگو و اسوه همه پیام رسان ها، 
تاریخ  طول  در  رسانه  اهالی  و  خبرنگاران 
است، تصریح کرد: ایشان واقعاً نمونه ای در 
نمونه ای  قطعاً  و  پیام رسانی هستند  حوزه 
به عظمت ایشان برای نشان دادن اهمیت 

پیام رسانی در طول تاریخ نداریم.

امروز  گفت:  قوا  کل  فرمانده  مشاور 
از  بسیاری  شکل دهنده  پیام رسانی 
فضای  اگر  و  است  اجتماعی  هنجارهای 
فرهنگ عمومی را فضای فرهنگی جامعه 
روشنگری ها  که  گفت  می توان  بدانیم، 
ایفا می کند. یک  را  امروز نقش دوگانه ای 
به  که  هستند  کسانی  نقش  این  جهت 
طرف  در  و  می کنند  عمل  صحیح  شکلی 
خدمت  در  که  هستند  خبرنگارانی  دیگر، 

زورگویان عالم قرار دارند.
وی در ادامه سخنان خود، سلامت جامعه 
و  دانست  رسانی  پیام  نحوه  به  وابسته  را 
ایفای یک نقش دوگانه  با  افزود: رسانه ها 
می توانند هم جامعه را به سوی نابودی و 
رستگاری سوق  به سوی  یا  و  برده  قهقرا 
دهند. رسانه ها همچنین می توانند جامعه 

را به سوی جنگ و یا صلح هدایت کنند.
ما  اینکه  بیان  با  حاتمی  سرتیپ  امیر 
شاهد  را  جایی  هیچ گاه  مهم  حوادث  در 
نیستیم که رسانه یک پای مهم آن نباشد، 
شروع  رسانه  با  جنگ ها  کرد:  خاطرنشان 
می کند  پیدا  استمرار  رسانه  با  می شود، 
همه  در  می کند.  پیدا  خاتمه  رسانه  با  و 
جنگ هایی که خودمان درگیر آن بوده ایم، 

این مورد را مشاهده کرده ایم.
وی ادامه داد: عمدتاً در مقابل ما دسته ای 
منفی  طیف  در  که  هستند  رسانه ها  از 
نقش آفرینی رسانه ای قرار دارند. غربی ها 
با ادعای طرفداری از اخلاق حقوق بشر و 
صلح رسانه های خود را هدایت می کنند. 
اما، ما به عنوان ایرانی ها با پوست، گوشت 
اینگونه  که  کرده ایم  حس  خود  خون  و 

نبوده است.
مشاور فرمانده کل قوا با اشاره به بمباران 
دفاع  در  حلبچه  و  سردشت  شیمیایی 
هزاران  زخمی شدن  و  کشته  و  مقدس 
خواست  حادثه  این  در  کرد:  بیان  نفر، 

مستکبرین جهان این نبود که رسانه ها به 
اما،  بپردازند،  این موضوع  به  طور حقیقی 
به آن  به طور صحیح  رسانه های حق مدار 

پرداختند.
ترور  شهید  هزار   ۱۷ درباره  افزود:  وی 
رسیدند  شهادت  به  منافقین  توسط  که 
طور  به  غربی  رسانه های  از  هیچ کدام  نیز 
مغفول  را  آن  و  نپرداختند  آن  به  صحیح 

گذاشتند.
امیر سرتیپ حاتمی با بیان اینکه بیش از 
تا ۸  نفر در سوریه کشته و ۷  ۵۰۰ هزار 
کرد:  خاطرنشان  شدند،  آواره  نیز  میلیون 
آمریکایی ها علاوه بر این جنایت ها به بهانه 
و  افغانستان  به  بار  دو  تروریسم  با  مبارزه 
کشورها  این  منابع  و  کردند  تهاجم  عراق 
بردند.  بین  از  را  آن ها  مردم  و  غارت  را 
موضوعات  این  به  غربی  رسانه های  اما، 
اگر  البته  ماند.  پوشیده  و  نپرداختند 
مقاومت  محور  فداکاری های  و  رشادت ها 
هرگز  عراق  و  سوریه  در  فجایع  این  نبود 
خاتمه پیدا نمی کرد و تا ۲۰ سال دیگر نیز 

در منطقه تداوم داشت.
وی ادامه داد: اگر امروز مطلبی در فضای 
جهانی وجود دارد و برای ملت ها بیان شده 
حاصل تلاش های متعهدانه اصحاب رسانه 

است.
مشاور فرمانده کل قوا با اشاره به اغتشاشات 
پاییز گذشته تصریح کرد: ما یک مدل از 
کار رسانه ای را در وقایع برنامه ریزی شده 
بودیم.  شاهد  کشورمان  گذشته  سال 
این  از  برجسته ای  مصادیق  نیز  آنجا  در 
می خواستند  که  دارد  وجود  برنامه ریزی 
ملت  به  را  باطلی  سخن  و  حرف  هرگونه 
ایران بقبولانند. امیر سرتیپ حاتمی با بیان 
اینکه آمریکایی ها گروه های تجزیه طلب را 
در جریانات پاییز گذشته به گونه ای مطرح 
کردند، گفت: این کار در مقابل ملتی انجام 

شد که یقیناً بالاترین افتخار او نبرد و تلاش 
برای حفظ تمامیت ارضی کشورمان است. 
تمامیت  ما  دستاورد  بزرگترین  که  چرا 
می خواستند  دشمنان  و  بود  ایران  ارضی 
و  تجزیه طلبان  پهلوی،  خاندان  تطهیر  با 

منافقین آن را خدشه دار کنند.
بزرگ تر  جنایت  البته  داد:  ادامه  وی 
رساندن ۱۷  به شهادت  بر  علاوه  منافقین 
دشمن  که  صدام  کنار  در  آن ها  نفر،  هزار 

ملت ایران بود علیه ملت ایران جنگیدند.
شکست  کرد:  تاکید  حاتمی  سرتیپ  امیر 
دهنده  نشان  حوزه،  این  در  دشمنان 
مثمرثمر بودن تلاش های خبرنگارانی است 
که به خوبی پشت پرده اهداف و نیت های 
پیچیده  ترکیبی  جنگ  در  را  دشمنان 

دشمن برملا کردند.
مشاور فرمانده کل قوا گفت: در آینده نیز 
با وجود همه مشکلات، فضا و فرصت برای 
ایجاد  همه خبرنگاران و رسانه های متعهد 
خواهد شد تا بتوانند آنچه حق و حقیقت 

است را برای جهان بیان کنند.
گوشی  یک  با  می شود  امروز  افزود:  وی 
گرفت  ارتباط  جهان  همه  با  همراه  تلفن 
طریق  این  از  اگرچه  کرد.  پیام رسانی  و 
بزرگ  رسانه های  با  دشمنان  که  کارهایی 
اما،  نیست.  انجام  قابل  می دهند،  انجام 
فرصت  یک  جدید  فناوری های  ظهور 
فراهم  متعهد  خبرنگاران  برای  حداکثری 
می کند تا اخبار متناسبی که با فطرت پاک 
ایران  اسلامی  جمهوری  فضای  در  انسان 

وجود دارد، انعکاس دهند.
امور  در  قوا  کل  معظم  فرماندهی  مشاور 
ارتش همزمان با روز خبرنگار با حضور در 
پایگاه  از  ارتش  سیاسی  عقیدتی  سازمان 
اطلاع رسانی ارتش، مرکز اسناد، استودیو، 
نشریات صف و سرباز و اداره فضای مجازی 

بازدید کرد.

سرتیپ حاتمی: خبرنگاران به خوبی اهداف 
دشمن در جنگ ترکیبی را برملا کردند

خبر

قالیباف در نشست خبری تأکید کرد:

لزوم نقش آفرینی دیپلماسی پارلمانی 
ایران و ویتنام برای توسعه روابط

رییس مجلس بر نقش آفرینی دیپلماسی پارلمانی ایران و ویتنام برای تسهیل 
در صدور روادید، توسعه روابط اقتصادی، افزایش سطح تبادلات تجاری و 

همکاری های بانکی، دانشگاهی و گردشگری تاکید کرد.
به گزارش خبرگزاری مهر، محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی 
و وونگ دین هوئه رئیس مجلس ملی ویتنام، بعد از برگزاری نشست هیأت 
دوجانبه برای برگزاری کنفرانس خبری مشترک، در جمع رسانه های داخلی 

و خارجی حاضر شدند.
میزبانی  از  خرسندی  ابراز  ضمن  خبری  نشست  این  ابتدای  در  قالیباف 
رئیس مجلس ملی ویتنام و هیأت همراه در پنجاهمین سالگرد آغاز روابط 
دیپلماتیک دو کشور، گفت: در ملاقاتی که امروز میان دو هیأت برگزار شد 
از جمله  مهمی  موضوعات  درباره  انجامید  طول  به  ساعت  یک  از  بیش  و 
تجاری  نزدیک  همکاری های  و  گردشگری  علمی،  اقتصادی،  موضوعات 

صحبت شد و توافقاتی صورت گرفت.
رئیس مجلس شورای اسلامی تأکید بر تسریع تشکیل کمیسیون مشترک 
اقتصادی میان دو کشور را از جمله مسائل مطرح شده در این جلسه دانست 
و گفت: تشکیل کمیته های بانکی، موضوعات حوزه شیلات و همکاری های 
تکنولوژی به خصوص در حوزه بهداشت و درمان و نانوتکنولوژی از موضوعات 

دیگری بود که مورد توجه و توافق دو طرف قرار گرفت.
وی افزود: همچنین موافقتنامه های گمرکی، موافقتنامه اجتناب از دریافت 
مالیات های مضاعف، موافقتنامه تشویق و حمایت متقابل از سرمایه گذاری از 

اقدامات مهمی بود که مورد تأکید و توافق دو طرف قرار گرفت.
قالیباف اضافه کرد: نکته مهم دیگر در این نشست این بود که با تصویب 
قانونی که اخیراً در ویتنام صورت گرفته، تسهیل در صدور روادید میان دو 
باید در اولین فرصت پروازهای مستقیم میان  کشور فراهم شود که قطعاً 

تهران-هانوی نیز راه اندازی شود.
رئیس قوه مقننه تأکید بر همکاری های فرهنگی و علمی میان دانشگاه ها 
و اندیشکده های دو کشور را از دیگر موضوعات مطرح شده در این جلسه 
عنوان کرد و افزود: در این نشست بر گردشگری به خصوص میان مردم ایران 

و ویتنام تأکید شد.
کمک  با  ویتنام  و  ایران  مجالس  که  داشتیم  تأکید  طرف  دو  افزود:  وی 
گروه های دوستی پارلمانی با تصویب قوانین برای تسهیل و توسعه روابط 
اقتصادی، تلاش کنند تا به سطح تبادلات تجاری تا سقف دو میلیارد دلار 
این عقب  از شیوع کرونا هدفگذاری شده بود برسیم و  در سال که پیش 

ماندگی جبران شود.
قالیباف در ادامه تصریح کرد: یکی از موارد مورد تأکید دیگر همکاری های 
پارلمانی در سطح منطقه ای و بین المللی بود که همکاری های نزدیکی در 
APA و IPU داشته باشیم و همچنین در شوراهای بین المللی مانند شورای 
داشت،  خواهد  عضویت  آن  در  تا ۲۰۲۵  از ۲۰۲۳  ویتنام  که  بشر  حقوق 

همکاری های خود را گسترش دهیم.
به  مجدد  گویی  پایان ضمن خوش آمد  در  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
رئیس مجلس ملی ویتنام و هیأت همراه از میزبانی وی در پنجاهمین سالگرد 

آغاز روابط دو کشور ابراز خرسندی کرد.

ایجاد رویکردی نوین در طراحی و 
تولید سامانه های پدافندی

فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش با بیان اینکه رویکردهای نوینی در تولید 
بازدارندگی  از  میزانی  به  گفت:  است،  آمده  به وجود  پدافندی  سامانه های 

رسیده ایم که دشمنان جرأت نگاه چپ به کشورمان ندارند.
به گزارش خبرگزاری مهر، امیر علیرضا صباحی فرد فرمانده نیروی پدافند 
هوایی ارتش در آئین تکریم فارغ التحصیلان دانشگاه عالی دفاع ملی، دافوس 
با اشاره به اهمیت مأموریت و  و دانشگاه پدافند هوایی خاتم الانبیاء )ص( 
وظایف این نیرو در دفاع از کشور، اظهار داشت: آمادگی های خود را برای 

مقابله با انواع تهدیدات به طور دائم ارتقا می دهیم.
هوایی  پدافند  نیروی  پیشرفت های  به  اشاره  با  صباحی فرد  سرتیپ  امیر 
ارتش، افزود: امروز نیروی پدافند به جایگاهی رسیده است که ضمن ایجاد 
را در حوزه سلاح، سامانه و تجهیزات  نیازهای عملیاتی خود  بازدارندگی، 

تأمین می کند و در هیچ حوزه ای نیاز به خارج از کشور ندارد.
فرمانده نیروی پدافند هوایی ارتش با اشاره به اینکه زیرساخت های دانشگاه 
پدافند دقیقاً مطابق با استانداردهای روز کشور طراحی، ساخته و پایه ریزی 
است،  انجام  حال  در  مجرب  استادان  توسط  هم  آموزش ها  و  است  شده 
انسجام، همدلی و پژوهش محوری دانشجویان و استادان  خاطرنشان کرد: 
را  پدافند  نیروی  آینده  در  بی بدیل  اقتداری  نوید  هوایی،  پدافند  دانشگاه 

می دهد.
فعالیت  بر  افزون  بالاتر،  دفاعی  توان  از  برخورداری  برای  کرد:  عنوان  وی 
و  دانش بنیان  توان شرکت های  از  دفاعی کشور،  و صنایع  مسلح  نیروهای 
دانشگاه ها نیز در این زمینه استفاده می کنیم و مجموعه علم و دانش موجود 
در کشور می تواند تکیه گاه مطمئنی برای دستیابی به ابزار مورد نیاز جهت 

مقابله با تهدیدهای آینده باشد.
امیر صباحی فرد خاطرنشان کرد: امروز با تکیه بر تخصص دانشجویان فنی 
و مهندسی دانشگاه پدافند و نیز هم فکری و تبادل دانش با سایر دانشگاه ها، 
آمده  به وجود  پدافندی  تولید سامانه های  و  در طراحی  نوینی  رویکردهای 

است.
فرمانده نیروی پدافند هوایی با اشاره به اهمیت ارتقای توان دفاعی کشور در 
مقابله با تهدیدات دشمنان نظام تصریح کرد: دشمن به هیچ وجه از اهداف 
و  توان دفاعی  اگرچه در جنگ سخت متوجه  نخواهد کشید؛  خود دست 
نظامی نیروهای مسلح ما شده است، اما در صحنه های دیگر سعی در ضربه 
زدن به جمهوری اسلامی ایران دارد که با توکل بر خداوند و با رهنمودهای 
فرماندهی معظم کل قوا و پشتوانه مردم در این زمینه نیز مأیوس خواهد شد.

وی با اشاره به اینکه مجهزترین و به روزترین تجهیزات پدافندی هوایی را در 
اختیار داریم، گفت: تجهیزاتی که ما اکنون در پدافند هوایی کشور، خصوصاً 
استفاده می کنیم،  ایران  اسلامی  ارتش جمهوری  پدافند هوایی  نیروی  در 

مجهزترین، به روزترین و مطابق با فناوری روز دنیاست.
امیر صباحی فرد به اقدامات خوبی که در حوزه ترویج علم و دانش در دانشگاه 
پدافند هوایی حضرت خاتم الانبیاء )ص( صورت گرفته، اشاره کرد و توضیح 
داد: براساس تدابیر فرماندهی معظم کل قوا در بحث تبادل دانش ارتباط 

تنگاتنگ و نزدیکی با بسیاری از دانشگاه های تراز اول کشور داریم.
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نیکزاد: مجلس انقلابی و دولت مردمی تعامل خوبی دارند
و  نمین   ، نیر   ، اردبیل  مردم  نماینده   
گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  سرعین 
مجلس انقلابی و دولت مردمی ضمن حفظ 
با  ارزشمندی  بسیاری  تعامل  قوا  استقلال 

هم دارند.
به گزارش خبرنگار ایرنا، علی نیکزاد اظهار 
از  آواربرداری  از  بعد  مردمی  دولت  کرد: 
در  گذشته  سال  هشت  سستی  و  رخوت 
را جلو  بین المللی کارها  عرصه های ملی و 
می برد و دولت و مجلس همراه هم هستند.

وی با بیان اینکه استفاده از ابزارهای قانونی 
معنای  به  استیضاح  و  تذکر  سوال،  مانند 
اولویت  الان  کرد:  اضافه  نیست،  تقابل 
نخست مجلس شورای اسلامی فائق آمدن 
بر مشکلات معیشتی، حل معضل اقتصاد ، 
و  تورم  معیشت، کاهش   ، ، مسکن  گرانی 
رونق تولید است و نمایندگان در کنار دولت 

با تمام توان کارها را جلو می برند.
نایب رئیس پیشین مجلس شورای اسلامی 
با تاکید بر اهمیت خبر و اطلاع رسانی اظهار 
چندین  می تواند  خبر  یک  اثرگذاری  کرد: 
باشد  داشته  کارایی  مسلح  سرباز  برابر 
مناسبات  در  خبر  و  رسانه  نقش  بنابراین 
اهمیت  حائز  بسیار  فرهنگی  و  اجتماعی 

است.
و  نمین   ، نیر   ، اردبیل  مردم  نماینده 
در  اسلامی  شورای  مجلس  در  سرعین 
ادامه موضوعاتی همچون راه اندازی دانشگاه 
صنعتی در استان ، توسعه شبکه پایاب سد 
اردبیل  نیاز  مورد  آب  تامین  و  خداآفرین 
نیاز  مورد  انرژی  عنوان  به  گاز  تامین   ،
بخش های کشاورزی و صنعت را موضوعات 
که  کرد  عنوان  استان  سطح  در  توسعه ای 
شدن  محقق  بر  استان  آحاد  همه  تقریبا 
است  این  مهم  گفت:  و  دارند  اجماع  آنها 
که در این موضوعات همه مسئولان اعم از 
نمایندگان، استاندار، دستگاه های اجرایی و 
جریانات مرجع مانند اصحاب رسانه متمرکز 
شوند و در این صورت است که این مسائل 

زودتر و بهتر به نتیجه می رسد.
توسعه  موضوع  بر  اجماع  به  اشاره  با  وی 
گفت:  یافته  توسعه  استان های  در  استان 
مباحث  خبرنگاران  و  رسانه  اصحاب 
سرمایه گذاری،   ، اقتصادی   ، صنعتی 
عمرانی و زیرساختی در جای جای استان 
را باید با همگرایی مدنظر قرار داده و همه 
ظرفیت های استان به شکل هم افزا در جهت 
محقق کردن مطالبات استان به کار گرفته 

شود.
توسعه  لزوم  بر  تاکید  با  ادامه  در  نیکزاد 
زیرساخت های مورد نیاز استان تاکید کرد: 
اقتصادی  توسعه  راه  است که  این  واقعیت 
حوزه های  توسعه  راه  از  سرمایه گذاری  و 
در  زمینه  این  در  می گذرد.  زیربنایی 
برق   ، گاز   ، از آب  اعم  موضوعات مختلف 
، فاضلاب استان کارهایی انجام شده است 
و همه باید با کمک و همراهی یکدیگر این 

برنامه ها را به سرانجام برسانیم.
نماینده مردم اردبیل ، نیر ، نمین و سرعین 
در  یادآورشد:  اسلامی  شورای  مجلس  در 
حال حاضر ظرفیت گاز استان ۱۱ میلیون 
به  رقم  این  افزایش  که  است  مکعب  متر 
۲۵ میلیون متر مکعب در دست اجراست 
و  چلوند  به  اردبیل  مسیر   ۲ از  پروژه  و 
استان  در  آستارا  شهرستان  سمت  از  هم 
اشاره  با  وی  اجراست.  دست  در  گیلان 
و  استان  توسعه  در  زیرساخت ها  نقش  به 
کرد:  اظهار  اقتصادی  شاخص های  ارتقای 
انکاری  غیرقابل  نقش  هوایی  نقل  و  حمل 
در توسعه استان و استفاده از ظرفیت های 
انسانی، اقتصادی و فرهنگی ایفا می کند و 
زیرساخت های  در  تسهیل  در صورت عدم 
حمل و نقل هوایی استاد دانشگاه، پزشک 
و یا سرمایه گذار نمی تواند در منطقه حاضر 
نخواهد  موضوع  این  به  رغبتی  یا  و  شود 

داشت.
نیکزاد یادآورشد: الان ۲ فرودگاه اردبیل و 
پارس آباد در شمال استان فعال هستند و 

از فرودگاه اردبیل هر هفته ۵۴ پرواز انجام 
این  در  خوبی  زیرساخت های  و  می شود 
کنسلی  که  طوری   ، شده  ایجاد  فرودگاه 
به  با سال های گذشته  مقایسه  در  پروازها 

میزان قابل توجهی کاهش یافته است.
داد:  ادامه  شهرسازی  و  راه  پیشین  وزیر 
در زمینه جاده ای توسعه شبکه بزرگراهی 
از  سرچم   - اردبیل  مسیر  در  به ویژه 
آن  از  بخشی  که  است  استان  اولویت های 
چهار بانده شده است و حدود ۱۰۰ کیلومتر 
قطعات  در  کیلومتری   ۱۸۵ مسیر  این  از 
افزود:  وی  اجراست.  دست  در  مختلف 
اصلی ترین  عنوان  به  هم  اردبیل  راه آهن 
در  استان  عمرانی  پروژه  راهبردی ترین  و 
دست اجراست و از رئیس جمهور خواهش 
کردیم همزمان با سفر دوم به استان افتتاح 
دهه  از ۲  بعد  اقدام  این  و  انجام شود  آن 
در اذهان مردم اردبیل خواهد ماند. نماینده 
در  سرعین  و  نمین   ، نیر   ، اردبیل  مردم 
مجلس شورای اسلامی اضافه کرد: در قانون 
آمده  هم  پارس آباد  به  راه آهن  این  اتصال 
است که این موضوع هم در دستور کار است 
و بعد از افتتاح راه آهن در اردبیل اتصال آن 

به سمت پارس آباد هم شروع خواهد شد.
توسعه  خصوص  در  همچنین  نیکزاد 

فرهنگ  بخش  عمرانی  زیرساخت های 
استان اظهار کرد: برای تکمیل تالار شهر که 
می تواند آبروی استان باشد فرایند اختصاص 
یک هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال از محل ماده 

۵۶ تمام شده است.
وی در بخش دیگری از سخنان خود اظهار 
عرصه های  در  اسلامی  جمهوری  کرد: 
 ، امنیت   ، اقتدار   ، مردم سالاری   ، سیاسی 
منطقه  برای  تصمیم گیری  و  تاثیرگذاری 
در  اما  دارد  گفتن  برای  زیادی  حرف های 
زمینه اقتصادی منبعث از مسائل فرهنگی 
چون  متاسفانه  و  داریم  عقب ماندگی هایی 
از مباحث فرهنگی غافل شدیم در مباحث 

اقتصادی هم شاهد پیامدهای آن بوده ایم.
نایب رئیس پیشین مجلس شورای اسلامی 
کارهای  اردبیل  استان  در  گفت:  ادامه  در 
آنها  از  عمومی  افکار  باید  که  شده  خوبی 
بنگاه های  در  ما  مثال  برای   ، شوند  مطلع 
واحدهای  تعطیلی  شاهد  اقتصادی  بزرگ 
تولیدی و پیامدهای ناشی از آن در حوزه 
اقدامات  اینکه  ضمن  نیستیم  آن  اشتغال 
مهمی برای تامین منابع مالی از محل ماده 
۵۶ انجام شده که این منابع صرف احیای 
کارخانه ها، جلوگیری از تعطیلی کارخانه ها 

و توسعه کارخانه های استان شده است.



انرژی
اخبار

رشد حدود ۵۱ درصدی درآمدهای 
دولت در چهارماهه نخست امسال

 رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور از رشد حدود ۵۱ درصدی درآمدهای دولت در چهار 
ماهه نخست امسال خبر داد گفت: ضریب جینی به عنوان یکی از شاخص های نابرابری 

عدالتی در توزیع درآمدها در پایان سال قبل به ۰.۳۸۷ کاهش یافته است.
  داود منظور در نشست خبری تیم اقتصادی دولت سیزدهم که در ریاست جمهوری برگزار 
شد، در تشریح عملکرد اقتصادی دولت سیزدهم اظهار کرد: سازمان برنامه به عنوان تنظیم 
کننده منابع و مصارف دولت، مراقبت می کند تا درآمد و هزینه های دولت، طبق قانون 
بودجه دستگاه های اجرایی را پشتیبانی کرده و در حوزه های فرهنگی، سلامت، زیرساخت 
و .. به مردم خدمات ارائه دهد که باعث افزایش رضایت و بهبود شرایط معیشتی مردم شود.

وی افزود: در همین ارتباط امسال ۵۱ درصد در چهار ماهه اول رشد درآمدهای دولت 
از همه منابع داشتیم؛ از یک سو منابع درآمدهای نفتی ما با وجود شرایط سخت تحریم 
بهبود یافت و از سوی دیگر منابع درآمدهای مالیاتی و گمرکی رو به رشد بود ضمن آنکه 
درآمدهای حاصل از مولدسازی، معادن، تنظیم گری ارتباطات و همه زیربخش هایی که 

درآمد دولت را در بودجه تشکیل می دهد، رشد داشته است.
منظور با بیان اینکه در تامین مالی دولت تلاش شده است تا انضباط پولی آسیب نبیند و 
متعرض منابع بانک مرکزی در تأمین مالی دولت نشویم، اظهار داشت: با اینکه در قانون 
بودجه امسال اختیار داشتیم از تنخواه گردان بانک مرکزی برای ماه های ابتدایی سال که 
درآمدها کمتر است استفاده کنیم، اما این کار را نکردیم و تلاش شد از راه های دیگری 

تأمین مالی دولت را انجام دهیم.
معاون رئیس جمهور این نکته را گفت که با وجود اینکه در چهار ماه ابتدایی امسال سخت 

بود اما اوراق برای تأمین مالی دولت منتتشر نکردیم.
وی با بیان اینکه به تازگی انتشار اوراق ۱۸۶ هزار میلیارد تومانی دولت آغاز شده است، 
هدف از انتشار آن را اجرای هر چه بهتر و تسریع در تکمیل طرح های تملک دارایی و 
زیرساختی برشمرد و افزود: در روزهای گذشته حدود ۲۰ هزار میلیارد تومان از این اوراق 
فروش رفته است و منابع آن را به تدریج برای تکمیل طرح های عمرانی تزریق می کنیم.

منظور با بیان اینکه تلاش می کنیم تمام تعهدات مالی دولت را در سررسید آن جبران 
کنیم، افزود: برای اوراق منتشره در سال های گذشته که سررسید شده است، ماهانه ۲۰ 
هزار میلیارد تومان شامل اصل و سود اوراق را از محل منابع و درآمدهای جاری دولت 

بازپرداخت کرده ایم.
معاون رئیس جمهور با یادآوری اینکه تمام مصوبات سفری که در دو سال گذشته تأمین 
مالی آنها بر عهده سازمان برنامه بود، کامل انجام شده است، افزود: برای امسال ۱۵۰۰ 
طرح در تمامی استان ها با زمان بندی مشخص در نظر گرفته شده که تامین منابع مالی 

مورد نیاز آنها انجام شده است.
وی ابراز امیدواری کرد که تا پایان امسال بخشی از این تعداد پروژه و تا سال آینده بقیه 

آنها به بهره برداری برسد.
رییس سازمان برنامه و بودجه این نکته را هم یادآور شد که بالغ بر ۴۰ طرح بزرگ ملی 

در دو سال گذشته تامین مالی شده است.
منظور گفت: مجموع منابعی که برای طرح های تملک دارایی، اعم از ملی و استانی امسال 
تا کنون تخصیص یافته ۱۳۵ هزار میلیارد تومان بوده است؛ این منبع را دولت می تواند 
برای مدیریت مالی بهتر در لحظه استفاده کند لذا سیاست پرداخت به ذی نفع نهایی 
را نیز در اجرای طرح تحول مالی دولت به جد در پیش گرفته ایم و امیدواریم دولت 
بتواند از آحاد ریال هایی که استفاده می کند، بهره برده و مردم حلاوت این منابع را 

بهتر احساس کنند.
وی در خصوص اعتبارات تبصره ۱۴ قانون بودجه امسال )هدفمندی یارانه ها( گفت: این 
تبصره فراتر از بودجه عمومی دولت تصویب می شود و مکمل بودجه عمومی دولت است 
امسال باید از محل این تبصره ۶۵۰ هزار میلیارد تومان هزینه کنیم که منابع آن عمدتا از 
محل افزایش مابه التفاوت حامل های انرژی است که برای پرداخت یارانه نقدی، کالابرگ، 

مستمری کمیته امداد و بهزیستی و ... استفاده می شود.
معاون رییس جمهور ادامه داد: امسال این منابع افزایش یافته و با حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی 
و آزاد شدن منابع بیشتر، این ارقام به معیشت مردم کمک کرده است؛ زمانی که ارز ۴۲۰۰ 
تومانی اختصاص می دادیم، مطمئن نبودیم که به گروه های هدف اصابت می کند و همه 
مردم از این ارز ترجیحی بهره مند می شوند اما دولت سیزدهم با تغییر ارز ۴۲۰۰ تومانی 
به ۲۸۵۰۰ تومانی این ریسک را پذیرفت که با وجود اینکه ممکن است به تورم بینجامد، 

اما به هدف اصابت کرد.
وی با یادآوری اینکه تغییر نرخ ارز ترجیحی آثار تورمی هم به دنبال داشت اما اکنون این 
آثار تقریبا صفر شده و ما کاهش شاهد نرخ تورم هستیم، اظهار داشت: در اسفند ماه تورم 
ماهانه ۵.۷ در فروردین امسال ۳.۷ و در تیر ماه امسال ۲ درصد بود برای خوراکی ها هم 
۱.۲ درصد بود؛ این میل تدریجی تورم به صفر این امکان را فراهم می کند تا تورم را تا 
پایان امسال کنترل کنیم رشد نقدینگی را نیز در ۲۵ درصد متمر کز کرده و تا پایان سال 

تورم ۵ تا ۷ درصد کاهش یابد.
معاون رئیس جمهور با اشاره به هماهنگی بین سازمان برنامه، وزارت اقتصاد و بانک 
مرکزی در دولت سیزدهم که در هیچ دوره ای وجود نداشته گفت: تلاش می کنیم ثبات 
را در اقتصاد بهبود بخشیده و ثانیا خدمت رسانی به مردم را افزایش دهیم ؛ امسال یک 
عملیات ۲۰ ماده ای را توسط این ۳ دستگاه مشترکاً تصویب و ابلاغ کردیم و الان در حال 
اجراست که امیدواریم نتیجه آن رشد تولید و مهار تورم توأمان باشد یعنی امسال برای 
اولین بار از اردیبهشت برنامه علمیاتی برای ثبات بیشتر اقتصاد و پیش بینی پذیری اقتصاد 

و ایجاد آزامش در فعالان اقتصادی را انجام دهیم.
ضریب جینی در پایان سال قبل به ۰.۳۸۷ کاهش یافت

رئیس سازمان برنامه و بودجه ادامه داد: اجرای سیاست های بازتوزیعی دولت در قالب 
تبصره ۱۴ نشانه اش در ضریب جینی مشاهده شده است ضریب جینی که نماد نابرابری 
عدالتی است هر چه به صفر نزدیک شود، نشان دهنده توزیع عادلانه درآمدهاست در 
دولت گذشته ضریب جینی در سال ۹۲ معادل ۰.۳۷۵ بود اما در سال ۹۹ به ۰.۴۰ 
افزایش یافت یعنی نه تنها توزیع عادلانه نشد بلکه نابرابری تشدید شد این ضریب در 

پایان سال قبل به ۰.۳۸۷ کاهش یافته است.
منظور تاکید کرد: تغییر در شاخص ضریب جینی بسیار دشوار است اما نگاه دولت به 
عدالت اجتماعی در ضریب ۱۴۰۱ خود را نشان داد و امسال امیدواریم بهتر شود چون 
میزان یارانه های نقدی افزایش یافته و نیز با توجه به تغییر مدل کالابرگ الکترونیکی برای 

جذابتر شدن، قطعا به کاهش نابرابری اجتماعی کمک می کند.
نرخ رشد اقتصادی کشور در دو سال دولت سیزدهم ۴.۵ درصد بوده است

معاون رییس جمهور تأکید کرد: نرخ رشد ما در هر دو سال دولت سیزدهم با احتساب 
نفت ۴.۵ درصد بود در حالی که نرخ رشد در چند سال آخر دولت قبل منفی بود.

منظور با بیان اینکه می توانیم این بهبود را در بخش های مختلف ببینیم، توضیح داد: در 
حوزه رشد تولید صنعتی در بخش شرکت های بورسی در سال های ۹۶ تا ۹۹ متوسط 
رشد این شرکتها ۰.۱ درصد اما در دو سال اخیر نرخ رشد ۴.۱ درصد بوده است. میزان 
پالایش نفت کشور در سال ۹۹ معادل ۲.۰۳۸ میلیون بشکه نفت در روز بوده که در 
تیر ماه امسال به ۲.۲ میلیون بشکه در روز رسیده و ۲۰۰ هزار بشکه در روز ظرفیت ما 

افزایش داشته است.
وی ادامه داد: میزان تولید بنزین در پایان سال ۱۴۰۱ به ۹۹.۳ میلیون لیتر در روز و نفت 
گاز از ۱۰۳ به ۱۰۹ میلیون لیتر در روز افزایش یافته است؛ نفت خام از ۲.۱ میلیون بشکه 

در روز به ۲.۶۶ میلیون بشکه در روز رسیده است.
رییس سازمان برنامه و بودجه کشور به حوزه اقتصاد دیجیتال اشاره کرد و افزود: در حوزه 
شبکه ملی اطلاعات درصد تحقق این شبکه در هشت سال دولت قبل ۲۵ درصد بود 

در سال ۱۴۰۰ به ۳۷ در ۱۴۰۱ به ۵۸ و در تیر ماه امسال به ۶۲ درصد رسیده است.
منظور با بیان اینکه دولت به سرعت در حال تحقق شبکه ملی اطلاعات است، اظهار 
داشت: در سال ۱۳۹۹ تعداد خانوارهای تحت پوشش شبکه فیبر نوری ۸۵۰ هزار خانوار 
بود که امسال به ۳.۲ میلیون خانوار افزایش یافت که نشان دهنده رشد جهشی بوده است .

به گفته وی، درصد روستاهای بالای ۲۰ خانوار متصل به شکبه ملی اطلاعات در سال ۹۹ 
معادل ۸۱ درصد و تیر ماه امسال به ۹۱ درصد رسید.

وی همچنین این نکته را گفت که ظرفیت تولید کنسانتره فولاد در سال ۹۲ معادل ۶۲.۸ 
بود که در پایان پارسال به ۸۰ میلیون تن افزایش یافت.

ایران  نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل 
امسال حدود ۸  نیمه دوم  گفت:در 
میلیارد دلار برای توسعه دو میدان 
مشترک ایران قرارداد امضا می شود.

محسن  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
با  خجسته مهر در نشست خبری، 
اصحاب رسانه گفت: از ابتدای دولت 
نفت  صادرات  کنون  تا  سیزدهم 

افزایش دو برابری داشته است.
نفت  تولید  ابتدا  در  داد:  ادامه  وی 
که  بود  روز  در  بشکه  میلیون   ۲.۲
هم اکنون  یافت؛  افزایش  تدریج  به 
تا یک هفته دیگر تولید نفت ۱۵۰ 

هزار بشکه افزایش پیدا می کند.
تا  کرد:  نشان  خاطر  مهر  خجسته 
هزار   ۱۰۰ نیز  شهریورماه  پایان 
ایران  نفت  تولید  به  دیگر  بشکه 
کانال  وارد  تولید  و  می شود  اضافه 

۳.۵ میلیون بشکه می شود.
ایران  نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل 
ادامه داد: در نیمه دوم امسال حدود 
دو  توسعه  برای  دلار  میلیارد   ۸
امضا  قرارداد  ایران  مشترک  میدان 

می شود.
وی ادامه داد: توسعه میدان مشترک 
پارس جنوبی در همه دولت ها انجام 
نیز اگرچه  شده است و در فاز ۱۱ 
قابل  اما  بود،  شده  انجام  کارهایی 

عرضه نبود.
اگر  کرد:  تأکید  نفت  وزیر  معاون 
توتال توسعه فاز ۱۱ را ادامه می داد، 
وارد  سال  از ۶  پس  را  چاه ها  تمام 

به  توجه  با  و  می شد  تولید  مدار 
ناترازی گاز، تولید زودهنگام با چهار 
حلقه چاه و انتقال سکوی فاز ۱۲ به 
موقعیت فاز ۱۱ در دستور کار دولت 
سیزدهم قرار گرفت و ساخت سکو 
و جکت دوم نیز سفارش گذاری شد.

سکو  اگر  خجسته مهر  گفته  به 
جابه جا نمی شد، برداشت گاز از فاز 
۱۱ پارس جنوبی حدود سه سال به 

تأخیر می افتاد.
وی ادامه داد: فاز ۱۱ در نقطه صفر 
مرزی است و از چهار لایه گاز تولید 
می شود و لازم است تولید مرحله به 
مرحله انجام شود تا از مهاجرت گاز 

جلوگیری کنیم.
ایران  نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل 

فاز  توسعه  مذاکرات  اینکه  بیان  با 
شده  آغاز   ۷۹ سال  حدود  از   ۱۱
است، گفت: با وجود تأخیر ۲۰ ساله 
توانستیم ظرف ۲۰ ماه تولید گاز از 
این فاز را آغاز کنیم که افتخار ملی 

به شمار می رود.
خجسته مهر افزود: شرکت فرانسوی 
 ۱۱ فاز  توسعه  برای  بار  دو  توتال 
و  کرد  خالی  شانه  اما  شد،  حاضر 
حالا با توان داخلی آماده تولید گاز 

از فاز ۱۱ هستیم.
وی با اشاره به اینکه مهم ترین پروژه 
راهبردی در صنعت نفت فشارافزایی 
شرایط  به  توجه  با  گفت:  است، 
دیگر  مانند  تحریم ها  و  بین المللی 
کشورها نمی توانیم فعال باشیم، اما 

بزرگ  پیشرفت های  کرده ایم  ثابت 
را در شرایط تحریم تجربه کرده ایم.

از  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر  معاون 
تاکنون  سیزدهم  دولت  ابتدای 
صادرات نفت را به دو برابر رساندیم، 
ادامه داد: در ابتدای دولت سیزدهم 
گازی  میعانات  بشکه  میلیون   ۷۸
 ۴۵۰ سالی  و  داشتیم  آب  روی 
میلیون دلار هزینه اجاره نفتکش ها 

برای نگهداری میعانات گازی بود.
کرد:  اضافه  خاتمه  در  خجسته مهر 
تصمیم بر آن شد با صادرات میعانات 
نگهداری،  هزینه  کاهش  بر  افزون 
درآمد نفتی کشور را افزایش دهیم 
و اکنون میعانات گازی روی آب به 

صفر رسیده است.

مدیرعامل شرکت ملی نفت ایران خبر داد؛

سرمایه گذاری ۸ میلیارد دلاری برای 
توسعه ۲ میدان مشترک

گزارش

ذخیره سازی ۸۰ درصدی مخازن 
نفت گاز مورد نیاز ایام اربعین

نفت گاز  مخازن  ظرفیت  درصدی  ذخیره سازی ۸۰  از  نفت  وزیر  معاون 
پیش بینی شده برای خودروهای سنگین ویژه ترددهای اربعین حسینی 

خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، جلیل سالاری مدیرعامل شرکت ملی پالایش 
و پخش فرآورده های نفتی ایران در یک گفت و گوی تلویزیونی اظهار 
داشت: ۸۰ درصد ظرفیت ذخیره سازی نفت گاز پیش بینی شده سوخت 
خودروهای سنگین که در ایام اربعین در مبادی مرزی تردد می کنند، 

به ویژه در دره شهر ایلام و کرمانشاه پر شده است.
وی افزود: برای خودروهای سبک نیز که افزایش ۲۰ درصدی تردد آنها 
نقل  و  ناوگان حمل  و  با جایگاه های سیار  بنزین  انتظار می رود، عرضه 
سوخت رسان پشتیبان برای تحویل به جایگاه های سوخت پیش بینی شده 

است.
معاون وزیر نفت در امور پالایش و پخش تصریح کرد: ۵ میلیون لیتر 
ناوگان خودروهای سنگین هم ذخیره  برای  مرز  آن سوی  در  گازوئیل 

شده است.

مدیر عامل توانیر اعلام کرد؛

تامین برق صنایع مطابق برنامه 
توافق شده

مدیرعامل شرکت تولید، انتقال و توزیع نیروی برق ایران گفت: برق 
قبل  از  و  توافق  که  برنامه ای  با  مطابق  مختلف  بخش های  در  صنایع 

تدوین شده است، تامین می شود.
در  توانیر  شرکت  عامل  مدیر  کردی،  آرش  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
محصولات  صادرات  درصدی   ۳۷ رشد  گفت:  تلویزیونی  گفت وگوی 
فولادی را در چهار ماه گذشته نسبت به مدت مشابه پارسال محقق 
شد که نشان می دهد تأمین برق صنایع مطابق برنامه و با قوت انجام 

شده است.
وی ادامه داد: اوج مصرف امروز با توجه به فضای گرمی که در کشور 

حاکم است، به بیش از ۷۲ هزار مگاوات خواهد رسید.
مدیرعامل توانیر خاطرنشان کرد: رشد مصرف برق امسال بیش از چهار 
هزار مگاوات بوده است، این عدد معادل ۶ برابر مصرف استان سمنان 
است و گویا به تعداد استان های کشور در زمینه مصرف برق ۶ استان 

به اندازه سمنان اضافه شده است.
کردی ادامه داد: از مردم درخواست می کنیم مصرف خود را مدیریت و 
در طرح پاداش صرفه جویی برق مشارکت کنند تا بتوانیم برق پایدار را 

مطابق با برنامه های تدوین شده برای همه تأمین کنیم.
و  توزیع  فوق  پست های  تولید  و  طراحی  در  درصدی  خودکفایی ۹۸ 

انتقال برق
وی افزود: در حال حاضر در طراحی و تولید پست های فوق توزیع و 
انتقال به حدود ۹۸ درصد ساخت داخل رسیده ایم و آن ۲ درصد هم 

در مراحل تجاری سازی قرار دارد.
به  اتکا  ایران،  در  برق  صنعت  عطف  نقطه  گفت:  توانیر  مدیرعامل 
ساخت داخل است؛ در واقع، در موضوع طراح و مهندسی از طراحی 
پست های فوق توزیع، پست های توزیع و انتقال و خطوط در رده های 
ولتاژی مختلف تا ساخت نیروگاه ها، مهم ترین تحول در صنعت برق و 

پاسخگویی سریع به بحران ها اتکا به ساخت داخل بوده است.
کردی ادامه داد: این شرایط نشان دهنده این است که صنعت برق از 
لحاظ ساخت داخل و ایجاد ظرفیت های مهندسی موفق بوده و در سطح 

نیروگاهی هم این موفقیت را شاهدیم.
وی با بیان اینکه در صنعت برق متکی به خودمان هستیم، افزود: کیفیت 
ادوات تخصصی در صنعت برق کشور بالاست و وضعیت مناسبی دارد و 

هیچ نیازی نداریم نیازها را به صورت ویژه از خارج تهیه کنیم.
این مقام مسؤول گفت: تجهیزات در داخل کشور ساخته می شود و هر 
تحولی در عرصه فناوری اتفاق می افتد مشابه و همپای آن در داخل 

کشور تولید می شود.
فاصله معنادار ۱۵ درصدی روستاهای تحت پوشش شبکه برق در ایران 

و جهان
شاخص های  مهم ترین  از  کرد:  خاطرنشان  توانیر  شرکت  مدیرعامل 
صنعت، پوشش برق مشترکان مختلف است؛ ایران در این زمینه همپای 
پوشش سطح  متوسط جهانی،  در  که  به طوری  دنیا حرکت می کند 

شهری ۱۰۰ درصد و پوشش روستایی ۸۵ درصد است.
وی افزود: در ایران در بخش شهری همپای دنیا هستیم و پوشش ۱۰۰ 
درصدی داریم. در بخش روستایی نیز پوشش برق ۹۹.۸ درصد است 
و آن ۲ دهم درصد هم عشایر کوچ رو و افراد غیرساکن یا با سکونت 
بسیار کوتاه مدت هستند که اگر سکونت آنان مطابق با ضوابط ما باشد 

آن گروه را هم برق دار می کنیم.
مدیرعامل توانیر بیان داشت: صنعت برق ۱۰۰ درصد جمعیت کشور را 
تحت پوشش دارد که در نوع خود کم نظیر است. به ویژه اینکه در بخش 
ما شاخص  پس  داریم؛  درصدی  معنادار ۱۵  فاصله  دنیا،  با  روستایی 
بسیار خوبی در حد کشورهای بسیار پیشرفته را در پوشش برق در 

ایران شاهد هستیم.
کردی ادامه داد: این آمار نشان دهنده دو نکته مهم است؛ نخست اینکه 
سطح گستره خدمات ما متوجه آحاد جامعه است و دوم، اینکه کیفیت 
استفاده از برق تغییر کرده و هم کشور صنعتی تر شده و سبک زندگی 

مردم در کشور برقی تر شده است.
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سخنگوی اقتصادی دولت گفت: دهه ۹۰ دهه 
افول تمام شاخص های اقتصادی بود، اما با 
از دام عدم سرمایه  اقدامات دولت سیزدهم 

گذاری و رشد صفر درصد رها شدیم.
خاندوزی  احسان  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
امروز در نشست خبری به حوزه چشم اندازه 
سرمایه  که  اقتصادی  رشد  مبانی  و  رشد 
داشت:  اظهار  و  کرد  اشاره  است  گذاری 
از شاخص های  بسیاری  افول  دهه  دهه ۹۰ 
نه  اقتصادی است، در حوزه سرمایه گذاری 
تنها اقتصاد ایران رشد نکرد و حتی درجا نزد 

بلکه حدود ۴۷ درصد کمتر از قبل شد.
دهه سخت ۹۰ برای اقتصاد ایران

سخنگوی اقتصادی دولت افزود: مقایسه دهه 
۹۰ با سال ۱۴۰۱ نشان می دهد که وقتی در 
ثابت ماشین آلات و  کشور تشکیل سرمایه 
ساختمان به ترتیب حدود ۶۱ درصد و ۴۱ 
درصد کاهش یافت در نتیجه رشد اقتصادی 

ضربه خورد.
عنوان  کشور  در  زمانی  اینکه  بیان  با  وی 
می شد که مردم به خادم نیاز ندارند و مردم 
مدیر می خواهند، اما آن نگاه در پشت درهای 
بسته تصمیماتی را اتخاذ می کرد که منجر به 
افول شاخص های اقتصادی شد، گفت: تلاش 
بنیان های رشد  که  بود  این  دولت سیزدهم 
بلندمدت تقویت شود و امروز مبتنی بر آمار 
و اطلاعات در زمینه سرمایه گذاری در حوزه 
ماشین آلات و ساختمان، روند سرمایه گذاری 
کاملًا تغییر کرده است و در سال ۱۴۰۱ با 
حدود ۶.۷ درصد رشد سرمایه گذاری مواجه 

بودیم.

خاندوزی افزود: شاخص های رشد در کشور 
ما و افزایش قیمت ها در دهه ۹۰ به گونه ای 
دچار سخت جانی شدند که نه رشد اقتصادی 
به راحتی افزایش و نه تورم به راحتی کاهش 
که  بود  این  از  ناشی  مسئله  این  می یافت. 
و  پایین  رشد  تله  و  دام  در  ایران  اقتصاد 
سرمایه گذاری صفر و منفی گرفتار شده بود.

اصلاحی  سیاست های  با  اما  داد:  ادامه  وی 
دولت سیزدهم و اقدامات صورت گرفته، این 
به بهبود  روندها اصلاح شد و شاخص ها رو 
سال  در   ۱۴۰۱ سال  روند  امیدواریم  رفت 
دام  از  تا  یابد  ادامه  آتی  سال های  و   ۱۴۰۲
پایین  و  صفر  گذاری  سرمایه  و  پایین  رشد 

خارج شود.
اظهار  ادامه  در  دولت  اقتصادی  سخنگوی 
داشت: در موضوع ایجاد اشتغال، در دهه ۹۰ 
تحرک جدی در سیاست های اشتغالزایی در 

کشور به چشم نخورد.

وی افزود: ثمره این بی توجهی، قفل شدن 
نرخ بیکاری کشور و اشتغال بود که یا اعداد 
می کرد؛  تغییر  درصدی  دهم  یا  بود  ثابت 
دولت گذشته الگویی جز پاس دادن چالش ها 
به  مسائل  حل  کردن  موکول  و  آینده  به 

مذاکرات خارجی نداشت.
انجام شده  اقدامات  با  یادآور شد:  خاندوزی 
نرخ  افزایش  همزمان  گذشته،  سال   ۲ در 
بیکاری  نرخ  کاهش  و  اقتصادی  مشارکت 
کار کشور  بازار  متغیرهای  از حرکت  حاکی 
اتفاق  این  است؛  مثبت  سوی  و  سمت  به 
نرخ  است.  داشته  ادامه  مختلف  فصول  در 
بیکاری ۸.۲ درصد بهار امسال در کنار ارقام 
چند فصل قبل که حاکی از کاهش مستمر 
بیکاری است؛ حکایت از اصلاح روند به سمت 

بهبود دارد.
وی تاکید کرد: نرخ بیکاری در ۲ سال دولت 
پیدا  کاهش  درصد   ۴.۴ از  بیش  سیزدهم 
کرده و تعداد شاغلان کشور یک میلیون نفر 

افزایش یافته است.
افزایش بودجه عمرانی

در  گفت:  عمرانی  حوزه  مورد  در  خاندوزی 
سال گذشته بیش از ۲۷۳ هزار میلیارد تومان 
سازمان  سوی  از  عمرانی  بودجه  پرداخت 
برنامه و بودجه داشتیم؛ یعنی دولت بیش از 
را  خود  مصوب  عمرانی  بودجه  درصد   ۱۰۰

محقق کرده است.
وی ادامه داد: بعد از سال های طولانی شاهد 
از  بیش  کشور  عمرانی  بودجه  که  هستیم 
۱۰۰ درصد محقق می شود و نسبت به سال 
۱۴۰۰ بالغ بر ۹۷ درصد رشد را ثبت می کند.

وزیر اقتصاد اضافه کرد: پس در کنار احیای 
تحریک  اقتصادی،  مانده  معطل  پروژه های 
تبدیل  و کشور  اقتصادی هم صورت گرفته 

به کارگاه عمرانی شده است.
سخنگوی اقتصادی دولت با اشاره به ناترازی 
تصریح  برق،  و  انرژی  در حوزه  هایی کشور 
کرد: در شرایطی دولت را تحویل گرفتیم که 
تأمین آب و برق کشور نیز به برخی مسائل 
خارجی گره خورده بود و برنامه ریزی برای 

قطعی های ۸ ساعته در نظر گرفته بودند.
وی افزود: اگرچه امروز کمبود تأمین برق در 
صنایع و بخشی از حوزه خانگی وجود دارد 
ولی عدد ۱۵ هزار مگاوات ناترازی برق کشور 
)در شروع دولت سیزدهم( از طریق ایجاد ۷ 
هزارمگاوات ظرفیت جدید، امروز به ۸ هزار 

مگاوات کسری کاهش یافته است.
وزیر اقتصاد اضافه کرد: بنابراین ناترازی های 
دولت  در  است،   ۹۰ میراث دهه  که  انرژی 
کاهش  حال  در  خوبی  سرعت  با  سیزدهم 

شرایطی  در  کشور  که  کنید  توجه  است. 
لوله ها  بود که برخی ها می خواستند آب در 
نباشد، برق در سیم ها و گاز در بخاری های 

منازل مردم.
تسهیل مجوز کسب و کار

کار  و  کسب  مجوزهای  مورد  در  خاندوزی 
جوانی  اگر  قبل  سال   ۲ تا  داشت:  اظهار 
باید  قصد گرفتن مجوز کسب و کار داشت 
بین  آمد  و  رفت  و  دریافت  صف  در  ماه ها 
سازمان های مختلف و یا روندهای نامناسب 
گرفتار می شد. اولین گامی که در این زمینه 
برداشتیم، شفاف کردن تمام شروط مجوزها 
در دستگاه های صادر کننده بود. چون دستور 
شخص آقای رئیس جمهور بود موفق شدیم 

که بر مقاومت ها غلبه کنیم.
وی افزود: تا امروز ۶۲۰ هزار مجوز کسب و 
کار به شکل آنلاین به کارآفرینان کشور اعطا 
هزارمین   ۱۰۰ امروز  همچنین  است.  شده 
پروانه کسب یا مجوز صنفی به صورت برخط 

و آنلاین صادر خواهد شد.
خاندوزی در ادامه گفت: در بخش خصوصی 
گذاری های  سرمایه  و  مالی  تأمین  ظرفیت 
جدید مالی در بورس و صنایع بورسی که در 
انجام داده اند حدود ۱۰۰ هزار  سال ۱۴۰۱ 
قبل موجب سرمایه  از  بیش  تومان  میلیارد 

شده است.
خاندوزی با بیان اینکه کشور قریب به یک 
دهه نرخ رشد صفر اقتصادی را تجربه کرده 
رشد  نرخ  متوسط  اگر  داشت:  اظهار  است، 
طول  در  را  درصد  یک  از  کمتر  اقتصادی 
سال  اقتصادی  رشد  با  قبل  سال  دولت   ۸
به  را  از ۴ درصد  ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ که بیش 
مشخص  کنیم،  مقایسه  است،  رسانده  ثبت 
اقتصادی دولت  اولویت تیم  اراده و  می شود 
سیزدهم در بخش حقیقی اقتصاد آن است 
که بتواند از طریق سیاست های اقتصادی در 

قالب بودجه سنواتی، کشور را به ریل توسعه 
و رشد اقتصادی باز گرداند.

دو  در  گفت:  و  کرد  اشاره  مالیات  به  وی 
سال اخیر بیش از ۲.۴ میلیون مودی جدید 
مالیاتی شناسایی شدند. کاهش ۷ درصدی 
تاریخ  در  نیز  تولیدکنندگان  بر  مالیات  نرخ 
کشور بی سابقه است. تا پیش از سال ۱۴۰۰ 
به طور متوسط ۳۶۰ هزار نفر مودی جدی 

مالیاتی شناسایی می شدند.
همت دولت برای مولدسازی اموال

مولدسازی  خصوص  در  همچنین  خاندوزی 
دارایی های دولت تا پایان سال جاری گفت: 
بودجه های  در  دولت  دارایی های  مولدسازی 
سنواتی درج می شد اما عملکرد بسیار اندکی 
داشت. با توجه به آسیب شناسی که صورت 
به نوعی چیده شد که  گرفت، ساز و کارها 
مصوب  عدد  از  عمده ای  بخش  امیدواریم 
برابر  ده  که چند  بودجه سال ۱۴۰۲  قانون 
را  خوبی  بسیاری  جهش  و  است  قبل  سال 
تکلیف  این  به  توجه  با  کنیم.  محقق  دارد، 
چند ده برابری، از ظرفیت های جدید هیأت 

عالی استفاده خواهیم کرد.
تیرماه  پایان  تا  ادامه داد: در عین حال  وی 
از محل مولدسازی دارایی های دولت ۳ برابر 
۴ ماهه اول سال قبل وصول درآمد صورت 
تالار  بازگشایی  به  توجه  با  اما  است.  گرفته 
معاملات اختصاصی و هم چنین تسریع روند 
افزایش  مسئله  این  سرعت  قیمت گذاری، 

خواهد یافت.
دارایی   ۱۳۸۷ امروز  کرد:  تصریح  خاندوزی 
مولدسازی  عالی  هیأت  در  را  دولت  مازاد 
قیمت  مرحله  به  که  داریم  مصوب  کشور 
گذاری رفته است و در ماه های آینده به نوبت 
امیدواریم که عدد  به فروش خواهد رفت و 

گنجانده شده محقق شود.
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اجتماعی
خبر

زاکانی: تخریب ساخت وسازهای 
غیرمجاز آغاز شده است

 شهردار تهران گفت: تخریب ساخت وسازهای غیرمجاز 
آغاز شده و تاکنون در ۳۶ مرحله دست به پاکسازی ابنیه 

غیرقانونی زده ایم.
علیرضا زاکانی در آیین تجلیل از خبرنگاران، در موزه ملک 
طی سخنانی به موضوع حاشیه نشینی در شهر پرداخت و 
افزود: تهران نابسامانی های بسیاری از جمله ساختمان های 
ناایمن در مناطق مختلف مانند مرتضی گرد، خاک سفید و 
منطقه ۱۹ دارد که در منطقه ۱۹ عمده اراضی زمین های 

ذخیره شهری و موقوفات است.
وی با بیان اینکه فرقی نمی کند این نابسامانی ها مربوط به 
چه دوره ای باشد، گفت: میراث دار بی توجهی گذشتگان 

هستیم.
شهردار تهران با تاکید بر اینکه سه ضلع فراجا، شهرداری 
تهران و قوه قضائیه در حوزه جلوگیری از ساخت و ساز 
غیرمجاز فعال هستند، بر افزایش ساخت و ساز غیرمجاز از 

نیمه سال گذشته تاکید کرد.
درگیری  به  گذشته  سال  تلخ  رخدادهای  گفت:  زاکانی 
سودجویان  برای  را  شرایط  و  شد  منجر  فراجا  نیروهای 
فراهم کرد تا به صورت غیرقانونی ساختمان خود را در 

این مناطق انجام  دهند.
با  برای مبارزه  اینکه شهرداری عزمی جدی  بیان  با  وی 
فساد حوزه شهرسازی دارد، افزود: هر بار نیز برای تخریب 
نیروهای  کردیم  مراجعه  مختلف  مناطق  به  ساختمان ها 

شهرداری آسیب دیده اند.
زاکانی از آسیب دیدن و مجروح شدن ۶۰ نیروی شهرداری 
و  در عملیات تخریب  ساختمان های غیرمجاز خبر داد 
گفت: تخریب ساخت وساز غیر مجاز آغاز شده و تاکنون 

در ۳۶ مرحله دست به پاکسازی ابنیه غیرقانونی زده ایم.
تا کنون ۱۷۰ واحد مسکونی  یادآور شد:  شهردار تهران 
غیرمجاز تخریب شده  که در همه آنها از عوامل شهرداری 

استفاده شده بود.
ساز  و  ساخت  تخریب   در  اینکه  بیان  با  تهران  شهردار 
غیرمجاز منطقه ۱۹ شهرداری تهران کمک مجموعه های 
دیگر بود، افزود: در تخریب های گذشته عملیات به وسیله 
خود مجموعه شهرداری انجام می شد اما این بار از ظرفیت 
پیمانکار استفاده شد اما سستی بیش از اندازه ساختمان 

های موجود در منطقه خلازیر حادثه ساز شد.
شرایط  آنالیز  به  دست  تخریب  از  قبل  ادامه داد:  وی 
ساختمان ها می زنیم و گاهی مطالعات لازم برای تخریب 

یک بنا تا ۴۰ روز زمان می برد.
ابزار  از  استفاده  با  تهران، سال گذشته  گفته شهردار  به 
طرح  تصویب  برای  لازم  اقدامات   ۵ ماده  کمیسیون 

تفصیلی برای ساماندهی وضعیت منطقه ۱۹ انجام شد.
وی گفت: براین اساس، پس از این بناهایی که به لحاظ 
استحکام تاییدیه سازمان نظام مهندسی را دارند و ساخت 
آن ذیل طرح تفصیلی تعریف می شوند، مجوز ساختشان 

مورد تایید قرار می گیرد.

جانشین معاون هماهنگ کننده انتظامی کل 
کشور: کمبودی در زمینه صدور گذرنامه ویژه 

اربعین وجود ندارد

جانشین معاون هماهنگ کننده انتظامی کل کشور 
گفت: با اجرای طرح های پیش بینی شده، گذرنامه 
ویژه اربعین به اندازه کافی موجود است و هموطنان 
از طریق سامانه "پلیس من" و یا به صورت حضوزی 
در پلیس گذرنامه، می توانند برای دریافت آن اقدام 

کنند.
پنجشنبه  روز  ایرنا، سردار محمد شرفی  به گزارش 
اظهار  مریوان  باشماق  مرزی  پایانه  از  بازدید  در 
است  برقرار  کردستان  استان  در  کامل  امنیت  کرد: 
با روحیه جهادی در  انتظامی و مرزبانی  و کارکنان 
جهت ایجاد امنیت و آرامش مردم به صورت شبانه 
سال  زائران  اینکه  ضمن  کنند،  می  تلاش  روزی 
گذشته به خوبی از مهمان نوازی استان یاد کرده اند 
و ما نیز قدردان بزرگی این مردم فهیم و با فرهنگ 

هستیم.
زائران  امنیت  تامین  برای  پلیس  اینکه  بیان  با  وی 
اربعین در مرزهای کشور آمادگی کامل دارد، یادآور 
شد: خدمت به زائران ابا عبدالحسین توفیق الهی است 

و در این راه از هیج تلاشی فروگذار نخواهیم کرد.
جانشین معاون هماهنگ کننده انتظامی کل کشور 
با اشاره به اینکه اقدامات خوبی برای خدمت رسانی 
به زائران در مرز باشماق انجام شده است، بیان کرد: 
آرامش  و  امنیت  تامین  کامل جهت  آمادگی  پلیس 

زائران اربعین را دارد.
سردار شرفی افزود: مهمترین ماموریت انتظامی کشور 
در اربعین تامین امنیت زائران اباعبدالله الحسین )ع( 
است و پلیس برای تحقق آن با اقتدار در میدان است.

وی با اشاره به کنترل ترافیک در این ایام گفت: هدف 
اصلی ما پیشگیری و کاهش آسیب پذیری ناشی از 
تصادف و سوانح جاده ای است تا مسافران در صحت 
سلامت و امنیت به زیارت اعزام و به محل سکونت 
یکی  را  مرزی  پایش  شرفی،  سردار  بازگردند.  خود 
ادامه  و  دانست  انتظامی  ماموریت های مهم  از  دیگر 
داد: مرزبانان با اقتدار با جدیت این مهم را در دستور 

کار دارند.

 رئیس قوه قضاییه گفت: گاهی درخصوص جرایم 
افراد،  دستگیری  جمله  از  مختلف  تخلفات  و 
پرونده ای در جامعه مطرح می شود اما از سرانجام 
مردم  می شود،  صادر  که  احکامی  و  جرم  آن 
است  ممکن  موضوع  همین  می مانند؛  بی اطلاع 
ذهن مشغولی هایی را برای هموطنان ایجاد کند، 
بنابراین باید در چهارچوب قانون در اطلاع رسانی 
آنها  به  رسیدگی  در  تسریع  و  موارد  قبیل  این 

اهتمام شود.
محسنی  غلامحسین  حجت الاسلام والمسلمین   
مرکز  کارکنان  و  مسوولان  با  نشست  در  اژه ای 
حفاظت و اطلاعات قوه قضاییه در سراسر کشور 
که به صورت وبیناری به مناسبت روز حفاظت و 
مجاهدت ها  از  سخنانی  در  شد،  برگزار  اطلاعات 
به  مرکز  این  مسوولان  و  کارکنان  زحمات  و 
در  عبداللهی  المسلمین  و  الاسلام  حجت  ویژه 
و  لغزش ها  از  پیشگیری  و  توطئه ها  خنثی سازی 
برخورد با متخلفان و مجرمان، تقدیر کرد و اظهار 
داشت: قوه قضاییه در جامعه از جایگاه و مسوولیت 
میزان،  همان  به  است؛  برخوردار  مهمی  و  رفیع 
مرکز حفاظت و اطلاعات قوه نیز به سبب نقش 
و کارکردش در پیشگیری از تخلفات و سالم نگه 
داشتن دستگاه، دارای جایگاه و مسئولیت مهم و 

خطیری است.
وی به اهمیت به روزرسانی امور در مرکز حفاظت 
و اطلاعات قوه قضاییه تاکید کرد و افزود: مرکز 
روش ها،  باید  قضاییه  قوه  اطلاعات  و  حفاظت 
تجهیزات و دانسته هایش را به طور مداوم و مستمر 
ایفای مسوولیت های خود  به روزرسانی کند و در 
از فناوری های نوین بهره بگیرد؛ ما نمی توانیم به 
داده ها و تجهیزات قبلی و قدیمی بسنده کنیم چرا 
که ترفندهای دشمنان و شیطان صفتان نوبه نو در 
حال تغییر است و ما نیز باید متناسب با این امر 

حرکت کنیم.
رئیس قوه قضاییه به پیامدها و تبعاتی که از فساد 
حکومتی  مهم  دستگاه  یک  در  شاغل  فرد  یک 
نشأت می گیرد، اشاره کرد و تصریح کرد: بدون 
اتخاذ  است  تاکید شده  بارها  تردید همانطور که 
شیوه های مختلف صیانتی، پیشگیرانه، ارشاد گونه 
و انذاری برای جلوگیری از هرگونه تخلف و فساد 
همکاران قضایی، موضوعی مهم و اولویت دار است 
اما باید توجه داشته باشیم که ما نمی توانیم نگاه 
یکسانی به فساد یک فرد عادی و یک فرد شاغل 
در یک دستگاه مهم حکومتی نظیر قوه قضاییه 
دارای  فردی  فساد چنین  که  چرا  باشیم،  داشته 

ممکن  و  است  بسیاری  سوء  اثرات  و  تالی فاسد 
است زمینه سلب اعتماد مردم به دستگاه قضایی 

را فراهم آورد.
اتخاذ  بر  تاکید  ضمن  ادامه  در  ای  اژه  محسنی 
شیوه های مختلف و متکثر صیانتی در جهت سالم 
و  تبیین  به  کشور،  قضایی  مجموعه  داشتن  نگه 
تشریح مقوله مهم بازنگری در روش های صیانتی 
پرداخت و گفت: قطعاً در مرکز حفاظت و اطلاعات 
نبایدهای  و  بایدها  و  قضاییه، دستورالعمل ها  قوه 
تعریف شده ای در راستای امر صیانت از مجموعه 
نافع  امر فی نفسه،  این  قضایی کشور وجود دارد؛ 
و کارآمد است اما با عنایت به مقتضیات زمان و 
تطوراتی که حادث می شود، نیاز به روزآمد کردن 
و بازنگری در روش ها و شیوه های صیانتی احساس 
میان  در  فساد  و  تخلف  وقوع  تا ضریب  می شود، 

همکارن قضایی به کمترین حد ممکن برسد.
به  نیل  جهت  در  است  لازم  داد:  ادامه  وی 
صیانتی  شیوه های  اثربخش ترین  و  مطلوب ترین 
و در جهت  پیدا کنیم  نظر دست  اجماع  به یک 
را  مقتضی  اقدامات  شیوه ها،  آن  عملیاتی سازی 

ترتیب دهیم.
برخی  به  در رسیدگی  قاضی القضات سرعت عمل 
و  جامع نگری  عین  در  را  موضوعات  و  پرونده ها 
اطلاعات  و  حفاظت  در  کار  ملزومات  از  مداقه، 
قوه قضاییه دانست و گفت: ضرورت دارد پیرامون 
مسئولان  بین  در  که  پرونده ها  و  مسایل  برخی 
لحاظ  ضمن  می شوند،  مطرح  عمومی  افکار  یا 
جامع نگری و دقت نظر، نهایت سرعت عمل را در 
پیگیری ها و رسیدگی ها به خرج داد تا دغدغه و 
نگرانی هایی که از حیث آن پرونده ها و موضوعات 

ایجاد می شود، رفع شود.
رئیس دستگاه قضا افزود: گاهی درخصوص جرایم 
و تخلفات مختلف از جمله دستگیری افراد جاعل، 
موضوع و پرونده ای در جامعه مطرح می شود اما 
از سرانجام آن جرم و احکامی که درخصوص آن 
همین  می مانند؛  بی اطلاع  مردم  می شود،  صادر 
امر ممکن است ذهن مشغولی هایی را برای مردم 
ایجاد کند، لذا باید در چارچوب مقدورات قانونی 
در اطلاع رسانی این قبیل موارد و همچنین تسریع 

در رسیدگی به آنها اهتمام به خرج داد.
محسنی اژه ای تصریح کرد: افرادی که جعل عنوان 
از مردم روی  از این طریق به اخاذی  می کنند و 
می آورند، ضرر و زیان زیادی را به مجموعه تحمیل 
می کنند، بنابراین برخورد قانونی صورت گرفته با 
علنی  اثرگذار،  و  مناسب  شیوه  به  باید  افراد  این 

و  مردم  نگرانی های  و  تا دغدغه  رسانه ای شود  و 
مراجعان به دستگاه قضایی مرتفع شود.

ناصواب  ذهنیت های  از  بسیاری  شد:  یادآور  وی 
پیرامون قوه قضاییه، نشات گرفته از همین جعل 
عناوین و اخاذی های بعد از آن است؛ بنابراین نباید 
با  قانونی صورت گرفته  برخورد  بیان  و  اعلام  در 
به  اخاذی می کنند،  و  عنوان  مجرمانی که جعل 

یک خبر صرف بسنده کرد.
رئیس دستگاه قضا با یادآوری مقوله مهم صیانت 
قوه  اطلاعات  و  حفاظت  مجموعه  در  خودِ  از 
قوه  شأن  سبب  به  که  همانطور  گفت:  قضاییه 
قضاییه چنانچه تنها یک لکه بر لوح آن بنشیند، 
آثار سوئی عارض می شود، طبعاً این امر در مورد 
مرکز حفاظت و اطلاعات به سبب شأن صیانتی 
خدایی ناکرده  و  است  صادق  آن،  مراقبتی  و 
سبب  مجموعه،  این  در  آسیبی  کوچکترین 

مخدوش شدن اعتماد به کل دستگاه می شود.
محسنی اژه ای در ادامه به مسوولان مرکز حفاظت 
و اطلاعات توصیه کرد که نسبت به اثرگذاری هر 
چه بیشتر شیوه های ارشادات، تذکرات و انذارهای 
خود در جهت پیشگیری از وقوع تخلفات و جرایم 
در دستگاه قضایی، اهتمام جدی داشته باشند و در 
موارد مقتضی در این راستا روش های متنوعی را به 
کار گیرند و حتی در صورت نیاز برای جلوگیری 
از لغزش همکاران، بصورت فردی، تذکراتی را به 

آنها ارائه دهند.
مستمر  نظارت  ضرورت  مقوله  به  ادامه  در  وی 
مدیران بر زیرمجموعه های خود اشاره کرد و گفت: 
نظارت دائمی مدیران بر زیرمجموعه های شان واجد 
اثرات صیانتی بالایی می باشد و از وقوع بسیاری از 

آسیب ها و لغزش ها جلوگیری می کند.
و  مهم  توصیه هایی  ادامه  در  قضاییه  قوه  رئیس 
کاربردی درخصوص مقوله مهم حفظ اسرار دستگاه 
به  را خطاب  آنها  و مردم و شیوه های طبقه بندی 
مسوولان و کارکنان مرکز حفاظت و اطلاعات این 

قوه مطرح کرد.
محسنی اژه ای اظهار داشت: شما در مرکز حفاظت 
به  زبان  و  عمل  در  باید  قضاییه  قوه  اطلاعات  و 
که  کنید  ثابت  قضایی  دستگاه  کارکنان  مجموعه 
به  مواردی  در  چنانچه  و  هستید  آنها  خیرخواه 
حکم قانون و ضرورت، مبادرت به مؤاخذه آنها نیز 
کارکنان  خود  منافع  جهت  در  امر  این  می کنید، 

است.
وی مسوولان و کارکنان مرکز حفاظت و اطلاعات 
قوه قضاییه را به شیوه های مختلف نفوذ دشمنان 

تاکید کرد  آنها  به  و شیاطین توجه داد و خطاب 
قضایی،  همکاران  لغزش  از  پیشگیری  برای  که 
روش های مختلف نفوذ دشمنان و عناصر شیطان 
و  تبیین  خانواده های شان  و  آنها  برای  را  صفت 

تشریح کنید.
رئیس دستگاه قضا ادامه داد: گاهی لازم است به 
همکار قضایی درخصوص رفت وآمدها و نشست و 
برخاست هایی که دارد و ممکن است بواسطه این 
قبیل امور خدایی ناکرده دچار لغزش شود، هشدار 

و انذار داد.
بسترهای  برخی  تشریح  ضمن  ای  اژه  محسنی 
بسترهای  جمله  از  گفت:  مفاسد،  شکل گیری 
وقتی  است؛  بی انضباطی  فساد،  شکل گیری 
بی انضباطی حاکم شد، احتمال وقوع فساد نیز بالا 
می رود؛ لذا مجموع مدیران قوه قضاییه در همراهی 
بی انضباطی  اطلاعات، هر کجا  و  با مرکز حفاظت 
مشاهده کردند باید تذکرات لازم را برای رفع آن 
ارائه دهند؛ حال این بی انضباطی می تواند در تنظیم 
در  یا  باشد،  رفت وآمدها  و  برنامه ها  و  قراردادها 
مقولاتی نظیر نحوه ضبط وسایل متهمان، گردآوری 

اوراق پرونده و یا شئون دیگر باشد.
وی خطاب به مسوولان و کارکنان مرکز حفاظت و 
اطلاعات قوه قضاییه دستور داد تا سازوکاری را برای 
اعمال جنبه های حمایتی و صیانتی بیشتر در قبال 
نیروهای بازنشسته دستگاه قضا، تدوین و عملیاتی 

سازند.
قوه  رسانه  مرکز  گزارش  پنجشنبه  روز  براساس 
قضا،  دستگاه  رئیس  سخنان  از  پیش  قضاییه، 
مرکز  رئیس  عبداللهی  المسلمین  و  حجت الاسلام 
داشت:  اظهار  قضاییه  قوه  اطلاعات  و  حفاظت 
»صیانت  حفاظتی«،  امور  محور  مساله  »پیگیری 
و  قضا«  دستگاه  اطلاعاتی  داده های  از  نگهبانی  و 
از  فسادزا«،  بسترهای  گیری  از شکل  »پیشگیری 
قوه  اطلاعات  و  مرکز حفاظت  اصلی  های  رویکرد 

قضاییه طی ۲ سال گذشته بوده است.
از  درصد   ۸۰ از  بیش  برگزاری  یادآوری  با  وی 
سال  در  الکترونیک  صورت  به  دادرسی  جلسات 
گذشته، گفت: حسب رصد نظارتی از جمله منافع 
بر گزاری جلسات دادرسی الکترونیک می توان به 
مواردی نظیر »پیشگیری از آلوده شدن خانواده های 
مرتبط با اصحاب دعوی به مفاسد مالی، اقتصادی و 
اخلاقی«، »جلوگیری ازاعمال نفوذ مفسدان، دلال 
ها و کارچاق کن ها«، »جلوگیری ازهدررفت هزاران 
میلیارد تومان ازبودجه بیت المال« و »پیشگیری از 
فرارها و برخوردهای فیزیکی در خیابان« اشاره کرد.

این  بررویکرد  تأکید  عالی قضایی ضمن  مقام  این 
هر  بروز  از  پیشگیری  و  صیانت  بر  مبنی  مرکز 
سال  در  افزود:  قضا  دستگاه  درون  در  فساد  گونه 
این  کارکنان  برای  صیانتی  مؤثر  اقدامات  گذشته 
هیئت  کارشناسان،  وکلاء،  شامل  مرتبطین  و  قوه 
قابل  بسیار  که  گرفته  غیره صورت  و  داوری  های 
توجه است ودراین بین نیز با کارکنان و مرتبطان 
متخلف و کارچاق کن ها به صورت جدی برخورد و 
ضمن تشکیل پرونده در مراجع ذی الصلاح جهت 
آنها  انتظامی  انتظامی و غیر  به تخلفات  رسیدگی 

اقدام شده است.
از  یکی  را  رجوع  ارباب  تکریم  ضرورت  عبداللهی 
افزود:  و  کرد  عنوان  مرکز  این  اصلی  های  راهبرد 
همکاران مرکز حفاظت و اطلاعات قوه قضاییه در 
مراجعات  از  مورد  هزار   ۶۰ از  بیش   ۱۴۰۱ سال 
حضوری مردمی در اقصی نقاط کشور را پاسخگو 

بودند.

در نشست با مسوولان و کارکنان مرکز حفاظت و اطلاعات قوه قضائیه در سراسر کشور:

تاکید رئیس قوه قضاییه بر اطلاع رسانی 
پرونده ها براساس قانون

خبر

وزیر نیرو: سرانه آب مصرفی مردم 

کاهش چشمگیری داشته است

 وزیر نیرو با بیان اینکه در سال های اخیر سرانه آب مصرفی 
هر ایرانی بشدت کاهش یافته اعلام کرد: در این شرایط سخت 

ضروری است مردم نسبت به مدیریت مصرف اقدام کنند.
علی اکبر محرابیان در نوزدهمین اجلاس عمومی شورای عالی 
استانها گفت: ۵۰ سال پیش سرانه آب مصرفی هر ایرانی سه هزار 
و ۶۰۰ متر مکعب در سال بوده اما اکنون این میزان به کمتر از 

یک هزار و ۲۰۰ متر مکعب رسیده است.
واحدهای  میزان  که  است  شرایطی  در  کاهش  این  افزود:  وی 
صنعتی و کشاورزی که وابسته به آب است چندین برابر افزایش 

یافته است.
وزیر نیرو با اشاره به برداشت های ناصحیح از منابع آبی گفت: 
این اقدام منجر به خشکسالی ها و خشک شدن تالاب ها می 
شود و ضروری است که مطابق سند آمایش اقدامات در حوزه 

آبی انجام دهیم.
وی افزود: فرهنگ صرفه جویی در این شرایط بسیار ضروری است 

و لذا رعایت الگو بسیار مهم است.
وزیر نیرو در بخش دیگری از سخنان خود گفت: در ۵۰ سال 
گذشته ظرفیت تولید فولاد در کشور ۳۰۰ هزار تن بود اما امروز 
این ظرفیت به ۴۸ میلیون تن رسیده است؛ با در نظر گرفتن 
میزان آب مصرفی در تولید یک تن فولاد باید به این موضوع توجه 
کرد که در مورد سایر صنایع نیز صدق می کند. در کشاورزی نیز 
مجموع تولید کشور کمتر از ۳۰ میلیون تن بوده که امروز به ۱۳۰ 
میلیون تن رسیده است، بی تردید مهم ترین عنصر کشاورزی آب 

است.
سرانه،  کاهش  شاهد  سال  به  سال  ما  کرد:  تصریح  نیرو  وزیر 
کاهش بارش ها و نیز خشکسالی های متوالی بودیم و سوی دیگر 
با پیشرفت کشور شاهد توسعه مصرف بودیم، به اعتقاد من در 
توسعه مصرف چنانچه رعایت مصرف و صرفه جویی شود خیلی 
موثر خواهد بود که معنای آن رشد و پیشرفت کشور، اشتعال 

بیشتر و صادرات بیشتر است.
وی تاکید کرد که چنانچه ما با بکارگیری روش های نوین، مدیریت 
نتوانیم مصرف را مدیریت  صحیح، توسعه طرح های منابع آب 
کنیم دچار مشکل در مسیر توسعه کشور خواهیم شد، به عبارتی 

نوع نگاه ما در مصرف آب باید تغییرات اصولی داشته باشد.
اجرای  در  باید  زمینه  این  در  داد:  ادامه  باره  این  در  محرابیان 
طرح های توسعه منابع آب توجه داشته باشیم که این طرح ها 
در میان طرح های عمرانی کشور در اولویت اول قرار گیرد. در 
دولت سیزدهم این امر را به خوبی حس می کنیم که تکمیل 
و  است  گرفته  قرار  دولت  کار  دستور  در  نیمه تمام  طرح های 
بسیاری از پروژهایی که در سال های گذشته شروع شده بعضا 
متوقف شده یا به کندی پیش می روند در طول دو سال اخیر 
در مناطق، روستاها، شهرها و نقاط مختلف به خوبی مشاهده 
می کنید که اغلب این پروژه ها سرعت خوبی گرفته است، تقریبا در 
تمام سفرهای هیئت دولت مشاهده می شود که افتتاح طرح های 
آبی پای ثابت این سفرهاست معنای آن توجه ویژه دولت برای 

تمکیل این طرح هاست.
وزیر نیرو با بیان این که ما صدها پروژه داریم، افزود: امروز در 
وزارت نیرو این پروژه ها به طور کامل بررسی، اولویت بندی و  منابع 
اعتباری آن پیش بینی شده و زمان بندی های دقیق و کنترل های 

دقیقی بر آن حاکم شده است.
محرابیان یادآور شد: در سالیان دور از آنجایی که منابع آبی در 
امروز  اما  نبود  بسیار گران  آبی  پروژه های  اجرای  بود،  دسترس 
اجرای آن بسیار هزینه بر شده چرا که نیاز به احداث خطوط آبی، 
تصفیه خانه ها، آب شیرین کن و مخازن متعدد دارد و پشتیبانی 
این پروژه ها از نظر تامین منابع بسیار کار سختی است، حمایت 

مجلس و دولت در این باره خوب است اما باید افزایش یابد.
از  جلسه  این  در  حاضر  نماینده های  از  عده ای  کرد:  بیان  وی 
از دولت قدردانی کردند، چرا  بابت اجرای پروژه ها  صمیم قلب 
که تاثیرگذاری این پروژه ها در شهرها و روستاها بسیار بالاست 
و جزو مطالبات اصلی مردم به شمار می رود و اجرای آن موجب 
امیدبخشی به هموطنان می شود که بسیاری منصفانه از سرعت 
اجرا و تکمیل این پروژه ها قدردانی کردند، در این بین بسیاری نیز 
عنوان کردند که پروژه هایی اجرا نشده و برخی از پروژه ها با سرعت 
در حال پیشروی است که بعضا اطلاع رسانی خوبی نمی شود و 

برخی نیز باید مورد توجه بیشتری برای اجرا قرار گیرد.
وی افزود: امروز خط انتقال سدکهیر اجرا شده و این خط انتقال در 
مسیر اقدامات پایانی است که به امیدخدا در هفته دولت تکمیل 
استان  در  امروز  ما  بهره برداری می رسد. همچنین  مرحله  به  و 
هرمزگان از محل طرح های جهاد آبرسانی پروژه های متعددی را 
در حال اجرا داریم. پروژه ها بعضا سال های طولانی متوقف شده 
و به کندی پیش رفته است. در این راستا باید توقعات خود را با 

واقعیت های میدان تنظیم کنیم.
محرابیان تاکید کرد: شما به عنوان نمایندگان مردم مطالبه گری 
کنید و ما نیز باید تلاش کنیم، منابع ها را تجهیز کنیم و پروژها 
را اجرا و سرعت می بخشیم. امید است با این حرکت دوجانبه 

انتظارات مردم را به ثمر برسانیم.
وی بیان کرد: در موضوع آب مهم ترین راه حل بسیاری از مشکلات 
این حوزه شامل تکمیل به موقع طرح ها و نیز مدیریت مصرف به 
عنوان مهم ترین عنصر است. مدیریت مصرف امر کاملا ملی است.

شورای عالی استان ها و شوراهای اسلامی شهرها و روستاها مظهر 
اراده مردم برای رفع مسائل و مشکلات در مسیر بالندگی کشور 
است و با اجرای این امر مهم از قانون اساسی شاهد حضور با نشاط 
و رقابت های خوب برای تعیین بیش از ۱۰۰ هزار عضو شوراها در 

هر چهارسال یک بار هستیم.
جمهوری  موسسین  که  همانطور  امیدواریم  افزود:  نیرو  وزیر 
اسلامی در قانون اساسی این اصل مترقی را پیش بینی کردند، این 
شوراها بتوانند وظیفه قانونی، شرعی و ملی خود را روز به روز بهتر 

از گذشته به ثمر برسانند.
در  داد:  ادامه  جلسه  در  شده  عنوان  مسائل  تبیین  ضمن  وی 
بسیاری از مسائلی که عنوان شد از جمله در توزیع آب، توزیع 
انرژی و بسیاری از مسائل دیگر تعارض منافع وجود دارد، بنابراین 
پیشنهاد می کنم یک کمیته مشترک دائمی بین وزارت نیرو و 
شورای عالی استان ها فعال شود که این کمیته مشترک بتواند 
مسائل و موضوعات را در حدود تعیین شده در قوانین پیش ببرد 

و از این ظرفیت استفاده شود.
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در  مدیریت  استان ها  عالی  شورای  رئیس   
گفت:  و  دانست  ضروری  را  انرژی  مصرف 
باتوجه به شرایط موجود موضوع آب هر روز 
اهمیت بیشتری پیدا می کند و شرایط برای 
ایران در این وضعیت جغرافیایی دشوارتر شده 

است.
 پرویز سروری در نوزدهمین اجلاس شورای 
عالی استان  ها که با حضور علی اکبر محرابیان 
وزیر نیرو برگزار شد، افزود: با توجه به شرایط 
خاصی که در حوزه برق و آب وجود دارد و 
موج گرمای فزاینده تمام تمرکز وزیر نیرو بر 

پایدار ماندن شبکه برق است.
وی جنگ آینده بشریت را جنگ آب دانست 
اهمیت  روز  هر  آب  موضوع  داشت:  اظهار  و 
بیشتری پیدا می کند و شرایط برای ایران در 
شود.  می  دشوارتر  جغرافیایی  وضعیت  این 
مهمی  نقش  می تواند  استان ها  عالی  شورای 
نیرو  با وزارت  تعامل  این زمینه در سایه  در 
داشته باشد چرا که مصرف بهینه آب فرهنگ 

سازی می خواهد و ما در همه سطوح کشور 
نمایندگانی داریم که در این زمینه می توانند 

نقش ایفا کنند.
رئیس شورای عالی استان ها خاطرنشان کرد: 
در سایر بخش های دیگر نیز می توانیم تعامل 
سازنده با وزارت نیرو داشته باشیم و همکاران 
دو مجموعه در جلسات مشترک نقاط تعامل 
مردم  دوش  از  باری  تا  کنند  شناسایی  را 

برداشته شود.
خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  سروری 
شوراها را سرمایه اجتماعی بزرگی دانست که 
امام )ره( پایه گذار آن بودند تا نظامی مبتنی 

بر اراده مردم شکل بگیرد.
وی ادامه داد: مرحوم آیت الله موسوی اردبیلی 
با ذکر خاطره ای از معمار انقلاب گفته است: 
خمینی)ره(  امام  خدمت  لوشاتو  نوفل  "در 
تأکید  ما  به  که  موضوعی  اولین  و  رسیدیم 
کردند این بود که برای شوراها و شکل گیری 
دهنده  نشان  این  و  کنید  ریزی  برنامه  آن 

برنامه های  و  افکار  در  شوراها  اهمیت 
را  اولویت خود  اولین  دارد که  امام)ره( 
بحث شوراها مطرح کردند تا کار مردم 

به دست مردم داده شود.
ادامه داد:  رئیس شورای عالی استان ها 
نفری  ما در شوراها ظرفیت ۱۲۶ هزار 
بزرگ  تا  روستاها  دل  از  که  داریم 
استان ها  عالی  شورای  در  ترین شهرها 
حضور دارند که این ظرفیتی بی بدیل 
چند  هر  می شود،  محسوب  کشور  در 
عقب ماندگی های زیادی در مسیر تعالی 
شوراها وجود دارد اما هم قسم شدیم تا 
این مسیر را طی کنیم و خواسته امام و 

رهبری را جامه عمل بپوشانیم.
سروری به حضور محرابیان در جلسه امروز 
شورای عالی استان ها اشاره کرد و گفت: وزیر 
در  است که  پرکار  و  باسابقه  وزیران  از  نیرو 
شرایط سخت سکان هدایت این وزارتخانه را 
به دست گرفت؛ مشکلاتی که از دولت پیشین 

انباشته شده بود و به دولت سیزدهم رسید، 
در حالی که همه انتظار روزهای سختی برای 
خاموشی ها مانند دولت قبل را داشتند اما با 
مشکل  کمترین  نیرو  وزارت  تدبیر  و  تلاش 
تشکر  وی  همکاران  و  وزیر  از  و  آمد  پیش 

می کنیم.

رئیس شورای عالی استان ها: مدیریت در مصرف انرژی ضروری است
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استان تهران
اخبار

 بازدید فرماندار از پروژه های 
در حال ساخت رباط کریم

سرپرست  و  رسان  خدمات  ادارات  روسای  همراه  به  کریم  رباط  فرماندار 
شهرداری رباط کریم از پروژه عمرانی جاده شهدا بازدید کرد.

به گزارش اتفاق روز، در این بازدید امید احمدی بر روند تسریع و تکمیل 
پروژه تاکید کرد و گفت: موانع موجود در این مسیر باید مرتفع شود

وی افزود : ادارات برق ، آب و فاضلاب و مخابرات در اسرع وقت نسبت به 
اصلاح شبکه های خود در مسیر پروژه که باعث کندی کار شده است اقدام 

نمایندتا روند پروژه به خوبی پیش برود.
کاظمی  امیر  فرماندار،  عمرانی  معاون  عروجی  محمدرضا  بازدید  این  در 
اداره  رییس  اصغری  برق،  اداره  رییس  صادقی  ارتش،   ۲۳ پادگان  فرمانده 
راه، سیفی سرپرست شهرداری رباط کریم، قاسمی رییس اداره آب حضور 

داشتند.
همچنین موضوع خروجی پساب شهرک خانه که در روند اجرای این پروژه 
مزاحمت ایجاد کرده بود جهت سیر مراحل قانونی دریافت مجوزهای لازم 

جهت اصلاح مورد تاکید فرماندار قرار گرفت .

زمینگیر شدن سارق خودرو با شلیک 
پلیس رباط کریم

از شناسایی و دستگیری سارق  انتظامی شهرستان رباط کریم  فرمانده 
خودرو و کشف یک دستگاه خودرو سرقتی با تیراندازی ماموران انتظامی 

خبر داد.
بیان  خبر  این  تشریح  زنگنه"در  "علی  سرهنگ  روز،  اتفاق  گزارش  به 
داشت: روز گذشته ماموران کلانتری 1۲ نصیرشهر در حال گشت زنی 
به یک دستگاه خودرو زانتیا مشکوک شده و با استعلام از مرکز، متوجه 

سرقتی بودن خودرو می شوند.
وی افزود: با مشخص شدن سرقتی بودن خودرو، گشت انتظامی، توقف 
حضور  متوجه  خودرو،  راننده  که  دهد  می  قرار  کار  دستور  در  را  آن 
ماموران در اطراف خود می شود و بلافاصله با سرعت بالایی سعی می 

کند از محل متواری شود.
این مقام انتظامی گفت: برای جلوگیری از ورود خسارت مالی و جانی، 
ماموران گشت انتظامی پس از شلیک دو تیر هوائی و با توجه به عدم 
توقف خودرو و مانورهای خطرناک آن، لاستیک عقب خودرو را هدف 
خودرو  توقف  موجب  کوتاه  مسیری  طی  از  پس  امر  این  که  داده  قرار 
بیان داشت:  ادامه  انتظامی شهرستان رباط کریم در  می شود. فرمانده 
پیاده قصد متواری شدن داشت  از توقف به صورت  راننده خودرو پس 
که با هوشیاری ماموران پس از تعقیب و گریزی کوتاه دستگیر و به مقر 
انتظامی منتقل شد.سرهنگ زنگنه در پایان خاطرنشان ساخت: سارق به 
قانونی  از تشکیل پرونده جهت سیر مراحل  همراه خودرو سرقتی پس 

تحویل مرجع قضائی شد.

روابط  از  نقل  به   روز  اتفاق  گزارش  به 
پرند،  شهر  عمران  شرکت  عمومی 
جدید  شهر  عمران  شرکت  مدیرعامل 
پرند در گفتگو با خبرنگار پایگاه خبری 
از آغاز ساخت  وزارت راه و شهرسازی 
ملی  نهضت  مسکن  واحد  هزار   ۳۲
گفت:  و  داد  خبر  جدید  شهر  آن  در 
واحدهای آغاز شده در مراحل مختلف 

ساخت و پیشرفت قرار دارد.
جدید  شهر  عمران  شرکت  مدیرعامل 
پرند در بیان اقدامات آن شرکت برای 
اعلام  جدید  شهر  آن  در  زمین  تامین 
کرد: سال گذشته با توافقی که با ارتش 
جمهوری اسلامی ایران انجام شد ۴۴۵ 
 1۴۵ و   ۷ فاز  قالب  در  زمین  هکتار 
و  پرند  فاز صفر شهر جدید  در  هکتار 
الحاق  پرند  در شهر جدید  نیز  بخشی 
برای  الحاقات موفق شدیم  این  با  شد. 
مسکن  ملی  نهضت  متقاضی  هزار   ۳۲

در شهر جدید پرند تامین زمین انجام 
داده و کار احداث را آغاز کنیم.

صیادی در بیان روند احداث واحدهای 
توضیح  پرند  در  ملی  نهضت  مسکونی 
واحدی  هزار   ۳۲ تعداد  برای  داد: 
هزار   ۲۷ برای  شده  زمین  تعیین  که 

واحد سازنده تعیین و عملیات اجرایی 
برای  و  است  شده  آغاز  آنها  ساخت  و 
در  سازنده  انتخاب  فرآیند  باقیمانده 

حال انجام است.
به گفته وی، با توجه به جمعیت پذیری 
بالای پرند، تلاش شده است تا تمامی 

شهر  این  زیربنایی  و  روبنایی  خدمات 
برای متقاضیان مسکن در کنار  جدید 
احداث مسکن تامین شود تا شهروندان 
شهر  این  در  ایمن  شهری  محیط  در 

اسکان داده شوند.

مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید پرند؛ ساخت ۳۲ هزار 
واحد نهضت ملی مسکن در پرند در حال انجام است

گزارش

چاه های آب کشاورزی شهریار و صباشهر به 
شبکه آبرسانی شهری متصل می شوند

با  و  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون  همراه  به  فرماندار شهرستان شهریار 
با  هماهنگی  جلسه  شهریار  شهرستان  دادگستری  رئیس  امامی  حضور 
جهت  صباشهر  و  شهریار  کشاورزی  آب  های  چاه  مالکین  و  نمایندگان 

تقویت شبکه آبرسانی شهری برگزار کردند.
به گزارش اتفاق روز، امیر عباس شفیع زاده فرماندار شهرستان شهریار به 
همراه معاون هماهنگی امور عمرانی و با حضور امامی رئیس دادگستری 
شهرستان شهریار جلسه هماهنگی با نمایندگان و مالکین چاه های آب 
کشاورزی شهریار و صباشهر جهت تقویت شبکه آبرسانی شهری برگزار 

کردند.
به  اشاره  ضمن  خود  های  صحبت  طول  در  شهریار  شهرستان  فرماندار 
افزایش دمای هوا و افزایش مصرف آب و به منظور پیشگیری و کنترل 
آب  سهمیه  شهر،  صبا  و  شهریار  شهرهای  سطح  در  آبی  های  تنش 
و  شود  آبرسانی  شبکه  تحویل  لازم  های  استاندارد  رعایت  با  کشاورزی 
اول  ما   : گفت  آب  کمبود  و  خشکسالی  وضعیت  به  توجه  با  همچنین 
خودمان را مکلف به حفظ منابع آب موجود می دانیم و در این راستا با 
انجام فعالیت هایی مانند اصلاح شبکه های آب، کاهش زمان رسیدگی به 

حوادث و هدر رفت آب را کاهش می دهیم .

آغاز عملیات اجرایی اتصال پرند به آزادراه 
غدیر

به گزارش اتفاق روز به  نقل از روابط عمومی شرکت عمران شهر جدید 
مدیرعامل شرکت  و  و شهرسازی  راه  وزیر  معاون  علیرضا جعفری  پرند، 
عمران شهرهای جدید در گفت وگو با خبرنگار پایگاه خبری وزارت راه و 
شهرسازی از برنامه آن شرکت برای اتصال شهر جدید پرند به چرمشهر 

خبر داد.
از  این طرح  اینکه شروع مطالعات  اعلام  با  و شهرسازی  راه  وزیر  معاون 
خردادماه سال گذشته شروع شد، گفت: مطالعات اتصال شهر جدید پرند 

به چرمشهر در بخش مطالعات اردیبهشت امسال 1۰۰ درصد انجام شد.
مدیرعامل شرکت عمران شهر جدید ادامه داد: هزینه اجرای طرح حدود 
۳۰۰ میلیاردتومان است که از محل منابع شرکت عمران شهرهای جدید 

تامین خواهد شد.
جعفری شروع عملیات اجرایی این طرح را نیمه دوم امسال عنوان و در 
به  پرند  جدید  شهر  اتصال  گفت:  طرح  این  اجرای  مزیت های  خصوص 
آزادراه غدیر، کاهش زمان سفر شهروندان که قصد سفر به جنوب و جنوب 
شرقی استان تهران، استان های شرقی و استان های غرب تهران را دارند از 

جمله مزیت های این طرح است.

5 سال ششم - شماره   197

دخالت  کرد:  اعلام  اسلامشهر  فرماندار 
رئیسه  هیات  اعضای  انتخاب  روند  در 
شوراهای اسلامی از هیچ فرد و نهادی 

پذیرفتنی نیست.
در  حبیبی  حسین  ایرنا،  گزارش  به 
برخی  درخصوص  خبرنگاران  جمع 
انتخاب  پیرامون  ها  سازی  حاشیه 
اعضای هیات رئیسه شوراهای اسلامی 
دخالت  داشت:  اظهار  اسلامشهر  شهر 
در این موضوع که استقلال رای اعضای 
شورا را مخدوش می کند مورد نکوهش 
بوده و از هیچ فرد و نهادی پذیرفتنی 

نیست.
ایده  و  داد: وضعیت مطلوب  ادامه  وی 
آل از نظر مردم و گروههای مردمی و 
جهادی که به صورت خودجوش و بدون 
چشمداشت در محلات مختلف مشغول 
خدمت هستند آن است که افرادی به 
عنوان رئیس شوراهای اسلامی انتخاب 
و  بوده  شوند که سالم ترین عضو شورا 
از نظر دستگاههای نظارتی نیز ابهامی 

درباره آنان مطرح نباشد.
اختیار  قانون  طبق  افزود:  حبیبی 
انتخاب اعضای هیات رئیسه به اعضای 

شورا واگذار شده و در نهایت رای 
اکثریت شوراهای اسلامی نیز برای 

همه قابل احترام خواهد بود.
در  اینکه  بیان  با  مسئول  این 
عده  بودیم  شاهد  اخیر  روزهای 
هیات  اعضای  انتخاب  بهانه  به  ای 
اسلامشهر  شهر  شورای  رئیسه 
جوانان  بین  افکنی  اختلاف  دنبال 
انقلابی و دلسوزان واقعی  مومن و 
به  خودشان  زعم  به  و  بوده  مردم 
دامن  نیز  خیالی  اختلاف  این 
اگر  کرد:  خاطرنشان  میزدند، 
افرادی  بین  هست  هم  اختلافی 
کنند  می  احساس  که  است 
منافعشان به خطر افتاده و همچون 
ویژه  رانت های  از  توانند  نمی  گذشته 

استفاده کنند.
وی تصریح کرد: دلسوزان واقعی منافع 
مردم و مدافعان حقیقی انقلاب اسلامی 
در اسلامشهر که در مقاطع و حوادث 
مختلف سینه خود را برای دفاع از نظام 
اسلامی سپر می کنند هیچ اختلافی با 

یکدیگر ندارند.
برخی  داد:  ادامه  اسلامشهر  فرماندار 
فضای  در  شانتاژها  و  ها  شیطنت 
مجازی نیز از سوی افرادی مطرح  می 

ارتزاق  همین طریق  از  سالها  که  شود 
حامی  گذشته  دهه  دو  در  و  کرده 
فراوانی  خسارتهای  که  بودند  کسانی 
به شهرستان تحمیل کردند و امروز نیز 
در آستانه انتخابات مهم مجلس شورای 
می  تلاش  رهبری  خبرگان  و  اسلامی 
کنند تا با برهم زدن آرامش شهرستان، 
یاس و ناامیدی بین مردم ایجاد کنند.

حبیبی اضافه کرد: به این افراد توصیه 
می کنیم آرامشی که در ۲ سال گذشته 
در شهرستان حاکم بوده را بر هم  نزنند 
و با نقد دلسوزانه بجای حاشیه سازی 
در روند پیشرفت شهرستان همراهی و 

همکاری کنند.
اسلامشهر  مردم  اینکه  بیان  با  وی 
همدلی  با  گذشته  سال   ۲ در  شاهدند 
و وحدتی که بین مسئولان و دلسوزان 
های  ارزش  و  مردم  منافع  واقعی 
حاکم  شهرستان  در  اسلامی  انقلاب 
های  حوزه  در  خوبی  خدمات  بود 
مختلف ارائه شد، یادآور شد: از این پس 
با  افراد  برخی  داد  نخواهیم  اجازه  نیز 
اختلاف افکنی های واهی و به حاشیه 
واقعی  خادمان  و  مسئولان  کشاندن 
مردم، خللی در عرصه خدمت به مردم 

در اسلامشهر ایجاد کنند.

فرماندار اسلامشهر: دخالت در انتخاب اعضای هیات رئیسه شورای 
شهر پذیرفتنی نیست

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۶۴۸ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
بهارستان تصرفات  ثبت ملک  ثبتی حوزه  رسمی مستقر در واحد 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمد کریمی فرزند قدرت بشماره 
بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت   ۳۱۰ شناسنامه 
احداثی به مساحت ۱۱۱/۲۲ متر مربع پلاک ۴۹۴۰ فرعی از ۱۴۱ 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۴۶ فرعی ۱۴۱ اصلی واقع در 
صالحیه خریداری از مالک رسمی آقای غلامعلی دهقانی محمدآبادی 
به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است.  گردیده 
به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  می شود  آگهی  روز   ۱۵ فاصله 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
تسلیم  از  ماه  یک  اخذ رسید ظرف مدت  از  و پس  تسلیم  اداره 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول:  ۱۴۰۲/۰۵/۱۴     تاریخ انتشار نوبت 

دوم: ۱۴۰۲/۰۵/۳۱
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخه   ۱۳۹۹۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۸۴۵ شماره  رای  برابر 
کلاسه  پرونده  موضوع  اول  هیات   ۱۳۹۹/۰۹/۰۹
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   ۱۳۹۱۱۱۴۴۰۱۰۲۲۰۰۴۷۴۳
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  بهارستان  ملک  ثبت  حوزه 
بشماره شناسنامه ۷۰۹  فرزند شاه حسین  خانم صفوره ساجدی 

ششدانگ  به  نسبت  نیر،  از  صادره   ۶۰۳۸۹۳۱۵۰۸ کدملی  و 
مربع  متر   ۱۰۶/۵۸ مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک 
مالک  از  اصلی   ۱۴۱ از  فرعی   ۳ ثبتی  پلاک  از  قسمتی  در  واقع 
منظور  به  لذا  است.  گردیده  محرز  رضوانی  سهلعلی  آقای  رسمی 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را 
انقضای  صورت  در  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  قضایی  مراجع  به 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 

صادر خواهد شد.
نوبت  انتشار  تاریخ      ۱۴۰۲/۰۵/۱۴ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

دوم: ۱۴۰۲/۰۵/۳۱
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۰۱۵ هیات اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
بهارستان تصرفات  ثبت ملک  ثبتی حوزه  رسمی مستقر در واحد 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حمید آقا جانی صومعه فرزند بیت 
اله بشماره شناسنامه ۴۳۸۹ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت ۱۴۰/۰۱ متر مربع پلاک ۲۲۲۰ فرعی 
از ۱۴۳ اصلی مفروز و مجزی شده از ۱۴۳ اصلی واقع در خیرآباد 
است.  گردیده  محرز  رضائی  رضا  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری 
به فاصله ۱۵ روز  نوبت  اطلاع عموم مراتب در دو  به منظور  لذا 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 

اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت 

صادر خواهد شد.
نوبت  انتشار  تاریخ      ۱۴۰۲/۰۵/۱۴ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

دوم: ۱۴۰۲/۰۵/۳۱
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۳۲۸۵ 
مورخ ۱۴۰۱/۱۲/۲۵  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین 
رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
اله  روح  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی 
پاسبان فرزند محمد به شماره شناسنامه ۴۹۱۱۲۰۵۰۵۹ صادره 
 ۲۰۶۱۴ بمساحت  باغ  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  شهریار  از 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - 
تفکیکی از ۱۱۷ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
منظور  به  لذا  گردیده  محرز  پیشوانی  رخ  پری  رسمی  مالکیت  از 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
ارائه  تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به  نماید  اخذ 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۴ /۰۵ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین 
آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۲۹

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۱۹۰ 
مورخ ۱۴۰۲/۰۳/۲۹  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
مالکانه متقاضی محبوبه رضائی  انتقال عادی و تصرفات  تاکید  بر 
از ساوه نسبت  به شماره شناسنامه ۲۰۸ صادره  فرزند غلامعلی 
 ۴۵/۵۶ بمساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به 
قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع  متر 
رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   ۱۵۳ از  تفکیکی   ۵
کریم از مالکیت رسمی محمود جعفری محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
ارائه  تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به  نماید  اخذ 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۴ /۰۵ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین 

آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۲۹
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 
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وزیر فرهنگ: آماده امضای تفاهم نامه 
همکاری های فرهنگی با ویتنام هستیم

رئیس  اینکه  بیان  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
جمهور همواره بر گسترش روابط با کشورهای دوست 
تاکید کرده است، گفت: ایران آماده امضای تفاهم نامه 

همکاری های فرهنگی با ویتنام است.
هفته  افتتاح  آیین  حاشیه  در  اسماعیلی  محمدمهدی 
فرهنگی ویتنام در تهران در دیدار با وونگ دین هیو 
برگزاری هفته های  اظهارداشت:  ویتنام  رئیس مجلس 
که  است  اقداماتی  از  یکی  ویتنام  در  ایران  فرهنگی 
می توان از طریق آن آثار هنری این کشور را در ویتنام 
ویتنام  دولت  و  ملت  به  را  آن  و  گذاشته  نمایش  به 

معرفی کنیم.
ایران خاطرنشان کرد:  تاریخ سینمای  یادآوری  با  وی 
تاریخ  سینمایی،  فعالیت های  عرصه  در  ایران  کشور 
۱۰۰ ساله ای دارد و آمادگی همکاری های مشترک در 

زمینه را با کشور ویتنام دارد.
ویتنام  آثار سینمایی کشور  از  برخی  به  فرهنگ  وزیر 
حوزه  در  خوبی  خاطرات  شد:  یادآور  و  کرد  اشاره 
تاریخی  مقاومت  درباره  و  داریم  ویتنام  سینمای 
ده ها  کشور  این  به  آمریکایی ها  حمله  در  ویتنامی ها 
فیلم جنگی وجود دارد و همواره ویتنامی ها در ذهن 
ما انسان هایی فداکار، مقاوم و مدافع وطن خود هستند 
تقدیم  نیز  را  خود  جان  میهنشان  از  دفاع  برای  که 
های  همکاری  آمادگی  سینمایی  زمینه  در  و  کردند 

مشترک با ویتنام را داریم.
ایران  اسلامی  جمهوری  آمادگی  اعلام  با  اسماعیلی 
برای امضای تفاهم نامه همکاری های مشترک فرهنگی 
استقبال  تفاهم نامه  این  امضای  از  ما  ویتنام، گفت:  با 
را  کشور  این  با  روابط  گسترش  آمادگی  و  می کنیم 

داریم.
وی تاکید کرد: امضای تفاهم نامه جامع فرهنگی بین 
دو کشور نیز مبنای خوبی برای همکاری های فرهنگی 

است و آمادگی تدوین آن را نیز داریم.
گفت:  همچنین  فرهنگ  انقلاب  عالی  شورای  عضو 
تجارب  کشور  دو  میان  فرهنگی  روابط  گسترش  با 
فرهنگی دو کشور نیز در اختیار یکدیگر قرار می گیرد 
و آیت الله سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهوری اسلامی 
ایران نیز همواره بر گسترش روابط با کشورهای دوست 

تاکید کرده است.
توسعه اقتصادی و اجتماعی باید همراه توسعه فرهنگی 

رقم بخورد
ویتنام  مجلس  رئیس  هیو  دین  وونگ  دیدار  این  در 
مناسبت  به  ایران  در  حضور  از  خرسندی  ابراز  با  نیز 
پنجاهمین سالروز روابط دیپلماتیک بین ایران و ویتنام 
و حضور در هفته فرهنگی ویتنام در تهران اظهارداشت: 
برای  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  همکاری های  از 

برگزاری هفته فرهنگی ویتنام در تهران سپاسگزارم.
ایران  وی تاکید کرد: معتقدم برقراری روابط ویتنام و 
از  باید  همواره  کشورها  دیگر  با  روابط  همچنین  و 

زمینه های فرهنگی آغاز شود.
رئیس مجلس ویتنام به برخی آثار به نمایش گذاشته 
این کشور در هفته فرهنگی ویتنام در تهران اشاره کرد 
برپایی نمایشگاهی لباس های  با  این هفته  و گفت: در 

سنتی، صنایع دستی، فیلم و ... به نمایش درمی آید.
دین هیو در بخش دیگری از سخنان خود تاکید کرد: 
و  استقبال  ویتنام  در  ایران  فرهنگی  هفته  برگزاری  از 

حمایت می کنیم.
دوجانبه  روابط  پیشبرد  در  فرهنگ  مهم  نقش  به  وی 
برخی کشورها  افزود:  و  اشاره کرد  یکدیگر  با  کشورها 
بیشتری  توجه  اجتماعی  و  اقتصادی  توسعه  اهداف  به 
فرهنگی  توسعه  و  دارند  فرهنگی  اهداف  به  نسبت 
و  اقتصادی  توسعه  معتقدم  اما  کرده اند  فراموش  را 

اجتماعی باید همراه توسعه فرهنگی رقم بخورد.
رئیس مجلس ویتنام از وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
برای امضای تفاهم نامه مشترک فعالیت های مشترک 

فرهنگی در ویتنام دعوت کرد.
به  ویتنام  جمهوری  مجلس  رئیس  هیو  دین  وونگ 
و  ایران  دیپلماتیک  روابط  سالروز  پنجاهمین  مناسبت 
ویتنام و حضور در هفته فرهنگی ویتنام در تهران به 

ایران سفر کرده است.
همزمان  تهران  در  ویتنام  فرهنگی  هفته  افتتاح  آیین 
با  کشور  این  دیپلماتیک  روابط  سالروز  پنجاهمین  با 
ایران با حضور اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
ویتنام،  جمهوری  مجلس  رئیس  هیو  دین  وونگ  و 
لوئونگ کونوک هویی سفیر ویتنام در تهران و جمعی 
از مسوولان در باغ موزه سینما برگزار شد و تا ۲۰ مرداد 

در باغ موزه سینما ادامه دارد.
نمایشگاه  شامل  مختلفی  بخش های  در  رویداد  این 
صنایع دستی، لباس های سنتی، کتاب و عکس برگرفته 
از جاذبه های گردشگری، فرهنگی و تاریخی و همچنین، 
روابط ایران و ویتنام برگزار می شود. فیلم های تاک تائو، 
شادی یک مادر و داستان پائو محصول ویتنام در طول 
نمایش  به  ویتنام  فرهنگی  روزهای  برگزاری  روز  سه 

گذاشته می شود.
کل  اداره  مشترک  همکاری  با  فرهنگی  رویداد  این 
سازمان  فرهنگی  صادرات  تنظیم گری  و  همکاری ها 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  اسلامی،  ارتباطات  و  فرهنگ 
اسلامی، موزه سینمای ایران و سفارت ویتنام در ایران 

برگزار می شود.

معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی وزارت 
ایجاد  به  اشاره  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
امکان رتبه بندی رسانه ها توسط استان ها 
گفت: با یک طرح مناسب در پی ایجاد این 

امکان رتبه بندی هستیم.
با  صمیمی  نشست  در  پور   مهدی  فرشاد   
به  اشاره  با  آذربایجان شرقی  اصحاب رسانه 
حمایت های لازم برای خرید کاغذ نشریات 
به  توجه  با  بندی  رتبه  اکنون  کرد:  اظهار 

محتوا انجام می شود.
حمایت  وعده  جدید  دولت  در  افزود:  وی 
خوشبختانه  که  دادیم  را  کاغذ  تهیه  برای 

موفق به عملیاتی کردن آن شده ایم.
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره 
در  خبری  های  پایگاه  موجود  مشکلات  به 
که  است  این  ما  مطالبه  گفت:  بیمه  بخش 
به  را  خبری  های  پایگاه  اجتماعی  تامین 
سایر  شرایط  همه  از  تا  بشناسد  رسمیت 

رسانه ها برخوردار باشند.
مهدی پور همچنین با اشاره به امکان تولید 
محتوا در هر نقطه از کشور اظهار کرد: امروز 
فراهم  مرکز  در  فقط  محتوا  تولید  امکان 
با  کشور  جای  هر  در  کس  هر  بلکه  نبوده 
حوزه  وارد  تواند  می  هم  امکانات  حداقل 

تولید محتوا شود.
وی همچنین از حرکت رسانه ای آذربایجان 
شرقی در مقیاس بین المللی و نقش آفرینی 
کرد  استقبال  همجوار  کشورهای  به  نسبت 
و از فعالان رسانه ای این استان خواست تا 
و  اربعین  همچون  رو  پیش  رخدادهای  در 
بهینه  آفرینی  نقش  شاهد  مجلس  انتخابات 

آنان باشیم.
افزود:  اسلامی  ارشاد  و  وزیر فرهنگ  معاون 
مهم  های  گرانیگاه  از  شرقی  آذربایجان 
جریان رسانه ای کشور است و در ایران نوین 
نمی توان موقعیت تاریخی تبریز را در حوزه 

رسانه نادیده بگیریم.
تبریز در ایران یکپارچه و تمدن جدید نقش 

مهمی ایفا کرده است
با اشاره به نقش تبریز در حوزه  مهدی پور 
رسانه بیان کرد: ورود صنعت چاپ و انتشار 
روزنامه و سیری که روزنامه نگاری در دوره 
قاجار پیدا می کند تبریز و آذربایجان پیشرو 

بوده است.
از  آذربایجان شرقی همواره  اظهار کرد:  وی 
کشور  ای  رسانه  جریان  مهم  های  گرانیگاه 

بوده است.
معاون امور مطبوعاتی و اطلاع رسانی وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: توزیع آگهی 
هفت   ۱۴۰۰ سال  شرقی  آذربایجان  در 
هزار، سال گذشته ۱۰هزار میلیارد و امسال 
تاکنون پنج میلیارد ریال که تا پایان سال به 

سه برابر افزایش می یابد.
در صندوق  ها  افزایش  این  کرد:  اضافه  وی 
هنر کشور هم سه برابر شده که تقویت قوه 
جدید  دولت  در  برابر  چندین  به  ای  رسانه 

رسیده است.
لزوم وحدت مقابل جنگ ترکیبی -تهاجمی 

دشمن 
با  نشست  این  در  نیز  عاشورا  سپاه  فرمانده 
اصلی  مکتب  یک  دارای  ما  اینکه  بر  تاکید 
بزرگ و رهبر قوی و در  و دارای یک ملت 
مقابل یک دشمن هستیم، گفت: ما سه برابر 
دشمن قدرت داریم به شرط همت، وحدت 
ترکیبی  جنگ  عرصه  در  مجاهدانه  ورود  و 

تهاجمی داشته باشیم.
سردار اصغر عباسقلی زاده اظهار کرد: انقلاب 
ناب  اسلام  خاطر  به  ما  و  است  اسلامی  ما 
محمدی انقلاب کردیم نه اسلام ابوسفیانی! 
انقلاب کردیم  ناب حسینی  انقلاب  برای  ما 

نه انقلاب یزیدی؛ همان طور که رهبر معظم 
ما  با  اسلام  سر  بر  دشمن  فرمودند  انقلاب 
جنگ دارد زیرا اگر ما اسلام ناب محمدی را 

نداشتیم دشمن اصلا با ما مشکلی نداشت.
وی با تاکید بر اینکه امام حسین)ع( به خاطر 
اسلام ناب محمدی تمام خانواده خود و جان 
خود را از دست داده است، گفت: دشمن به 
ما  با  اسلام  و   استقامت  حیا،  همین  خاطر 

می جنگد.
شما  کرد:  خاطرنشان  عاشورا  سپاه  فرمانده 
اهل قلم فیزیکی و دیجیتالی می توانید پشت 
دشمن را به خاک بمالید زیرا که الان عرصه 
هستند  رسانه ها  این  و  رسانه هاست  جنگ 
که می توانند بهترین عملکرد خود را داشته 

باشند.
عباسقلی زاده گفت: رسانه باید نقش خود را 
در این جنگ بداند و کاری اثرگذار در زمینه 

اطلاع رسانی و آگاهی انجام دهند.
مصلحانه  و  منصفانه  مطالبه  از  حمایت 
مطبوعات/ جایگاه ویژه آذربایجان شرقی در 

کمیت و کیفیت رسانه ها
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان 
مطالبه  از  حمایت  بر  تاکید  با  نیز  شرقی 
منصفانه و مصلحانه مطبوعات گفت: رسانه 
جایگاه  کیفی  و  کمی  لحاظ  از  استان  های 

ویژه ای در کشور دارند.
سید محمدحسین بلاغی نیز در این نشست 
آذربایجان شرقی  اصحاب رسانه  با  صمیمی 
اظهار کرد: حدود ۵۵۰ رسانه در آذربایجان 
شرقی ثبت شده و این استان دومین استان 

از لحاظ کمیت در حوزه رسانه است.
معاونت  اخیر  ارزیابی  در  داد:  ادامه  وی 
پایگاه   ۱۰۰ بین  در  وزارتخانه،  مطبوعاتی 
خبری کشور، ۱۱ پایگاه متعلق به آذربایجان 
شرقی بوده که اگر بگوییم ۵۰ درصد رسانه 
در  هستند،  تهران  به  مربوط  منتخب  های 
به  مربوط  درصد   ۲۵ منتخبان،  دیگر  بین 

رسانه های آذربایجان شرقی است.
میلیارد   ۱۱ گذشته  سال  در  افزود:  بلاغی 
توزیع  ما  روزنامه های  بین  اگهی در  تومان 
این  تا  داریم  تلاش  امسال  که  است  شده 

مقدار را به بالای ۱۵ میلیارد برسانیم.
از  استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
عهد این اداره کل با تمامی رسانه ها در چهار 
حوزه تعالی بخشی، امیدآفرینی، تبیین گری 
از تمامی  و مطالبه گری خبر داده و گفت: 
اقدام  که  گر  مطالبه  و  مستقل  های  رسانه 

کنند،  می  مصلحانه  و  منصفانه  مطالبه  به 
حمایت می کنیم.

بلاغی از رونمایی از فراخوان جشنواره رسانه 
ای کنگره ده هزار شهید و همچنین تجلیل 
از خانواده شهدای رسانه، پیشکسوتان حوزه 
پژوهشی  های  فعالیت  گرامیداشت  و  خبر 
محمد عزیزی راد، فعال رسانه ای در طول 

این مراسم خبر داد.
جدید  های  گیری  تصمیم  به  اشاره  با  وی 
برای دخیل بودن اداره کل فرهنگ و ارشاد 
گفت:  ای  رسانه  های  ارزیابی  در  ها  استان 
این امر می تواند در راستای عدالت آفرینی 

مفید باشد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان 
شرقی افزود: اهالی رسانه استان جزو اولین 
اغتشاشات  در  که  بودند  ای  رسانه  فعالان 
سال گذشته، بیانیه ای آماده کرده و از مبانی 

انقلاب حمایت کردند.
رونمایی از پوستر جشنواره رسانه ای کنگره 
بزرگداشت ۱۰ هزار شهید آذربایجان شرقی

جشنواره  پوستر  از  نشست  این  حاشیه  در 
رسانه ای کنگره بزرگداشت ۱۰ هزار شهید 

آذربایجان شرقی نیز رونمایی شد.
این جشنواره توسط اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان با همراهی خانه مطبوعات و 
تشکل های رسانه ای استان برگزار می شود.

فضای  در  شهادت  و  جهاد  فرهنگ  ترویج 
فرصت  از  مندی  بهره  استان،  ای  رسانه 
فضای  تقویت  منظور  به  کنگره  برگزاری 
معنوی جامعه رسانه ای استان، بسترسازی 
فاخر  ای  رسانه  محصولات  تولید  منظور  به 
اخبار  گسترده  انعکاس  و  شهدا  درخصوص 
و رویدادها و برنامه های مرتبط با کنگره از 
اهم اهداف برگزاری این جشنواره محسوب 

می شود.
گزارش،  تیتر،  قالب  در  شده  یاد  جشنواره 
گزارش  سرمقاله،  و  یادداشت  مصاحبه، 
و صفحه  ای  رسانه  تولیدات چند  تصویری، 

آرایی و گرافیک برگزار می شود.
بخش ویژه جشنواره نیز شامل معرفی شهدا، 
محلات و مناطق کم برخوردار و روستاهای 

استان است.
رسالت  شامل  جشنواره  اصلی  محورهای 
رسانه های استان در تکریم و ترویج فرهنگ 
معرفی  موانع  و  ها  و شهادت، فرصت  جهاد 
بر  تاکید  با  استان  تبیین شخصیت شهدا  و 
معرفی شهدا، نقش فرهنگ جهاد و شهادت 

در حل مشکلات کنونی جامعه، نقش شهدا و 
رزمندگان استان در هشت سال دفاع مقدس 
مقاومت  جبهه  در  استان  جایگاه  و  نقش   ،
اسلامی، رسالت دولتمردان و مردم در قبال 
و  شهیدان  معظم  خانواده  و  شهدا  آرمان 
مخصوصا  شهداء  یادواره  جایگاه  و  اهمیت 

کنگره ده هزار شهید آذربایجان است.
جشنواره  این  به  آثار  ارسال  مهلت  آخرین 

سی ام آبان ماه اعلام شده است.
آذربایجان  رسانه  و  خبر  شهید  سه  خانواده 

شرقی تجلیل شدند
در حاشیه این نشست با اهدای لوح یادبودی 
از خانواده شهید مجید جباری، شهید غلام 
جعفر  شهید  و  آباد  فتح  حیدرنیا  حسین 
جباری پور هریس، سه شهید خبر و رسانه 

آذربایجان شرقی تجلیل به عمل آمد.
شهید مجید جباری شهیر متولد ۱۳۳۹ در 
تلویزیونی »جنگ  برنامه  و  بوده  تبریز  شهر 
سسی«  »پاسدار  رادیویی  برنامه  و  فجر« 
این شهید  که  بودند  تریبون هایی  مهمترین 
به واسطه آنها، فریاد بلند حقانیت رزمندگان 
اسلام را به گوش ملت ایران و جهانیان می 
در  خود  مسئولیت  آخرین  در  وی  رساند. 
لشکر عاشورا، علاوه بر انجام کارهای خبری 
به عنوان معاون گردان المهدی )عج( انتخاب 
سال  های  عملیات  از  یکی  در  او  بود.  شده 
۱۳۶۴ در جبهه های جنوب در حالی که در 
کنار جنگ به ضبط وقایع عملیات مشغول 
بود به فیض شهادت نائل آمد و پیکر پاک و 
مطهرش در گلزار شهدای تبریز آرام گرفت.

شهید غلام حسین حیدرنیا فتح آباد متولد 
به  و  آمده  دنیا  به  تبریز  شهر  در   ۱۳۴۵
داشته  فعالیت  گزارشگر  و  فیلمبردار  عنوان 
که سرانجام در ۲۳ آبان ۱۳۶۳ در هویزه به 
شهادت رسیده است. پیکر مطهر این شهید 
به  رحمت  وادی  شهدای  گلزار  در  والامقام 

خاک سپرده شده است.
شهید جعفر جباری پور هریس متولد سال 
۱۳۴۶ در شهر هریس بوده است. او به عنوان 
عکاس فعالیت داشته و در ۲۵ اسفند ۱۳۶۳ 
است.  رسیده  به شهادت  مجنون  در جزیره 
پیکر پاک این شهید در گلزار شهدای وادی 

رحمت تبریز آرام گرفته است.
لوح  اهدای  با  همچنین  نشست  این  در 
رسانه  و  پژوهشی  های  فعالیت  از  یادبودی 

ای محمد عزیزی راد تجلیل به عمل آمد.

معاون مطبوعاتی وزیر ارشاد: امکان رتبه بندی 

رسانه ها را در استان ها دنبال می کنیم

خبر

افزایش هزینه تولید کاغذ ایرانی/ 
عمده قیمت کتاب برای بخش تولید 

محتوا است

 معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان 
اینکه کارخانه های تولید کاغذ با افزایش هزینه تولید 
مواجه هستند، گفت: سازمان حمایت مصرف کنندگان 
و تولیدکنندگان قیمت پیشنهادی را اعلام کرده است 
و برای نهایی شدن قیمت منتظر تشکیل جلسه برای 

تنظیم بازار هستیم.
در  کاغذ  تولید  شرایط  اینکه  اعلام  با  احمدوند  یاسر 
ایران نسبت به سال گذشته بهتر است، درباره اقدامات 
ایرنا  به خبرنگار کتاب  تولید کاغذ  اخیر کارخانه های 
گفت: در کارخانه تولید کاغذ مازندران هم طبق اعلام 
مدیرعامل این کارخانه، افزایش جدی در تولید کاغذ 
شکل گرفته است. کاغذ ایرانی مانند سابق در اختیار 

ناشران قرار می گیرد.
معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره 
اتفاق  بازار  بخش های  تمام  در  که  قیمتی  افزایش  به 
افتاده است، ادامه داد: در کارخانه های تولید کاغذ با 
حمایت  سازمان  بودیم.  مواجه  تولید  هزینه  افزایش 
مصرف کنندگان و تولیدکنندگان قیمت پیشنهادی را 
منتظر  قیمت  شدن  نهایی  برای  و  است  کرده  اعلام 

تشکیل جلسه برای تنظیم بازار هستیم.
به گفته او مذاکرات میان کارخانه تولید کاغذ مازندران 
و وزرات آموزش و پرورش در حال انجام است. تلاش 
برای تامین کل نیاز به کاغذ برای کتاب درسی توسط 

این کارخانه ادامه دارد.
ارزیابی  قابلیت  کتاب  محتوای  تولید  بخش  هزینه 

دقیق مالی ندارد
درباره  اطلاع رسانی  برای  جمله ای  چاپ  احمدوند 
داد:  توضیح  و  ندانست  الزامی  را  کتاب  بودن  ایرانی 
کتاب  در  آن  نشدن  چاپ  یا  جمله ای  چنین  چاپ 
در  که  رقابتی  به  توجه  با  زیرا  است؛  ناشر  اختیار  در 
بیاید،  پایین  ناشر  کتاب  بهای  اگر  دارد،  وجود  بازار 
لحاظ  مناسب تر  قیمت  تعیین  در  حتما  مساله  این 
تمام شده  بهای  فرآیند  داشت  توجه  باید  خواهدشد. 
کتاب صرفا مربوط به مواد اولیه مورد نیاز برای تولید 

آن نیست.
معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره 
به اینکه کاغذ بخشی از هزینه های تولید کتاب است، 
تولید  بخش  برای  کتاب  قیمت  عظیم  بخش  افزود: 
ندارد.  مالی  دقیق  ارزیابی  قابلیت  که  است،  محتوا 
بنابراین طبق روالی که وجود دارد و به نظر من روال 
و  انجام  ناشر  باید توسط  درستی است، قیمت گذاری 

توسط بازار نسبت به آن واکنش نشان داده شود.
او تاکید کرد: اگر در جایی با قیمت غیرواقعی مواجه 
در  می رود  توقع  که  شود  ارائه  تسهیلاتی  یا  باشیم، 
قیمت کتاب تاثیر داشته باشد وزارت فرهنگ و ارشاد 

در آن قسمت نظارت خواهدکرد.
علاقه مند به استفاده از ظرفیت های ظریفیان بودیم

و  کتاب  توسعه  دفتر  مدیرکل  تغییر  درباره  احمدوند 
کتابخوانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی توضیح داد: 
محمدحسین ظریفیان به عنوان عضو هیات علمی باید 
فرصتی را برای دانشگاه اختصاص می داد. طبیعتا لازم 
بود که فردی در آن جایگاه قرار بگیرد و بتواند برای 

این مسئولیت فرصت کامل بگذارد.
معاون فرهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی ادامه 
ظریفیان  ظرفیت های  از  استفاده  به  علاقه مند  داد: 
بودیم اما او ترجیح داد که فرد دیگری که بتواند تمرکز 
اصلی اش را در دفتر توسعه کتاب و کتابخوانی بگذارد، 

این مسئولیت را برعهده بگیرد.
فرهنگ  وزیر  مشاور  عنوان  به  ظریفیان  او  گفته  به 
او  خدمات  از  و  است  شده  منصوب  اسلامی  ارشاد  و 

استفاده می شود.

فیلم کوتاه »آمبولانس« ساخته شد

حسین  کارگردانی  به  »آمبولانس«  کوتاه  فیلم   
محروقی در انجمن سینمای انقلاب و دفاع مقدس 

وابسته به بنیاد فرهنگی روایت فتح ساخته شد.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی بنیاد فرهنگی روایت 
فتح، فیلم کوتاه »آمبولانس« براساس فیلمنامه ای از 
رشید پژمان و حسین محروقی و طرحی از محسن 
فینی زاده به کارگردانی حسین محروقی از تولیدات 
دفاع  و  انقلاب  سینمای  انجمن  کوتاه  فیلم  دفتر 

مقدس است.
حسینی،  سیدمهدی  بهمنش،  علی  پژمان،  رشید 
احسان بیگی، روزبه حافظی و محمد حسینی نژاد 

بازیگران این فیلم کوتاه هستند.
محمدعلی  تهیه کنندگی  به  آمبولانس  کوتاه  فیلم 
محروقی  حسین  ساخته  سومین  فرد  شجاعی 
»مه«  و   »۱۴ »کابین  از  پس  کارگردان  عنوان  به 
معتبر  جشنواره  چندین  در  این  از  پیش  که  است 
بین المللی همچون پالم اسپرینگز کالیفرنیا، روزاریتو 
فست  پرومو  هندوستان،  شیملا  آنجلس،  لوس 
مادرید اسپانیا و حقوق بشر اردن حائز جوایز جهانی 

شده بود.
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 رئیس بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع 
مقدس گفت: قرار است تا پایان سال ۱۴۰۴ 
دفاع  موزه های  تمامی  تکمیل  و  کار ساخت 
مقدس در کشور به اتمام و این تعداد به ۳۷ 

موزه برسد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، سردار سرتیپ بهمن 
شورای  نشست  در  چهارشنبه  عصر  کارگر 
دفاع  ارزش های  نشر  و  آثار  هماهنگی حفظ 
مقدس خراسان جنوبی که با حضور استاندار 
باغ موزه دفاع  تاکنون ۲۴  افزود:  برگزار شد 
مقدس در کشور به بهره برداری رسیده است.

وی بیان کرد: تا پایان امسال پنج موزه دفاع 
مقدس در استان های لرستان، گیلان، زنجان، 

گلستان و قزوین به بهره برداری می رسد.
ارزش های  نشر  و  آثار  حفظ  بنیاد  رئیس 
دفاع مقدس گفت: موزه بین المللی استکبار 
ستیزی طبس و موزه دفاع مقدس خراسان 
جنوبی هم تا سال ۱۴۰۳ تکمیل خواهند شد.

وی افزود: موزه صحرای طبس )محل شکست 
حمله نظامی آمریکا به ایران( فرصت خوبی 
لذا  است  خارجی  گردشگران  استفاده  برای 
به  شده  لحاظ  اعتبارات  با  آن  تکمیل  باید 

سرانجام برسد.
سردار کارگر در ادامه با بیان اینکه تجلیل از 
دستور  در  مقدس  دفاع  رزمندگان  همسران 
کار است گفت: به فرموده رهبر معظم انقلاب 
اگر دفاع مقدس نبود امروز از هویت، سلامت، 

آزادی و امنیت هم خبری نبود.
وی افزود: در آغاز جنگ تحمیلی حتی قدرت 
ساخت سیم خاردار را نداشتیم که از خارج 
امام  را  مقدس  دفاع  دوران  اما  وارد می شد 
به  قوا  کل  فرمانده  عنوان  به  )ره(  خمینی 
خوبی رهبری کردند و به پیروزی های زیادی 

هم رسیدیم.
رئیس بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع 
تاریخ  بیان کرد: هر جا که در طول  مقدس 
دشمن به مملکت ما تعرض کرده قسمتی از 
خاک و آبروی کشور ما از دست رفته است اما 
در هشت سال دفاع مقدس این اتفاق نیفتاد و 

باعث افتخار ملی است.
وی با اشاره به اینکه چهره شهرها و روستاهای 
کشور به لحاظ پیشرفت و توسعه قابل مقایسه 
با ابتدای انقلاب نیست گفت: همه اینها نشان 
می دهد که می توانیم روی پای خود بایستیم.

در  مقدس  دفاع  درس  داد:  ادامه  کارگر 
دانشگاه ها تا پایان امسال تدریس خواهد شد 
این موضوع در جلسه معین شورای عالی  و 

انقلاب فرهنگی تا تحقق آن دنبال می شود.
جوان  قشر  به  باید  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
دفاع  شد:  یادآور  شود  ویژه  توجه  نوجوان  و 
مقدس باید از آموزش و پرورش، کودکستان و 

مدارس شروع شود.
رئیس بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع 
مقدس تصریح کرد: درباره دفاع مقدس طی 
زیادی  کارهای  اندازه ۲۰ سال  به  پنج سال 
کار  سال   ۵۰ اندازه  به  هنوز  اما  شده  انجام 
مانده است که باید همه دست به دست هم 

دهیم و کار را پیش ببریم.
وی گفت: از سال ۶۹ تا ۹۳ در بنیاد حفظ 
 ۷۵۰ مقدس  دفاع  ارزش های  نشر  و  آثار 
عنوان کتاب چاپ شده در حالی که از سال 
۹۳ تاکنون بیش از هفت هزار عنوان توسط 

این بنیاد به چاپ رسیده است.
سردار کارگر افزود: دفاع مقدس کلید وحدت 
و عزت در کشور است که موجب سربلندی ما 

در دنیا شده است.

وی گفت: دفاع مقدس دنباله انقلاب اسلامی 
مردم  در  که  بود  )ره(  خمینی  امام  و  است 
چنین روحیه ای را ایجاد کرد اما متاسفانه به 
خاطر جناح بازی و کارهای سیاسی و حرف 
می خواهند  افراد  برخی  که  ای  بیهوده  های 
می  خراب  را  انقلاب  تاریخچه  بیاورند  رای 

کنند.
دفاع  ارزش های  نشر  و  آثار  حفظ  مدیرکل 
نشست  این  در  هم  جنوبی  خراسان  مقدس 
از اختصاص ۸۰۰ میلیارد ریال برای تکمیل 
مرکز فرهنگی و موزه دفاع مقدس استان از 
محل اعتبارات سفر رئیس جمهور برای مدت 
سه سال خبر داد و گفت: تاکنون از این مبلغ 

۲۲۵ میلیارد ریال تخصیص داده شده است.

اینکه  بیان  با  فلاحی  غلامرضا  سرهنگ 
عملیات اجرایی این طرح سال گذشته شروع 
رئیس جمهور ۱۵۰  اول  در سفر  افزود:  شد 
میلیارد ریال برای این طرح اختصاص یافت 
آن تخصیص  ریال  میلیارد  تاکنون ۱۳۰  که 
درصد   ۳۰ حاضر  حال  در  و  است  یافته 

پیشرفت دارد.

راه اندازی ۳۷ موزه  دفاع مقدس در کشور تا سال ۱۴۰۴
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بین الملل
اخبار

بلینکن توافق مبادله زندانیان میان ایران و 
واشنگتن را گامی مثبت خواند

 آنتونی بلینکن وزیر خارجه آمریکا توافق مبادله زندانیان میان ایران 
و واشنگتن را »گامی مثبت« ارزیابی کرد اما گفت که از ارائه جزئیات 

بیشتر در این باره خودداری می کند.
به گزارش ایرنا به نقل از بلومبرگ، بلینکن پنجشنبه به وقت محلی 
آمریکا که وی »وارد هیچ یک از جزئیات اقداماتی که انجام می دهیم 
یا درگیر آن هستیم« نمی شود »چون نمی خواهم تکمیل این روند را 

دچار مخاطره کنم.«
خبرگزاری فرانسه نیز به نقل از وزیر خارجه آمریکا درباره آزادسازی ۶ 
میلیارد دلار از دارایی های ایران نوشت: ایران به هیچ عنوان هیچ گونه 

کاهش تحریمی دریافت نخواهد کرد.
و  منتقل  محدودشده  حساب های  در  ایران  »دارایی های  افزود:  وی 
استفاده می شود.« به گفته بلینکن، این دارایی ها »صرفا برای مقاصد 

بشردوستانه« استفاده خواهد شد.
وزیر خارجه آمریکا با بیان اینکه دولت آمریکا با خانواده های زندانیانی 
که قرار است آزاد شوند، در ارتباط است، درباره این زندانیان گفت: 
ما  اما  هستند.  خوشحال  بسیار  شوند،  خارج  زندان  از  اینکه  از  آنها 
می خواهیم که نسبت به تکمیل این روند مطمئن شده و آنها را به 

خانه و خانواده هایشان بازگردانیم.
آدرین واتسون سخنگوی شورای امنیت ملی آمریکا روز پنجشنبه به 
وقت محلی اعلام کرد: ما تایید می کنیم که ایران پنج آمریکایی را که 
به صورت غیر قانونی بازداشت شده بودند، از زندان آزاد کرده و آنها را 
در حبس خانگی قرار داده است. اگرچه این اقدامی دلگرم کننده است، 
اما این شهروندان آمریکایی از جمله سیامک نمازی، مراد طاهباز، عماد 
شرقی و دو آمریکایی که نخواسته اند نامشان فاش شود، در وهله اول 

هرگز نباید بازداشت می شدند.
نمایندگی جمهوری اسلامی ایران نزد سازمان ملل متحد روز پنجشنبه 
به وقت محلی خبر خروج زندانیان دو تابعیتی را از زندان اوین تهران 
را در گفتگو با خبرنگار ایرنا تایید کرد و گفت: این خروج در چارچوب 
یک توافق با واسطه گری کشور ثالث صورت گرفته است تا طرفین 
۵ زندانی مورد نظر را بطور متقابل آزاد کنند و مشمول بخشش قرار 

دهند.
به گزارش خبرنگار ایرنا از نیویورک، در اجرای این توافق، قرار است 
وجوه )پول های( توقیف شده ایران در کره جنوبی آزاد و به کشور قطر 

منتقل شود.

تاکید بر ظرفیت های همکاری ایران، چین 

و پاکستان برای ارتقای تجارت منطقه ای

 در جریان دیدار سرکنسول جمهوری اسلامی ایران در »لاهور« با 
مسوولان اتاق مشترک بازرگانی و صنایع پاکستان و چین، طرفین 
بر ظرفیت های بالقوه سه کشور دوست جهت همکاری های مشترک 
تاکید  منطقه ای  تجارت  ارتقای  به  کمک  و  مختلف  بخش های  در 

کردند.
اتاق  از  بازدید  در  موحدفر«  »مهران  ایرنا،  جمعه  روز  گزارش  به 
ایالت  مرکز  لاهور  شهر  در  چین  و  پاکستان  بازرگانی  مشترک 
پنجاب، آخرین تحولات مرتبط با همکاری های اقتصادی و تجارت 
توسعه  برای  پاکستان  و  چین  ایران،  ظرفیت های  و  کشور  دو 

مراودات سه جانبه در منطقه را مورد بررسی قرار داد.
وی گفت: باید از روابط دیرینه و ممتاز ایران و پاکستان در راستای 
سطح  این  و  کنیم  استفاده  متقابل  اقتصادی  منافع  به  دستیابی 
مشترک  تجارت  حجم  رشد  برای  عاملی  به  می تواند  روابط  خوب 

تبدیل شود.
موحدفر آمادگی جمهوری اسلامی ایران جهت همکاری با پاکستان 
بسیاری  در  ماهر  کار  نیروی  و  انسانی  نیروی  تامین  برای  چین  و 
را  انرژی، پروژه های زیربنایی و بسیاری دیگر  از جمله  از بخش ها 

اعلام کرد.
به  باید  پاکستان  و  چین  تجار  از  هیاتی  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
ببینند،  را  و سرمایه گذاری  تجاری  فرصت های  تا  کنند  ایران سفر 
اطمینان داد که نمایندگی های دیپلماتیک ایران در پاکستان همه 

حمایت ها و همکاری های ممکن را به ذینفعان ارائه خواهند کرد.
افزود که برای تقویت بیشتر پیوندهای  ایران در لاهور  سرکنسول 

تجاری و اقتصادی بین سه کشور تلاش خواهد کرد.
بازرگانی  مشترک  اتاق  رئیس  گورکی«  »معظم  جلسه  این  در 
پاکستان هر سه کشورهای  و  ایران، چین  و چین گفت:  پاکستان 
مکمل  زمینه ها  از  بسیاری  در  قادرند  و  هستند  برادر  و  دوست 
و  تجاری  روابط  ارتقای  بر  باید  رو  این  از  باشند،  یکدیگر  اقتصاد 

اقتصادی برای دستیابی به نتایج سودمند متقابل تمرکز شود.
چین  و  ایران  پاکستان،  بین  جانبه  سه  تجارت  داشت:  اظهار  وی 
بخش های  بین  تجاری  روابط  ارتقای  با  که  است  ناچیز  بسیار 

خصوصی دو کشور می توان آن را بهبود بخشید.
نیز  چین  و  پاکستان  مشترک  اتاق  دبیرکل  حنیف،  الدین  صلاح 
گفت: پاکستان، ایران را کشوری مهم برای تجارت می داند و ما از 
ارتقای روابط تجاری  ایرانی خود برای  تلاش و طرح های همتایان 

و همچنین مراودات سه جانبه با حضور چین استقبال می کنیم.

آمریکا،  جمهوری  رئیس  بایدن  جو 
چین را به دلیل چالش های اقتصادی 
یک »بمب ساعتی« نامید و گفت که 
این کشور آسیایی به علت رشد ضعیف 

اقتصادی دچار مشکل شده است.
رویترز،  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
بایدن پنجشنبه به وقت محلی درباره 
چین گفت: آنها مشکلاتی دارند. این 
مساله خوبی نیست زیرا افراد بد وقتی 
انجام  بدی  کارهای  دارند  مشکلاتی 

می دهند.
رئیس جمهوری آمریکا مدعی شد که 
برساند و  به چین آسیبی  نمی خواهد 
کشور  این  با  منطقی  روابط  خواهان 

است.
اظهاراتی  در  نیز  ژوئن  ماه  در  بایدن 
رئیس  جینپینگ  شی  انتقادی 
نامیده  را »دیکتاتور«  جمهوری چین 
بود. چین این اظهارات را تحریک آمیز 

خواند.
فرمان  یک  چهارشنبه  روز  بایدن 
اساس  بر  که  کرد  امضا  را  اجرایی 
ایالات  خاص  سرمایه گذاری های  آن 
فناوری های  شرکت های  در  متحده 

حساس در چین محدود می شود.
این  خزانه داری  وزیر  به  فرمان  این 

از  برخی  تا  می دهد  اجازه  کشور 
را  متحده  ایالات  سرمایه گذاری های 
بخش  سه  در  چینی  شرکت های  در 
میکروالکترونیک،  و  نیمه رساناها 
و  کوانتومی  اطلاعات  فناوری های 
خاص  مصنوعی  هوش  سیستم های 

ممنوع یا محدود کند.
بایدن در نامه ای به کنگره اعلام کرد 
پیشرفت  تهدید  با  مقابله  برای  که 

حوزه  در  چین  مانند  کشورهایی 
محصولات  و  حساس  فن آوری های 
حیاتی برای ارتش، اطلاعات، نظارت یا 
قابلیت های سایبری وضعیت اضطراری 

ملی اعلام می کند.
در  سرمایه گذاری  پیشنهاد  این 
شرکت های چینی را در حوزه توسعه 
و  تراشه ها  طراحی  برای  نرم افزار 
قرار  هدف  آنها  تولید  برای  ابزارهایی 

می دهد.
ایالات متحده، ژاپن و هلند به عنوان 
حوزه  این  در  پیشرو  کشورهای 
چین  دولت  و  می شوند  محسوب 
و  داخلی  توان  ارتقا  برای  تلاش  در 
جایگزینی  و  فنی  دانش  به  دستیابی 
از  استفاده  جای  به  بومی  تولیدات 
محصولات این سه کشور در این حوزه 

است.

بایدن: چین یک بمب ساعتی است
گزارش

ترکیه میزبان دور سوم رایزنی ها 
در مورد اوکراین

 با پایان نشست جده با موضوع رایزنی  بر سر مساله اوکراین، گمانه 
زنی ها حاکی از میزبانی ترکیه به عنوان سومین میزبان حل و فصل 

این جنگ و بررسی طرح صلح ولودمیز زلنسکی است.
روزنامه حریت چاپ  از  نقل  به  تاس  خبرگزاری  ایرنا،  گزارش   به 
استانبول نوشت: ترکیه پس از عربستان سعودی احتمالا میزبان دور 

سوم رایزنی ها برای حل و فصل مناقشه اوکراین است.
بر اساس مقاله ای در این روزنامه نوشته شده، نشست بعدی قرار 
است در ماه اکتبر )مهرماه( برگزار شود. در این مطلب آمده است که 
جای تعجب نیست که ترکیه میزبان دور سوم این نشست باشد. چرا 
که به نوشته حریت، ترکیه همواره نقش پررنگی برای حل موضوع 

اوکراین داشته است.
اعلام  عربستان،  جده  در  گذشته  هفته  نشست  در  حاضر  مقامات 
کردند که در چارچوب توافق جدید برای صادرات غلات از دریای 

سیاه، باید گام های معینی در قبال روسیه برداشته شود.
حریت در ادامه مطلب خود تشریح کرده است که ترکیه در نشست 
یادشده، بر حضور روسیه به عنوان یکی از طرف های درگیر در توافق 
صادرات غلات تاکید و همچون چین اعلام کرد که بدون مسکو نمی 

توان به نتیجه ای دست یافت.
اما آلمان به عنوان یکی از مخالفان حضور روسیه برای رایزنی ها در 
مورد اوکراین، گفته است که در این مرحله گنجاندن روسیه گزینه 
ای نامناسب است. دولت برلین در عین حال اظهار کرده است که 
مسکو می تواند پس از فراهم شدن شرایط برای مشارکت، در زمان 

مناسب به این مذاکرات بپیوندد.
رایزنی ها در جده در روزهای ۵ تا ۶ اوت )۱۴ تا ۱۵ مرداد( با حضور 
نمایندگان بیش از ۴۰ کشور و سازمان بین المللی از جمله آرژانتین، 
برزیل، شیلی، چین، مصر، فرانسه، آلمان، هند، قطر، بریتانیا، ترکیه، 
اوکراین، امارات و ایالات متحده و همچنین سازمان ملل متحد برگزار 

شد.
به  واکنش  در  روسیه  خارجه  امور  وزارت  زاخارووا سخنگوی  ماریا 
دعوت نشدن از نمایندگان کشورش به این نشست، آن را تلاش غرب 

برای ایجاد یک ائتلاف ضد روسی توصیف کرد.
در درک  به غرب  بتواند  اگر  نشست  این  عین حال گفت:  در  وی 
بیهودگی طرح صلح ولودمیر زلنسکی رئیس جمهوری اوکراین کمک 

کند، کاملا بی فایده نخواهد بود.
اظهاراتی  در  نیز  روسیه  امورخارجه  وزیر  معاون  ریابکوف  سرگئی 
نشست  این  در  که  بریکس  گروه  در  با شرکای خود  افزود: مسکو 

حضور داشته اند، رایزنی ها در مورد اوکراین را بررسی خواهد کرد.
وی همچنین تلاش های غرب برای جلب حمایت کشورهای نیم کره 

جنوبی از طرح صلح زلنسکی را محکوم به شکست دانست.

افشای نقش آمریکا در برکناری 

عمران خان از نخست وزیری
نشان  پاکستان  دولت  شده  افشا  شده  طبقه بندی  اسناد   
می دهد که وزارت امور خارجه آمریکا، دولت این کشور را در 
تاریخ هفتم مارس ۲۰۲۲ تشویق کرده تا به دلیل »بی طرفی« 
عمران خان در جنگ اوکراین، از سمت نخست وزیری برکنار 

کند.
به گزارش روز جمعه ایرنا، رسانه اینترنتی اینترسپت در این 
اسد  بین  که  دیداری  در  نوشت،  گزارشی  انتشار  با  خصوص 
مجید خان سفیر پاکستان در واشنگتن با ۲ مقام وزارت امور 
خارجه آمریکا از جمله دونالد لو دستیار وزیر در امور جنوب و 
آسیای مرکزی برگزار شده، آنها از دولت پاکستان خواسته اند 
تا نخست وزیر سابق این کشور را به دلیل آنچه که بی طرفی 

در اوکراین خوانده شده، از سمتش برکنار کنند.
موضوع  پاکستان  در  گذشته  سال   ۱.۵ طول  در  دیدار  این 
و  خان  عمران  حامیان  بین  گمانه زنی  و  جنجال  بررسی، 

مخالفان وی بوده است.
سفیر  دیدار  از  بعد  ماه  یک  شده،  منتشر  گزارش  براساس 
پاکستان با مقامات وزارت خارجه آمریکا در واشنگتن، عمران 
خان با رای عدم اعتماد پارلمان از سمت خود برکنار شد. این 
رای از حمایت نظامیان پرقدرت این کشور هم برخوردار بود.

براساس سند فاش شده، وزارت امور خارجه آمریکا با سیاست 
هویج و چماق، وعده داده بود که در صورت برکناری عمران 
خان، روابط دو جانبه گرمتر خواهد شد و در غیر این صورت، 

واشنگتن برای انزوای اسلام آباد تلاش خواهد کرد.
زمانی که  و  اوت  پنجم  روز  از  این کشور  دعوای سیاسی در 
عمران خان به اتهام فساد مالی به سه سال زندان محکوم و 
بازداشت شد، افزایش یافته است. عمران خان این اتهام را بی 

پایه و اساس عنوان کرده است.
براساس این گزارش، حکم صادر شده سیستم قضایی پاکستان 
علیه عمران خان، حزب تحریک انصاف، به رهبری او را هم 
از مشارکت در انتخابات پیش رو در این کشور که به نظر می 

رسد اواخر سال آینده برگزار شود، محروم خواهد کرد.
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جان کربی، هماهنگ کننده ارتباطات 
کاخ  ملی  امنیت  شورای  راهبردی 
خصوص  در  شب  پنجشنبه  سفید، 
 ۵ گفت:  ایران  با  زندانی  تبادل 
که  بودند  زندانی  ایران  در  آمریکایی 
اکنون در بازداشت خانگی قرار دارند و 
مذاکره برای خروج آنان از ایران ادامه 

دارد.
به گزارش ایرنا، کربی در گفت وگوی 
اختصاصی با شبکه الجزیره قطر گفت: 
از  آنها  شدن  خارج  برای  مذاکره  به 

ایران ادامه می دهیم.
راهبردی  ارتباطات  کننده  هماهنگ 
افزود:  کاخ سفید  ملی  امنیت  شورای 
آنچه حاصل شد، یک اقدام مثبت اما 
تبادل  ]برای  شده  امضا  معامله  یک 

زندانی[ نبود.
حمایت  قدردان  که  این  بیان  با  وی 
هستیم،  خود  منطقه ای  متحدان 
در  که  امیدواریم  کرد:  خاطرنشان 
زندانی  تبادل  این  نزدیک  آینده ای 

انجام شود.
دوست  یک  قطر  کشور  افزود:  وی 
متمایز است و قدردانی خود را نسبت 
باره[ اعلام  این  به حمایت دوحه ]در 
ویژه  به  که  حمایتی  بابت  و  می کنیم 
دریافت  مذاکره  این  در  قطر  دولت  از 

کردیم، تشکر می کنیم.
کربی با بیان این که آنچه که درباره آن 
سخن می گوییم تنها بخشی از دارایی 
بلوک شده ایران در حساب هایی است 
که تنها برای استفاده بشردوستانه به 

کار خواهد رفت.
وی گفت: اکنون گفت وگویی با ایران 
درخصوص بازگشت به توافق هسته ای 

مطرح نیست.
وی در پایان با تکرار ادعای همیشگی 
مقامات آمریکایی درخصوص اقدامات 
بر  ما  تمرکز  افزود:  منطقه  در  ایران 
ایران  بی ثبات کننده  فعالیت های  تمام 
و  روسیه  از  آن  حمایت  و  منطقه  در 
استوار  کشتی ها  علیه  تهران  تهدید 

است.
نمایندگی جمهوری اسلامی ایران نزد 
نیز روز پنجشنبه  سازمان ملل متحد 
زندانیان  خروج  خبر  محلی  وقت  به 

را  تابعیتی  دو 
اوین  زندان  از 
در  را  تهران 
گفتگو با خبرنگار 
و  کرد  تایید  ایرنا 
خروج  این  گفت: 
یک  چارچوب  در 
واسطه  با  توافق 
ثالث  کشور  گری 
گرفته  صورت 
است تا طرفین ۵ 
نظر  مورد  زندانی 
متقابل  بطور  را 
و  کنند  آزاد 
بخشش  مشمول 

قرار دهند.
گزارش  به 
از  ایرنا  خبرنگار 

قرار  توافق،  این  اجرای  در  نیویورک، 
شده  توقیف  های(  )پول  وجوه  است 
به کشور  و  آزاد  ایران در کره جنوبی 

قطر منتقل شود.
شبکه خبری سی ان ان آمریکا اعلام 
وکیل،  اظهارات یک  به  توجه  با  کرد: 
غیر  صورت  به  که  آمریکایی  چهار 
بودند  شده  بازداشت  ایران  در  قانونی 
در  و  شده  آزاد  اوین  زندان  از  اکنون 
حصر خانگی قرار گرفته اند. این یک 
نشانه امیدوار کننده از آزادی آنها پس 

از سالها حبس است.
کریستین امانپور مجری مشهور شبکه 
جرد  از  نقل  به  آمریکا  ان  ان  سی 
نمازی  گنسر، مشاور حقوقی سیامک 
آمریکایی  گروگان های  »انتقال  گفت: 
به حبس  ایران  توسط  اوین  زندان  از 
اگرچه  است.  مهمی  تحول  خانگی 
اولین قدم برای  این  امیدوارم که  من 
آزادی نهایی آنها باشد، این در بهترین 

حالت آغاز پایان است و نه بیشتر.«
زندانی  سه  گزارش،  این  اساس  بر 
شامل  آمریکایی   - ایرانی  تابعیتی  دو 
مراد  شرقی،  عماد  نمازی،  سیامک 
نامش  که  فرد  چهارمین  و  طاهباز، 
اوین تهران  از زندان  مشخص نیست، 
منتقل شدند و پیش بینی می شود که 
در هتلی تحت مراقبت مقامات ایرانی 

بایدن در حال  نگهداری شوند. دولت 
مذاکره برای آزادی آنها از ایران است.

در  که  گنسر  کرد  اعلام  ان  ان  سی 
اظهار نظر محتاط است، افزود: " هیچ 
تضمینی در مورد آنچه از این به بعد 

اتفاق می افتد وجود ندارد. "
آمریکایی  روزنامه  خبر،  این  پی  در 
نیویورک تایمز روز پنجشنبه به وقت 
محلی در گزارشی اعلام کرد که آمریکا 
و ایران به توافقی دست یافته اند که بر 
اساس آن در ازای دسترسی تهران به 
۶ میلیارد دلار از دارایی های مسدود 
شده خود برای مقاصد بشردوستانه و 
توسط  زندانی  ایرانی  چندین  آزادی 
آمریکا، تهران پنج زندانی آمریکایی را 

آزاد خواهد کرد.
چند  گفته  به  نوشت:  تایمز  نیویورک 
تن از مقامات آگاه از این توافق، آمریکا 
و ایران به توافقی دست یافته اند تا در 
ازای چند ایرانی، پنج آمریکایی زندانی 
در ایران نیز آزاد شود و در نهایت ایران 
نفتی  به حدود ۶ میلیارد دلار درآمد 

خود دسترسی پیدا کنند.
زندانیان  از  یکی  وکیل  گفته  به 
سال  دو  از  بیش  از  پس  آمریکایی، 
مذاکره در سکوت میان ایران و آمریکا، 
آمریکایی  ایرانی  شهروند  پنج  تهران 
قرار  خانگی  حبس  در  را  دوتابعیتی 

داد.

جرد گنسر وکیل یکی از این زندانیان 
زندانی  چهار  پنجشنبه  روز  کرد:  ادعا 
دو تابعیتی از زندان اوین به هتلی در 
تهران منتقل شدند و برای چند هفته 
در آنجا نگهداری خواهند شد تا اجازه 

سوار شدن آنها به هواپیما داده شود.
به گفته چند تن از افراد آشنا به این 
توافق، یک زندانی زن آمریکایی دیگر، 
پیش از این در حبس خانگی قرار داده 
شده بود. گنسر گفت که به آمریکایی 
ها گفته شده است که در هتل تحت 

مراقبت مقامات ایرانی خواهند بود.
نظر  اظهار  از  بایدن  دولت  مقامات 
ایران  آنچه  درباره  جزئیات  تایید  یا 
دریافت خواهد کرد، خودداری کردند. 
گفتند  توافق  این  به  آشنا  افراد  اما 
زمانی که آمریکایی ها اجازه بازگشت 
بایدن  دولت  کنند،  پیدا  را  آمریکا  به 
دلیل  به  که  را  ایرانی  اتباع  از  تعداد 
شده  زندانی  ایران  های  تحریم  نقض 

اند را آزاد خواهد کرد.
همچنین  آمریکا  آگاه،  منابع  گفته  به 
دارایی  از  دلار  میلیارد   ۶ به  نزدیک 
های ایران در کره جنوبی را به حسابی 
خواهد  منتقل  قطر  مرکزی  بانک  در 
کرد. آنها افزودند که این حساب توسط 
شود  می  تنظیم  و  کنترل  قطر  دولت 
تا ایران تنها برای مقاصد بشردوستانه 

مانند دارو و غذا از آن استفاده کند.

کربی: مذاکره با تهران برای خروج زندانیان از 
ایران ادامه دارد

بایدن«  »جو  دولت  فرمان  صدور  پی  در   
مبنی بر ممنوعیت سرمایه گذاری در برخی 
آمریکایی  فناوری های حساس، شرکت های 
نسبت به تبعات این تصمیم و اقدام تلافی 

جویانه دولت پکن هشدار دادند.
خبرگزاری  از  نقل  به  ایرنا  گزارش   به 
هفته  آمریکا  جمهوری  رئیس  رویترز، 
از  با هدف حفاظت  با صدور فرمانی  جاری 
امنیت ملی و جلوگیری از کمک سرمایه و 
تخصص آمریکایی به نوسازی نظامی چین، 
سرمایه گذاری های جدید به ویژه در بخش 
تراشه های  جمله  از  حساس  فناوری های 

رایانه ای را در چین ممنوع کرد.

واکنش نخست شرکت های سرمایه گذاری 
آمریکایی به صدور این فرمان اعلام نارضایتی 
بود و بسیاری بر این باور بودند که این فرمان 
تا آن اندازه که به نظر می رسد در سرمایه 
محدودیت  چینی  های  فناوری  گذاری 
چندین  بعد  اندکی  اما  کند.  نمی  ایجاد 
شرکت سرمایه گذاری، نگرانی اصلی در این 

خصوص را بسته به واکنش چین دانستند.
مشاوره  شرکت  سهامداران  از  مکلر  ریک 
در  مستقر  لین  چری  گذاری  سرمایه 
به  چین  واکنش  گفت:  آمریکا  نیوجرسی 
دولت  تصمیم  به  آمریکا  دولت  اقدام  این 
پکن بستگی دارد. وی در عین حال جنگ 

بسیار  قدرتمند  کشورهای  میان  را  فناوری 
منفی ارزیابی کرد.

و  پنج شنبه  روز  نیز  بازرگانی چین  وزارت 
در واکنش به این اقدام دولت بایدن ضمن 
ابراز نگرانی شدید از این تصمیم، اعلام کرد 
که حق اقدام متقابل را برای خود محفوظ 

می داند.
چین در ماه مه )اردیبهشت( و پس از آنکه 
صادراتی  های  محدودیت  برخی  واشنگتن 
تراشه  سازنده  ابزارهای  و  قطعات  بر  را 
شرکت  کرد،  اعمال  چین  به  آمریکایی 
میکرون تکنولوژی آمریکایی سازنده قطعات 
نیمه هادی را هدف قرار داد. آمریکا در پی 

این اقدام دولت پکن، آن را به تحریم سایر 
تنش های  میانه  در  آمریکایی  شرکت های 
فزاینده میان دو قدرت اقتصادی متهم کرد.

سرمایه  صندوق  عامل  مدیر  پلامب  تام 
گذاری مشترک پلامب فاندز نیز در خصوص 
اقدام دولت بایدن گفت: ساده لوحانه است 
که فکر کنیم دولت چین اقدام متقابل انجام 

نخواهد داد.
صادرات  تواند  می  چین  کرد:  تشریح  وی 
لوازم  در  استفاده  مورد  کمیاب  عناصر 
الکترونیکی مصرفی، خودروهای الکتریکی و 
سایر قطعات را محدود کند یا دیگر شرکت 

های فناوری آمریکا را هدف قرار دهد.

هشدار شرکت های آمریکایی به دولت بایدن؛ ممنوعیت سرمایه گذاری در چین تبعات دارد
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شهرستان
خبر

وزیر صمت اجرای خط انتقال از 
دریای عمان را برای رفع مشکل 

کم آبی سمنان پیشنهاد کرد

 وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشاره به بحران کم آبی 
در استان سمنان و مشکل صنعت در این بخش، گفت: 
مشکل کم آبی این استان را می توان با اجرای طرح خط 

انتقال آب از دریای عمان رفع کرد.
موانع  رفع  و  تسهیل  ستاد  نشست  در  علی آبادی  عباس 
بازرگانی، صنایع، معادن و  اتاق  تولید در سالن جلسات 
به  را  دریا  آب  می توان  افزود:  سمنان  استان  کشاورزی 
مقصد  در  آن  کردن  شیرین  با  سپس  و  منتقل  سمنان 

مصرف کرد.
استان  در  کم آبی  مشکل  رفع  کرد:  تاکید  صمت  وزیر 
نیز  بهره وری  و  شود  انجام  اساسی  اقدام  با  باید  سمنان 

بیش از پیش مورد توجه قرار بگیرد.
رفع  برای  را  تلاشم  تمام  بنده  کرد:  اظهار  علی آبادی 
و  گرفت  خواهم  به کار  استان سمنان  در  کم آبی  مشکل 
در نشست های تخصصی موضوع را پیگیری خواهم کرد.

لحاظ  از  سمنان  استان  می شود  تلاش  کرد:  بیان  وی 
تامین نیاز برق صنعتی در آینده ای نزدیک بی نیاز شود. 
سمنان  استان  صنعت  برای  برق  تامین  سرمایه گذاری 

توسط این وزارتخانه انجام می شود.
به  آبی  منابع  از  درصد  سه  تخصیص  افزود:  آبادی  علی 
صنعت استان سمنان به عنوان صنعتی اندک است و باید 

این سهم افزایش یابد.
استاندار سمنان نیز گفت: در دولت سیزدهم حتی یک 
از ۵۰  بیش  اکنون،  و  تعطیل نشده است  واحد صنعتی 
درصد   ۵۰ بالای  ظرفیت  با  صنعتی  واحدهای  درصد 

مشغول به فعالیت هستند.
تسهیلات  درصد   ۱۴۵ افزود:  هاشمی  سیدمحمدرضا 
سمنان  استان  در  اقتصادی  بنگاه های  به   ۱۸ تبصره 

پرداخت شد.
یکی مشکلات صنایع  کار  نیروی  کمبود  کرد:  بیان  وی 
 ۱۵ به  استان  صنعتی  واحدهای  و  است  سمنان  استان 

هزار نیروی کار نیازدارد.
استاندار سمنان گفت: تیرماه امسال استان سمنان از نظر 
تورم ماهانه پایین ترین سطح را در بین استان های کشور 

کسب و ارزان ترین  استان معرفی شد.
وی یادآور شد: استان سمنان در شاخص رشد اقتصادی 
پس از استاهای هرمزگان و بوشهر ، سومین استان کشور 

معرفی شد.
استاندار سمنان گفت: قبل از آغاز به کار دولت سیزدهم 
سه واحد فرآوری معدنی در استان سمنان وجود داشت 
واحد  اکنون ۱۴  فرآوری، هم  واحد  راه اندازی ۱۱  با  اما 

فرآوری معدنی در این استان فعال است.
بین  صنعت  و  دانشگاه  ارتباط  زمینه  در  تفاهمنامه   
با  ترانسفو شرق  آریا  تولیدی  و شرکت  دانشگاه سمنان 
حضور وزیر صمت و استاندار سمنان در پایان این نشست 

امضا شد.
نزدیک به ۲ هزار واحد صنعتی در استان سمنان وجود 
دارد که از این  تعداد ۱۴۸ واحد در زمان روی کارآمدن 
واحدهای  فعال سازی  اکنون  و  بود  راکد  دولت سیزدهم 
دنبال  استان  در  سیزدهم  دولت  ویژه  اهتمام  با  راکد 

می شود و ۱۱۶ واحد دوباره احیا شده است.
وزیر صنعت ، معدن و تجارت نوزدهم مرداد ۱۴۰۲ برای 
معدنی  و  صنعتی  تولیدی  واحد  چند  افتتاح  و  بازدید 
استان با استقبال سیدمحمدرضا هاشمی استاندار سمنان، 
یادگار احمدی مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان و 
تعدادی از مسوولان استانی وارد شهرستان گرمسار شد.

با اشاره به درخواست   استاندار خوزستان  
تردد  مسیر  بازگشایی  برای  اصناف 
اهواز  شهر  مرکز  بازار  سمت  به  خودروها 
توسط  اصناف  درخواست  بررسی  گفت: 
کارگروهی از شورای ترافیک برای بازبینی 

این مسیرها انجام خواهد شد.
اکبر حسینی محراب  ایرنا علی  به گزارش 
بازاریان  و  اصناف  از  جمعی  با  نشست  در 
خوزستان  استانداری  محل  در  اهواز 
شهر  مرکز  در  مسیرها  برخی  کرد:  بیان 
امام  بازار  به  دسترسی  راه  مانند  اهواز 
استان  ترافیک  شورای  تصمیم  با  )ره( 
طبق  که  است  بسته  پیش  سال ها  از 
این مسیرها  بازگشایی  اصناف،  درخواست 
به  بازاریان  رسانی  خدمات  بهبود  هدف  با 

قرار  کارشناسی  بررسی  مورد  شهروندان، 
می گیرد.

در  مسیرها  برخی  بودن  بسته  گفت:  وی 
برای اصناف  را  اهواز مشکلاتی  مرکز شهر 
کرده  ایجاد  آن ها  کالاهای  جایی  به  جا  و 
که باید برای رفع این مشکل، برنامه ریزی 

های کاربردی انجام داد.
استاندار خوزستان تاکید کرد: نمایندگانی 
و  اتحادیه ها  استان،  ترافیک  شورای  از 
مسدود  ادامه  یا  و  باز  در خصوص  اصناف 
بررسی  کار  شهر،  مرکز  مسیرهای  بودن 
بر اساس یک  مدل  تا  انجام خواهند  را  ها 
لازم  گیری  تصمیم  کارشناسی  و  علمی 

انجام شود.
مجاورت مجتمع بنکداران با صنایع آلاینده 

چاره اندیشی می شود
حسینی محراب ادامه داد: 
از  آلاینده  صنایع  نزدیکی 
فولاد  کارخانه های  جمله 
محل  با  کربن  شرکت  و 
نگرانی  بنکداران،  فعالیت 
این  فعالان  برای  را  هایی 
که  آورده  وجود  به  حوزه 
اندیشی  چاره  خواستار 
بروز  از  پیشگیری  برای 
این  به  مربوط  مشکلات 
مجاورت با صنایع هستند.

اینکه  بر  تاکید  با  وی 
غذایی  مواد  نگهداری 
های  رسته  جمله  از 
افزود:  شود  می  محسوب  بنکداران  کاری 
بنکداران نگران هستند که مجاورت محل 
کسب و کار آنها با صنایع آلاینده، فرآیند 
های  چالش  با  را  غذایی  مواد  نگهداری 
منظور  همین  به  نکند؛  روبه رو  بهداشتی 
نیز نشست های کارشناسی برای رفع این 
نگرانی ها در دستور کار قرار گرفته است.

به  کاذب  هزینه های  تحمیل  از  پیشگیری 
قیمت ها  افزایش  از  مانع  واحدهای صنفی 

می شود
بخش  در  همچنین  خوزستان  استاندار 
باید  اینکه  بیان  با  از سخنان خود  دیگری 
بیان  شود  نگاه  بازار  به  مردم  دیدگاه  از 
بودن  یکسان  و  ثبات  مردم خواستار  کرد: 

قیمت ها در بازار هستند.
مهم  دلایل  از  یکی  محراب  حسینی 
ارز  قیمت  تاثیر  را  بازار  در  قیمت  نوسان 
کرد  عنوان  کشور  به  وارداتی  کالاهایی  و 
بعضا  که  است  حالی  در  این  داد:  ادامه  و 
هزینه حمل  مانند  قیمت خدمات  افزایش 
این  که  شود  می  تاثیرگذار  بازار  بر  کالا 

موضوع باید کنترل شود.
بر  تاکید  با  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
های  هزینه  تحمیل  از  پیشگیری  اینکه 
کاذب به واحدهای صنفی، مانع از افزایش 
قیمت ها می شود گفت: از متولیان نظارت 
بر بازار خواسته شده تا اقدامات لازم برای 
با  را  بازار  در  گران فروشی  از  جلوگیری 

جدیت بیشتری دنبال کنند.
دیگر  یکی  همچنین  خوزستان  استاندار 
مالیات  موضوع  را  اصناف  های  چالش  از 
این  داد:  ادامه  و  دانست  افزوده  ارزش  و 
امور  کل  اداره  همکاری  با  نیز  موضوع 
مربوطه  های  دستگاه  همچنین  و  مالیاتی 
واحدهای  تا  گیرد  می  قرار  بررسی  مورد 
فعالیت  به  بیشتری  انگیزه  با  صنفی 

بپردازند.
از  اصناف  افزود:  خوزستان  استاندار 
و  هستند  جامعه  انقلابی  و  شریف  قشر 
جنگ  همچون  عرصه ها  از  بسیاری  در 
موارد  بسیاری  و  کرونا  سیل،  تحمیلی، 
بوده اند. در خوزستان بیش  پای کار  دیگر 

از ۱۴ هزار واحد صنفی وجود دارد.

استاندار خوزستان در نشست با جمعی از اصناف و بازاریان اهواز مطرح کرد؛

درخواست اصناف برای بازگشایی مسیر دسترسی 
به بازار مرکز شهر اهواز بررسی می شود

خبر

بازارچه های مرزی ظرفیت ایجاد 
اشتغال در کردستان را دارند

معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کردستان گفت: مرز و بازارچه 
های مرزی استان ظرفیت ایجاد اشتغال و رفع معضل بیکاری را دارند 

بنابراین از این توانمندی باید نهایت بهره را گرفت.
علی نوری در آیین تقدیر و معارفه مدیرکل گمرکات استان کردستان 
در سنندج اظهار کرد: عدم مدیریت یکپارچه و تعدد مدیریت در مرز 
یکی از مشکلات اساسی در کل کشور و استان کردستان است بنابراین 
مدیریت  کنیم یک  و جهادی تلاش  کار منسجم  با یک  باید  همه 

یکپارچه و واحد در مرز ایجاد شود.
وی به مشکلات و معضلاتی که در کردستان وجود دارد اشاره کرد و 
گفت: در این استان آمار بیکاری در سطح بالایی قرار دارد بنابراین باید 
از همه ظرفیت ها به ویژه توانمندی مرز و بازارچه های مرزی برای 

ایجاد اشتغال و رفع این معضل بهره گرفت.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کردستان ادامه داد: کردستان 
در مسیر اصلی کریدور شرق به غرب کشور قرار دارد و می توان از این 

ظرفیت برای تامین کالای اساسی کشور استفاده کرد.
نوری یادآور شد: مشکلات ساختاری و زیربنایی زیادی مانند جاده 
دسترسی نامطلوب، نامناسب بودن ساختمان اداری گمرک و نبود 
دستگاه ایکس ری در پایانه مرزی باشماق وجود دارد که انتظار می رود 
مسئولان و دستگاه های مرتبط نسبت به رفع این مشکلات گام بردارند.

وی گفت:ساماندهی منابع درآمدی مرز هم یکی از مشکلات اساسی 
برای  از مرز  به طوری که درآمد حاصل  باید اصلاح شود  است که 

مرزنشینان و برای عمران و آبادانی همان منطقه هزینه شود.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استاندار کردستان اظهار کرد: از همه 
ظرفیت های مجموعه استانداری و فرمانداری برای رفع مشکلات مرز و 
مرزنشینان استفاده خواهم کرد و امیدوارم در آینده نزدیک شاهد تغییر 

و تحولی اساسی در مرز باشیم.
در پایان این مراسم از زحمات خلیل حیدری ناظر سابق گمرکات 
کردستان قدردانی و فرامرز امیدی به عنوان سرپرست حوزه نظارت 

گمرکات استان معرفی شد.

۶۱ هزار هکتار اراضی آبی کردستان 
به سامانه های نوین مجهز شد

کشاورزی  جهاد  سازمان  مهندسی  و  فنی  امور  و  خاک  و  مدیرآب 
کردستان گفت: تاکنون حدود ۶۱ هزار هکتار از اراضی آبی استان 

از محل اعتبارات دولتی به سامانه های نوین آبیاری مجهز شده است.
جبار شهسواری در گفت و گو با خبرنگار ایرنا در مورد آخرین وضعیت 
اراضی آبی و میزان تجهیز آنها به سیستم های نوین اظهار کرد: در 
حال حاضر ۱۴۲ هزار هکتار از اراضی کشاورزی استان آبی است که 
از این میزان ۶۰ هزار و ۹۵۱ هکتار آن به سامانه های نوین آبیاری 

مجهز شده است.
وی اضافه کرد: کردستان از لحاظ میزان اراضی آبی در سطح کشور 
رتبه ۲۴ و از نظر اراضی آبی تجهیز شده به سامانه های نوین آبیاری 

رتبه هشتم را دارد.
کشاورزی  جهاد  سازمان  مهندسی  و  فنی  امور  و  خاک  و  مدیرآب 
کردستان بیان کرد: ۶۰ هزار و ۹۵۱ هکتار از اراضی آبی استان از محل 
اعتبارات دولتی و ۶ هزار و ۶۸۲ هکتار آن توسط مردم و به طور خود 

اجرایی به سامانه های نوین آبیاری مجهز شده اند.
شهسواری با بیان اینکه سال ۱۴۰۰ یک هزار و ۵۱۲ هکتار و سال 
۱۴۰۱ هم یک هزار و ۶۱ هکتار از اراضی آبی استان به سامانه های 
اعتبارات  کرد: سال گذشته سهم  اظهار  آبیاری مجهز شدند،  نوین 
استان برای زیرپوشش قرار گرفتن اراضی آبی به سامانه های نوین 

۳۰۷ میلیارد ریال بود.
به سامانه های  آبی  اراضی  تجهیز  مزایای  از جمله  یادآور شد:  وی 
و  بازده محصول  افزایش  آبیاری صرفه جویی در مصرف آب،  نوین 
کاهش هزینه و زحمت کشاورزان است بنابراین یکی از برنامه های 
دولت سیزدهم در بخش کشاورزی توسعه اراضی آبی مجهز به این 

سامانه هاست.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۱۹۷ هیات  برابر 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای / خانم ده ده علی جعفرپور فرزند جعفر 
قلی بشماره شناسنامه ۶۶ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
۸۰ متر مربع پلاک ۶۱۹ فرعی از ۱۳۷ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۰۳ فرعی از 
 ، از مالکان رسمی آقایان مصطفی جنیدی  ۱۳۷ اصلی واقع در نبش گاراژ ری خریداری 
داود جنیدی و رسول بختیاری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۵/۱۶   تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۶/۰۱
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۲۴۶ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۳۱  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی فریده پرتوی جلده باخانی 
از  به دو دانگ مشاع  از سراب نسبت  فرزند صادق به شماره شناسنامه ۱۳۱۳ صادره 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۹۰/۵۴ متر مربع مفروز و مجزی شده 
از پلاک ۱۱۰ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  گردیده  محرز  نژاد  نصیری  ناصر  مالکیت رسمی  از  کریم  رباط 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۱ /۰۵ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۱۶

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۲۴۵ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۳۱  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی مجید مسیبی فرزند احمد 
به شماره شناسنامه ۱۲۶۵ صادره از تهران نسبت به چهار دانگ مشاع از ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۹۰/۵۴ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۱۰ 
فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی ناصر نصیری نژاد محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰۱ /۰۵ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۱۶

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۲۴۲ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۳۱  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسن سلطانی فرزند رحمان 
بمساحت  باغ  قطعه  به ششدانگ یک  نسبت  تهران  از  به شماره شناسنامه ۶۰۳ صادره 
۱۳۹۸۶/۸۴ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه ۷۳ تفکیکی 
از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی رحمت اله کلیمی 
دلیجانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 

می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۶ /۰۵ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۳۱

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۱۸۳ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۲۹  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسن دمیرچی فرزند شعبان 
از ششدانگ یک  به سه دانگ مشاع  تهران نسبت  از  به شماره شناسنامه ۷۶۷ صادره 
قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۳۶۹۴/۲۷ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - 
فرعی مفروز از قطعه ۴۵ تفکیکی از ۱۴۷ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی ملاحمزه کرمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۶ /۰۵ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۳۱

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۱۸۵ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۲/۰۳/۲۹  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 

رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حمید دمیرچی فرزند غلامعلی 
به شماره شناسنامه ۱۴۸۷ صادره از آوج نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی بمساحت ۳۶۹۴/۲۷ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
از  ثبتی شهرستان رباط کریم  از ۱۴۷ اصلی واقع در حوزه  از قطعه ۴۵ تفکیکی  مفروز 
مالکیت رسمی ملاحمزه کرمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله 
و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال 

صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۶ /۰۵ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۳۱

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۰۷۲۵ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
۱۴۰۱/۰۹/۲۷  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی عباس مرادیان مریان فرزند 
خدامراد به شماره شناسنامه ۶۸۱۶ صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
مزروعی بمساحت ۵۳۸۲۶/۴۷ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از ۱۱۷ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی 
محمدباقر سلیمی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۱۶ /۰۵ /۱۴۰۲  تاریخ انتشار دومین آگهی:۱۴۰۲/۰۵/۳۱

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

حذف واسطه ها از صنعت گردشگری کیش ضروری است
با  کیش  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل   
تاکید بر ضرورت حذف واسطه ها از صنعت 
این  با تحقق  این جزیره گفت:  گردشگری 
که  کنندگانی  چارتر  و  اپراتورها  تور  مهم، 
به  هستند  گردشگری  صنعت  اصلی  حلقه 

تعادل خواهند رسید.
ممنوعیت  با  رابطه  در  سرهنگی  رحیم   
بیان کرد: در همین  بلیط چارتری  فروش 
ویژه جزیره کیش،  شرایط  دلیل  به  جهت 
فرهنگی،  میراث  وزارت  از  پیگیری هایی 
صنایع دستی و گردشگری و وزارت راه و 
رفع  به  نسبت  که  شده  انجام  سازی  شهر 

این مشکل امیدوار هستیم.

کیش  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
برای  پیگیری ها  کنار  در  اینکه،  بیان  با 
دنبال  به  چارتری  پروازهای  موضوع  رفع 
ارتقا  و  حفظ  برای  جایگزین  طرح های 
اضافه  هستیم،  گردشگری  صنعت  سطح 
بینی  پیش  و  »مشعل«  طرح  اجرای  کرد: 
تور اپراتورهای حرفه ای برای ارایه خدمات 
شایسته از ابتدای سفر تا انت های سفر به 
موثر  اقدامات  از  یکی  کیش  جزیره  مقصد 
گردشگری  حوزه  به  بخشی  رونق  برای 

است.
اپراتورها  تور  »سرهنگی«  گفته  به 
هستند  خلاقی  و  حرفه ای  مجموعه های 

یک  عنوان  به  که 
حوزه  در  استارتاپ 
گردشگری  صنعت 
نقش آفرینی می کنند.

را  اپراتورها  تور  وی 
صنعت  مهم  حلقه 
گردشگی عنوان کرد و 
فراگیر  نظارت  با  افزود: 
آزاد  منطقه  سازمان 

طور  به  اپراتورها،  تور  عملکرد  بر  کیش 
حتم در جهت حل مشکلات آنان، گام های 

موثری خواهیم برداشت.
کیش  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 

سفرها  کاهش  تابستان،  گرمای  داد:  ادامه 
اقتصادی در کنار معرفی  به دلیل مباحث 
کشورهای  گردشگری  جاذبه های  گسترده 
همسایه سبب ترغیب مردم به این مقاصد 
نهایت  در  که  شده  خارجی  گردشگری 

منجر به خروج ارز از کشور می شود.
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اخبار

۳ دهک جامعه از کوپن استفاده 
می کنند/ مزیت استفاده از 

کالابرگ

معاون وزیر کار گفت: در طرح کالابرگ، مردم ۸۲۳ هزار 
را  آن  تومان  هزار  حدود ۶۰۰  و  می کنند  خرید  تومان 
از یارانه خود می پردازند؛ یعنی ۲۲۳ هزار تومان کمتر 

پرداخت می کنند.
یک  در  عسگریان  علیرضا  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
برنامه تلویزیونی اظهار داشت: ۱۱ قلم کالا را به عنوان 
کالاهای اساسی تعریف کرده ایم که همه پروتئین لازم 
برای مردم را تأمین کند. در سال ۱۴۰۱، قیمت این ۱۱ 
قلم کالا تغییری نکرد و در حال حاضر قیمت پایه این 
۱۱ قلم ۵۹۰ هزار تومان است؛ ولی وقتی مردم بخواهند 
بخرند به دلیل افزایش قیمت ها این سبد ۸۲۰ هزار تومان 

برای مردم تمام می شود.
وی ادامه داد: اینکه مردم از این سبد کالا مطلع نیستند 
نیاز به اطلاع رسانی دارد. ما فکر می کردیم اگر ۴۵ هزار 
شرایط حل وفصل  کنیم  متصل  سامانه  این  به  را  مغازه 
می شود؛ ولی ۹۳ هزار مغازه به این سامانه متصل شدند و 
فکر می کنیم ۱۰۰ هزار مغازه به این سامانه متصل شوند.

کاربردی(  )برنامه  اپلیکیشن  باید  داد:  ادامه  عسگریان 
نصب کنند تا مردم بدانند که در چه مغازه هایی می توان 
از کالابرگ الکترونیکی استفاده کرد؛ البته در مغازه هایی 

که کالابرگ عرضه کنند بنر نصب می شود.
عسگریان ادامه داد: فقط ۳ دهک جامعه از کوپن استفاده 
می کنند. مردم خرید کنند تا ما نقاط ضعف خودمان را 
رفع کنیم. بودجه اجرای این طرح تأمین شده و اگر دو 
دهک دیگر را تحت پوشش ببریم، حدوداً ۵۰ درصد مردم 

جامعه شامل این طرح می شوند.
عسگریان افزود: حساب یارانه مردم را شارژ کردیم و اگر 
از آن استفاده کنند حساب آن ها شارژ می شود. مبنای 
مردم  است.   ۱۴۰۱ سال  قیمت های  بسته،  این  قیمت 
مابه التفاوت بسته را می پردازند یعنی در حال حاضر مردم 
۸۲۳ هزار تومان خرید می کنند و حدود ۶۰۰ هزار تومان 
یارانه خود پرداخت می کنند؛ یعنی ۲۲۳ هزار  از  آن را 
تومان کمتر پرداخت می کنند و این مبلغ توسط دولت 

پرداخت می شود.
قیمت واقعی نان ۱۶ برابر قیمت کنونی است

 معاون رفاه و امور اقتصادی وزارت تعاون کار و خدمات 
ثابت  این بسته  افزود: قیمت ۱۱ قلم کالا در  اجتماعی 
است. علاوه بر این ۱۲۰ هزار تومان برای هر نفر شارژ 
به  این رقم  استفاده کنند  اعتبار خود  از  اگر  و  می شود 

حساب آن ها واریز می شود.
وی بیان کرد: قیمت واقعی نان ۱۶ برابر بیشتر از قیمتی 
دو  به  ماه  انتهای  تا  شاید  می رسد.  فروش  به  که  است 
دهک بعدی جامعه برسد. این پول برای مردم است و اگر 

استفاده نشود در خزانه باقی می ماند.

از تاثیر فناوری در رسانه نباید 
غافل شد

دبیر اطلاع رسانی دولت گفت: بحث هوش مصنوعی 
در حال تحول فناوری و تغییرات در جامعه انسانی 
فناوری در رسانه ها  است و ضرورت دارد تحولات 

پیش بینی شود.
یک  امروز  غذایی  امنیت  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
تهدید برای جامعه بشری است از این رو امیدبخشی 
در حوزه تأمین جامعه مورد تاکید مسؤولان دولتی 
است. احسان صالحی، دبیر اطلاع رسانی دولت در 
این باره گفت: فعالیت رسانه های رسمی دارای قوانین 
و قواعد بوده که در فضای مجازی برای تولید محتوا 

این قوانین وجود ندارد.
وی افزود: امنیت روانی جامعه باید تأمین و تضمین 
این  در  پژوهی  آینده  و  نگری  آینده  بنابراین  شود 

حوزه دارای اهمیت است که باید تقویت شود.
وی ادامه داد: بحث هوش مصنوعی در حال تحول 
فناوری و تغییرات در جامعه انسانی است و ضرورت 

دارد تحولات فناوری در رسانه ها پیش بینی شود.
دبیر اطلاع رسانی دولت در ادامه سخنان خود عنوان 
کرد: در این باره نباید از فناوری نانو غافل شد و باید 

در دستور کار متولیان باشد.
صالحی گفت: در حال حاضر دو سال از عمر دولت 
سیزدهم می گذرد و هر دولتی بر اساس نیازها شکل 
سازندگی  دولت  از  پس  مثال  عنوان  به  می گیرد. 
احساس شد در فضای سیاسی باید تغییراتی ایجاد 
ضعیف  قشر  گرفتن  نادیده  دیگر  دولتی  در  شود. 

شعارهای عدالت محوری را برجسته کرد.
از  س  ۱۴۰۰پ  سال  در  گفت:  پایان  در  صالحی 
تحریم، دولت سیزدهم برای پاسخ به نیاز به دوران 

تحریمی با نگاه و تکیه به داخل برنامه ریزی دارد.

اجرای  اینکه  بیان  با  شهرسازی  و  راه  وزیر   
اولویت های  جزو  مسکن  ملی  نهضت  طرح 
ها  بانک  گفت:  است،  سیزدهم  دولت  اصلی 
استان  در  این طرح  تسهیلات  پرداخت  روند 

ایلام را سرعت دهند.
تامین  شورای  جلسه  در  بذرپاش  مهرداد 
و  مسکن  وزارت  کرد:  اظهار  ایلام  مسکن 
بافت  جمله  از  محور  چند  در  شهرسازی 
قرار  توجه  مورد  را  در سطح شهرها  فرسوده 
داده است و یکی از بهترین راه ها برای احیای 
بافت های فرسوده اجرای بسته های تشویقی 
است که باید فرمانداران و شهرداران شهرها، 
این بسته های تشویقی را اعمال کنند تا مردم 

پای کار بیایند.

بایستی در حوزه های  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
حوزه  در  و  مردم  به  تسهیلات  ارایه  و  مالی 
ها  شهرداری  سوی  از  تشویقی  های  بسته 
شود،  اقدام  فرسوده  های  بافت  احیای  برای 
افزود: در حوزه روستایی امتیازات جدیدی را 
در قالب طرح های هادی روستایی از طریق 
با شتاب  باید  بنیاد مسکن دنبال می شود و 
ساخت  و  زمین  واگذاری  حوزه  در  بیشتری 

مسکن روستایی ایجاد شود.
وزیر راه و شهرسازی با تاکید بر اینکه مدیران 
و  استانداران  مرتبط،  اجرایی  های  دستگاه 
های  بخش  روند  در  تسریع  برای  فرمانداران 
مختلف طرح ملی نهضت مسکن اختیار لازم 
را دارند، گفت: دست اندرکاران هر جایی که 

الحاق زمین  با اختیاراتی که دارند نسبت به 
به شهرها اقدام کنند، توافق کنند و هر جایی 
که مربوط به شورای عالی مسکن است برای 

رفع موانع ارجاع دهند.
بذرپاش با بیان اینکه تفاهم نامه های خوبی 
رییس  حضور  با  زمین  واگذاری  جهت  در 
ملی  طرح  برای  ها  استان  سطح  در  جمهور 
در  افزود:  است،  شده  انجام  مسکن  نهضت 
به  خوبی  اختیارات  زمین  واگذاری  حوزه 
برای طرح ملی مسکن داده شده  استانداران 
وزیر  با  ای  نامه  تفاهم  ها  دانشگاه  برای  و 
ماده  قانون  طبق  و  است  شده  منعقد  علوم 
۱۰ وزارت راه و شهرسازی، واگذاری زمین از 
طریق دانشگاه ها، اولویت با کارکنان و اعضای 

هیات علمی است.
وی با تاکید بر اینکه طرح جوانی جمعیت نیز 
با توجه به اهتمام دولت برای خانه دار شدن 
زوج های جوان بسیار مهم است، تصریح کرد: 
نهضت  قالب  در  طرحی  نیز  حوزه  این  در 
برای جوانی جمعیت طراحی  واگذاری زمین 

شده است که به زودی اعلام خواهد شد.
در  اینکه  بر  تاکید  با  شهرسازی  و  راه  وزیر 
زمان دیگری به حوزه جنوب استان ایلام برای 
بررسی و پیگیری مسایل و مطالبات مردم این 
تصمیمات  افزود:  کرد،  خواهیم  سفر  حوزه 
ریلی،  های  حوزه  برای  سفر  این  در  خوبی 
گرفته شد  استان  در  مسکن  و  راهداری  راه، 
و مسیر ایلام به ملکشاهی هم تصمیم گرفته 
شده که تعریض شده و نقاط حادثه خیز این 

مسیر حذف شود.
بذرپاش با بیان اینکه ساختمان جدید فرودگاه 
ایلام با حضور رییس جمهور در استان به بهره 
پروازهای  تعداد  رسید، گفت:  برداری خواهد 
فرودگاه ایلام افزایش خواهد یافت و فرودگاه 
و  گرفت  خواهد  کار  دستور  در  هم  آبدانان 

مجوزهای رسمی صادر خواهد شد.
وی بیان کرد: مردم ایلام مدال افتخار خادمی 
زائرین سید الشهدا)ع( را بر گردن دارند و این 
همواره  استان  این  مردم  است،  بزرگی  فضل 

میزبان شایسته ای برای زوار بوده اند.
با تاکید بر اینکه بانک  وزیر راه و شهرسازی 
ها در زمینه پرداخت تسهیلات به طرح های 
مسکن ملی در ایلام اهتمام ویژه داشته باشند، 
گفت: در بحث تامین مسکن، مسئولان استان 
باید بیشتر تلاش کنند، اگر زمین تامین نشد، 
شهرک  قالب  در  مسکن  ملی  نهضت  طرح 

سازی اجرا شود.
تیم  یک  بزودی  کرد:  خاطرنشان  بذرپاش 
و  سفر  ایلام  به  شهرسازی  و  راه  وزارت  از 
مشکلات واحدهای مسکن مهر را بررسی می 

کند.
به گزارش ایرنا، مهرداد بذرپاش، برای بازدید 
از  بازدید  اربعین،   ۲ و   ۱ تونل های شماره  از 
به  ایلام  محور  در  اربعین  زیرساخت های 
مهران، بازدید از زیرساخت پایانه مرزی ایلام 
مسکن  تامین  شورای  نشست  در  حضور  و 
صبح امروز با استقبال مسوولان ایلام وارد این 

استان شده است.

وزیر راه و شهرسازی: بانک ها روند پرداخت 
تسهیلات طرح نهضت ملی را سرعت دهند

اخبار

رئیس کل بانک مرکزی: دلیل بنیادی 

برای افزایش نرخ ارز وجود ندارد

رئیس کل بانک مرکزی گفت: دلیل بنیادی برای افزایش نرخ ارز 
وجود ندارد و در حوزه حساب جاری، در سال ۱۳۹۰ حساب جاری 

۲۶ میلیارد دلار مثبت بوده است.
به گزارش خبرنگار مهر، محمدرضا فرزین امروز در نشست خبری 
با بیان اینکه متغیرهای کلان پولی بانکی کشور طی ۵ سال گذشته 
آسیب های جدی داشته است، اظهار داشت: متوسط رشد نقدینگی 
در سال های ۹۷ تا ۱۴۰۱ معادل ۳۳ درصد، رشد سالانه دلار در بازار 
غیررسمی ۶۱ درصد و تورم ۴۲ درصد و نرخ رشد جی دی پی ۱.۲ 

درصد بود.
وی با بیان اینکه به دلیل شوک های ارزی با یک بی اعتمادی مواجه 
شدیم، گفت: با توجه به لزوم اصلاح ساختارها، نقشه راهی را در بانک 

مرکزی تدوین کردیم و گام به گام اجرا خواهیم کرد.
رئیس کل بانک مرکزی افزود: کنترل و مدیریت نقدینگی، مدیریت 
بازار ارز، تنظیم گری و تقویت نظارت و تقویت حکمرانی بانک مرکزی 
در حوزه ریال، ارز و اعتبار، تنظیم مناسبات مالی دولت بر سیستم 

بانکی و تنظیم انتظارات محورهای این نقشه راه است.
وی در ادامه اظهار داشت: آنچه در بلندمدت باعث افزایش نرخ تورم 
می شود، نقدینگی است. یکی از مهمترین وظایف بانک مرکزی کنترل 

نقدینگی با استفاده از ابزارها و سیاست های پولی است.
کاهش رشد نقدینگی

رئیس کل بانک مرکزی افزود: نرخ رشد نقدینگی در سال ۱۳۹۹، 
۴۰.۶ درصد، در سال ۱۴۰۰، ۳۹ درصد و در سال ۱۴۰۱ با اقدامات 
خوب انجام شده به ۳۱.۵ درصد کاهش یافت و در تیر ۱۴۰۲ به 
زیر ۳۰ درصد کاهش پیدا کرده است. برنامه ریزی برای سال آینده، 

کاهش نرخ نقدینگی به زیر ۲۵ درصد است.
فرزین اضافه کرد: نرخ تورم تولیدکننده نقطه به نقطه در اردیبهشت 
۱۴۰۰، ۱۰۳ درصد بوده و در تیر ماه سال جاری به ۳۲ درصد رسیده، 
از کنترل  از پایین ترین نرخ ها در سال های گذشته که نشان  یکی 
شدید نرخ PPI است و نشان می دهد که شاهد کاهش شدید نرخ 

تورم مصرف کننده نیز خواهیم بود.
وی افزود: در حوزه CPI نرخ تورم بر اساس اعلام بانک مرکزی حدود 

۱۵ درصد از ابتدای سال تاکنون کاهش پیدا کرده است.
فرزین با بیان اینکه اثر کاهش تورم را در بازار خودرو و مسکن شاهد 
هستیم، اظهار داشت: در ماه گذشته نرخ رشد تورم ماهانه کالا به صفر 
درصد رسید و البته برخی کالاها رشد خوبی نداشت و نرخ تورم ماهانه 

کاهش یافته و رو به کنترل است.
وی درباره نقدینگی عنوان کرد: اینکه برخی یک فنر مجازی ایجاد 
نقدینگی  این نرخ خواهد پرید، عجیب است.  کرده اند و می گویند 
کاهش یافته، فروش نفت افزایش داشته و همه اینها دلایل بنیادی 

برای این است که نرخ ارز قابل کنترل است و کنترل خواهد شد.
قدرت خلق نقدینگی بانک ها کاهش یافت

رئیس کل بانک مرکزی گفت: دهه ۱۳۹۰ به پایان رسیده و اعداد و 
ارقام جدیدی خواهیم داشت. ما توانستیم قدرت خلق نقدینگی نظام 
بانکی را کاهش دهیم؛ هم اکنون ضریب فزاینده منفی شده و قدرت 
خلق پول کاهش داده شده و به همین دلیل توانستیم نقدینگی را 

کنترل کنیم.
فرزین در بخش دیگری از سخنان خود بیان کرد: فروش نفت در 
تیرماه امسال به بالاترین رقم خود در ۵ سال گذشته رسیده و صادرات 

نفت نیز در سال گذشته ۴۳ درصد رشد داشته است.
وی اظهار داشت: از بسیاری از کشورها مطالبه ارزی داریم و با آن ها 
گفت وگو کرده ایم و اگر مسأله با مذاکرات حل نشود، شکایت خواهیم 
کرد. مذاکرات سیاسی در حال انجام است و خبرهای خوبی در آینده 

خواهید شنید.
یک  راه اندازی  حال  در  کرد:  نشان  خاطر  مرکزی  بانک  رئیس کل 
منابع آن  از  و  مقابله  ارزی  تکانه های  با  تا  تثبیت هستیم  صندوق 

استفاده کنیم.
فرزین در ادامه با اشاره به قانون بانکداری اظهار داشت: با همکاری 
دولت و مجلس، طرحی به عنوان قانون بانکداری مرکزی تهیه شده که 
البته اختلافاتی در دیدگاه دولت، مجلس و بانک مرکزی وجود داشت 
که به توافقات خوبی رسیده ایم. البته محور اصلی آن اشکالات قانون 
پولی و بانکی سال ۱۳۵۱ است و بانک مرکزی از اختیارات لازم برای 

فیصله برخوردار نیست.
وی افزود: ضمن اینکه مقررات انتظامی بانک مرکزی نیز جامع و مانع 
نیست و اقتدار و استقلال بانک مرکزی در این قانون انشا نشده است.

رئیس کل بانک مرکزی گفت: پس قانون جدیدی که توسط مجلس 
در حال تهیه است و بانک مرکزی هم با آنها تعامل دارد بر روی این 
اصلاحات تمرکز دارد که بانک مرکزی از اختیارات لازم برای حضور در 

بازار پولی، صرافی ها و مؤسسات اعتباری برخوردار باشد.
فرزین در ادامه با اشاره به اینکه دلیل بنیادی برای افزایش نرخ ارز 
وجود ندارد، اطهار داشت: در حوزه حساب جاری، در سال ۱۳۹۰ 

حساب جاری ۲۶ میلیارد دلار مثبت بوده است.
وی افزود: پس از آن که تحریم ها آغاز شد، حساب جاری در سال ۹۸ 
یک میلیارد و ۶۵۲ میلیون دلار منفی بوده و در سال ۹۹ نیز حساب 
جاری منهای ۷۰۸ میلیون دلار بوده در سال ۱۴۰۰ به ۱۱ میلیارد و 
۱۴۴ میلیون دلار و سال ۱۴۰۱ به ۱۴ میلیارد و ۴۳۳ میلیون دلار 

رسیده است.
فرزین در خصوص اصلاحات نظام بانکی گفت: در حوزه نظام بانکی 
قبلًا اعلام شده بود که تمرکز اصلاحات باید بر کاهش ناترازی باشد 

که در سمت بانک های دولتی و خصوصی وجود دارد.
برخورد بانک مرکزی با ناترازی بانک ها

وی گفت: پس دسته بندی از بانک ها به لحاظ سلامت در ناترازی 
صورت گرفته و برای همه آنها برنامه اصلاح ناترازی تدوین کرده ایم.

این نکته را نیز تاکید کنم که منظور از ناترازی بانک ها ورشکستگی 
نیست.

رئیس کل بانک مرکزی ادامه داد: ناترازی نظام بانکی ایران از منظر 
کسری نقدینگی است نه از منظر ورشکستگی. البته مشکل نقدینگی 
هم مشکل کمی نیست و اگر نتوانیم حل کنیم حتماً به ورشکستگی 
می انجامد؛ ضمن اینکه نظام بانکی ما ورشکسته نیست. مجامع انحلال 
سه مؤسسه اعتباری امسال برگزار می شود. در مورد بقیه بانک ها نیز با 

همکاری وزارت اقتصاد برنامه مشخصی داریم.
وی افزود: هدف دولت امسال کنترل رشد نقدینگی با اصلاح شبکه 
بانکی و سایر ناترازی های موجود است. هیچ بانکی خارج از کنترل 
به  برداشت رو  اضافه  بانک ها  از  اگرچه برخی  بانک مرکزی نیست 

افزایش دارند که آنها در اولویت کار ما هستند.
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بسیج آماده حمایت از طرح های جهاد اقتصادی و اقتصاد مقاومتی است
بسیج  گفت:  مستضعفین  بسیج  سازمان  رئیس   
بعنوان پاره تنِ مردم، آمادگی کامل برای حمایت 
از طرح های جهاد اقتصادی و اقتصاد مقاومتی را 
دارد و گفتمان سازی و فرهنگ سازی در زمینه 

جهاد اقتصادی نیز ضروریست.
 ۵۱۵ افتتاح  آیین  در  سلیمانی  غلامرضا  سردار 
طرح   ۲۰۰ و  یک هزار  و  خورشیدی  نیروگاه 
اصفهان  صاحب الزمان  سپاه  در  مقاومتی  اقتصاد 
جنگ  اساس  بر  دشمن  ترکیبی  جنگ  گفت: 
اقتصادی شکل گرفته و این جنگ امروز تفاوتی 
همان  امروز  دشمنان  و  ندارد  تحمیلی  جنگ  با 
مقدس  دفاع  سال  هشت  دفاع  دوران  دشمنان 

هستند.
وی یادآور شد: دشمنان در زمینه  اقتصادی برای 
انجام  زیادی  سرمایه گذاری   ایران  ملت  تضعیف 
لشکر  که جهادگران  امروز شاهدیم  ولی  داده اند 
امام حسین)ع( طلایه دار اقتصاد مقاومتی و جهاد 
اقتصادی هستند و در این عرصه نیز از نظام دفاع 

می کنند.
کرد:  تاکید  مستضعفین  بسیج  سازمان  رئیس 
کشور  در  که  بسیاری  ظرفیت های  از  باید 
اقتصادی در  پیروزی در جنگ  برای  وجود دارد 
مردم  همت  با  و  کنیم  استفاده  دشمنان  مقابل 
و مسوولان می توانیم در این عرصه نیز سربلند 

باشیم.
وی تاکید کرد: بهره برداری از نیروگاه های مقیاس 
کوچک خورشیدی مزایای زیادی دارد و لازم است 
از این ظرفیت در راستای کمک به صنعت برق 
اصفهان  استان  در  و  استفاده شود  بیشتر  کشور 
نیز با همت فرماندهی سپاه صاحب الزمان)عج( و 
ابتدایی عملیات  سازمان بسیج سازندگی مرحله 
راه اندازی نیروگاه های خورشیدی مقیاس کوچک 

انجام شده است.

یک  کشور  برق  صنعت  کرد:  تصریح  سلیمانی 
ضرورت  و  است  توسعه   قابل  و  بزرگ  صنعت 
دارد تا عملیات راه اندازی نیروگاه های خورشیدی 
و  یابد  استمرار  اصفهان  در  کوچک  مقیاس 
این  برق  صنعت  مدیریت  می شود  پیشنهاد 
طریق  این  از  را  مگاوات  هزار  یک  تولید  استان 
ظرفیت  به  مگاوات   ۲۰۰ سالی  و  هدفگذاری 

نیروگاه های خورشیدی منطقه اضافه کند.
برای  را  تسهیلاتی  بانک ها  کرد:  خاطرنشان  وی 
ایجاد نیروگاه های خورشیدی به مردم می پردازند 
تولید  افزایش  مسیر  در  تسهیلات چون  این  که 
است موجب کاهش تورم و ایجاد اشتغال می شود.

شد:  یادآور  مستضعفین  بسیج  سازمان  رئیس 
خیرین  و  مردم  گسترده  حضور  برای  رسانه ها 
رسانی  اطلاع  نیروگاه های خورشیدی  توسعه  در 
اقتصادی  منافع  عرصه  این  گسترش  زیرا  کنند 

سایر  همچنین  دارد،  زیادی  محیطی  زیست  و 
برق  تولید  نیازمند  که  اقتصادی  مجموعه های 

هستند نیز می توانند وارد این عرصه شوند.
نیز  اصفهان  استان  سازندگی  بسیج  مسوول 
ایجاد  زمینه  در  اصفهان  گفت:  مراسم  این  در 
نیروگاه های خورشیدی کوچک مقیاس می تواند 
الگوی بقیه استان های کشور باشد و اجرای این 
طرح ها به صنعت برق کشور کمک می کند و در 
صادراتی  جنبه های  مزیت  از  می توان  راستا  این 

برق به کشورهای همسایه نیز بهره برُد.
داد:۲  ادامه  عجمی  حسن  پاسدار  سرهنگ 
همکاری  با  روشنایی  جهاد  طرح  گذشته،  سال 
سازندگی  بسیج  دستور  در  مختلف  دستگاه های 
استان اصفهان قرار گرفت و در این مدت با بیش 
از ۶۰ میلیارد تومان کمک، یک هزار و ۲۵ طرح 

راه اندازی شد.

وی تصریح کرد: تاکنون پنج مگاوات برق تولیدی 
تحویل  سازندگی  بسیج  مجموعه  زیر  واحدهای 
شرکت برق شده است و بسیج و نیروهای جهادی 
از ظرفیت خوبی برای ارتقا مشارکت مردمی در 
اقتصادی  و جهاد  مقاومتی  اقتصاد  مختلف  ابعاد 

برخوردار هستند.
بر  افزون  گذشته  سال  کرد:  خاطرنشان  عجمی 
اقتصاد  وام های  دریافت  سامانه  در  نفر  هزار   ۶
قرض الحسنه   ۱۶ تبصره  تسهیلات  و  مقاومتی 
این  از  و  کردند  نام  ثبت  استان  در  اشتغالزایی 
تعداد یک هزار و ۹۴۱ طرح معرفی و در نهایت 

یک هزار و ۴۱۶ طرح تسهیلات جذب کردند.
افزود:  اصفهان  استان  سازندگی  بسیج  مسوول 
ریال  میلیارد  و ۴۴۵  هزار   ۲ این طرح ها  اعتبار 
ریال  میلیارد   ۵۹۲ هزار  یک  نهایت  در  که  بود 

آن جذب شد.

روابط تجاری ایران و آفریقا در چه وضعیتی است؟
آخرین  آفریقا،  و  ایران  تجار  باشگاه  مقام  قائم 
وضعیت تجارت میان ایران و کشورهای آفریقایی 

را تشریح کرد.
 سید روح اله لطیفی، قائم مقام باشگاه تجار ایران 
و آفریقا، همزمان با سفر وزیر خارجه کشورمان 
ماه  چهار  در  داشت:  اظهار  جنوبی،  آفریقای  به 
ارزش  به  کالا  تن  هزار   ۴۳۲ امسال  نخست 
۱۵۲.۴ میلیون دلار به ۳۸ کشور آفریقایی صادر 
و ۱۷.۲ هزار تن کالا به ارزش ۲۳.۵ میلیون دلار 
از ۱۸ کشور آفریقایی واردات به کشور انجام شده 

است.
صادراتی  نخست  مقصد  هفت  خصوص  در  وی 
به آفریقا گفت: غنا با خرید ۱۰۵ هزار تن کالا 
به ارزش ۵۴.۴ میلیون دلار، آفریقای جنوبی با 
۱۰۲ هزار تن کالا به ارزش ۲۹.۳ میلیون دلار، 
 ۱۹.۳ ارزش  به  کالا  تن  هزار  با ۸۰  موزامبیک 
ارزش  به  تن  هزار   ۳۶.۶ با  کنیا  دلار،  میلیون 
کالا  تن  هزار  با ۳۶  تانزانیا  میلیون دلار،   ۱۲.۳

به ارزش ۹.۶ میلیون دلار، سومالی با ۴۲ هزار 
تن به ارزش ۸.۸ میلیون دلار و سودان با ۱۰.۸ 
هزار تن به ارزش ۳.۳ میلیون دلار، هفت مقصد 
نخست صادرات کالاهای ایرانی به قاره آفریقا در 

چهار ماه نخست امسال بودند.
 ۶۱ با  فولادی  و  آهنی  محصولات  افزود:  وی 
با  قیر  دلار،  میلیون  با ۴۴.۶  اوره  دلار،  میلیون 
محصولات  و  غذایی  مواد  دلار،  میلیون   ۲۰.۸
کشاورزی با ۱۳.۴ میلیون دلار، گاز مایع و بوتان 
با ۲.۷ میلیون دلار، پنج محصول صادراتی عمده 

ایران به قاره آفریقا در این مدت بودند.
لطیفی در خصوص هفت کشور نخست آفریقایی 
با  جنوبی  آفریقای  گفت:  ایران  به  کالا  فروش 
فروش ۹ میلیون دلار کالا، کنیا با ۳.۴ میلیون 
 ۲.۴ با  غنا  دلار،  میلیون   ۲.۷ با  تانزانیا  دلار، 
میلیون دلار، کنگو با ۱.۸ میلیون دلار، سیشل 
با ۱.۳ میلیون دلار و اوگاندا با ۱.۲ میلیون دلار، 
هفت کشور نخست تأمین کننده کالا برای ایران 

اخیر  ماه  چهار  در  آفریقایی  کشورهای  بین  در 
ایران و آفریقا در  باشگاه تجار  بودند. قائم مقام 
آفریقا  از  وارداتی  کالاهای  عمده ترین  خصوص 
با ۱۱.۱  قهوه  و  غذایی، چای  گفت: محصولات 
میلیون دلار، سنگ منگنز با ۳.۵ میلیون دلار، 
ماشین آلات و تجهیزات صنعتی با ۳.۳ میلیون 
با ۱.۹ میلیون دلار و  انواع روغن صنعتی  دلار، 
محصولات فولادی ضد زنگ با ۸۵۹ هزار دلار، به 
ترتیب پنج کالای وارداتی از کشورهای آفریقایی 
بودند.سخنگوی  امسال  نخست  ماهه  چهار  در 
به  وزیر خارجه  سابق گمرک در خصوص سفر 
آفریقای جنوبی و شرکت در کمیسیون مشترک 
جنوبی  آفریقای  گفت:  کشور  این  با  اقتصادی 
میلیارد  از ۲۵۰  بیش  خارجی  تجارت  دلیل  به 
گروه  در  عضویت  بریکس،  در  عضویت  دلاری، 
در  گرفتن  قرار  و  مطلوب  اقتصاد  و  دانش   ،۲۰
ویژه ای  اهمیت  مناسب،  جغرافیایی  موقعیت 
چندین  از  بعد  کمیسیون  این  برگزاری  و  دارد 

سال وقفه نشان دهنده اراده طرفین برای رشد 
مناسبات است که امیدواریم این نشست و حضور 
در  بریکس  اجلاس  در  محترم  جمهور  رئیس 
روزهای آتی مقدمه ای برای عضویت ایران در این 

گروه و رشد تعاملات اقتصادی دو کشور شود.
وی افزود: سهم ما از تجارت با قاره آفریقا، سهم 
ناچیزی است و برای افزایش تجارت باید ضمن 
فراهم  آفریقا،  بازار  به  ایرانی  کالاهای  معرفی 
آوردن شناخت مناسب از قوانین و بازار طرفین، 

موانع حمل کالا و جابجایی پول برطرف شود.
قیر  دلار،  میلیون   ۲۳.۶ با  اوره  گفت:  لطیفی 
 ۱.۷ با  فلزی  محصولات  و  دلار  میلیون   ۲.۸ با 
صادراتی  کالاهای  عمده ترین  دلار،  میلیون 
ایران به آفریقای جنوبی و عصاره گیاهان با ۳.۳ 
میلیون دلار، سنگ منگنز با ۱.۳ میلیون دلار و 
میلیون دلار،  با ۱.۵  اعداد  پردازش  ماشین های 
آفریقای  از  ایران  وارداتی  کالاهای  عمده ترین 

جنوبی در چهار ماه نخست امسال بودند.
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هاشمی: در توسعه ورزش همگانی 
کوتاهی شده است/ ۵ هزار پروژه 

نیمه تمام داریم

سرپرست وزارت ورزش  و جوانان از کم کاری مدیران کل استانی 
در توسعه ورزش همگانی انتقاد کرد.

جوانان  و  ورزش  کل  مدیران  با  نشست  در  هاشمی  کیومرث 
استان ها با بیان این موضوع که با مشکلات استان ها و مناطق 
محروم آشناست، تصریح کرد: وقتی یک مدیرکل و رئیس هیات 
دغدغه های خود را مطرح می کند کاملا مسائل را درک می کنم و 

از شرایط اکثر استان ها و مشکلات شان آگاه هستم.
وی با اشاره به مشکلات حوزه جوانان گفت: فعالیت معاونت امور 
کمتر  و  است  سیاست گذاری  درخصوص  بیشتر  وزارت  جوانان 
که  هستند  کشور  در  زیادی  دستگاه های  اجراست.  حوزه  در 
متولی بحث جوانان هستند. در بحث ازدواج و اشتغال براساس 

سیاست هایی که تببین شده باید اقدامات بیشتری انجام گیرد.
هاشمی ادامه داد: اگر موضوعی به عنوان سیاست اعلام می شود 
انتظار داریم که این سیاست را در استان و شهرستان ها اجرایی 
کنید. اقدامات دولت و کارهای خوبی که در استان ها و شهرها 

انجام می شود را باید به مردم بگویید.
استان ها  به  را  اختیارات  که  کرد  داد: سعی خواهیم  ادامه  وی 
تفویض کنیم، مگر جایی که قانون به ما اجازه ندهد. اگر هم 
اختیارات را تفویض کردیم نباید کاری روی زمین بماند و استان ها 

باید پاسخگوی عملکرد خود باشند.
سرپرست وزارت ورزش و جوانان افزود: طبق مسئولیتی که به ما 
داده شده مدیران کل استانی متولی سیاست گذاری درخصوص 
ورزش همگانی هستند ولی متاسفانه در این راستا کوتاهی شده 
است و نتوانستیم آنطور که باید برای توسعه ورزش همگانی قدم 
برداریم. ما در وزارت ورزش یک رسالت بزرگ درخصوص تربیت 
بدنی و توسعه ورزش همگانی داریم تا از آسیب های اجتماعی 

جلوگیری کنیم .
هاشمی گفت: توجه به ماده ۲۷ در دستور کار ما قرار دارد و هرچه 
سرمایه گذار بیاید ما استقبال می کنیم. بیش از ۵ هزار پروژه نیمه 
تمام داریم که باید هرچه زودتر این پروژه ها تعیین تکلیف شود. 
این پروژه ها حتی اگر تکمیل شود برای نگهداری از این ورزشگاه ها 
نیروی انسانی نداریم  و باید سعی کنیم پروژه ها به بخش خصوصی 

واگذار شود.
از موضوع  سرپرست وزارت ورزش و جوانان اظهار داشت: دنیا 
سرانه ورزشی عبور کرده است و باید بهره  خوبی از سرانه ها ببریم. 
سالن ها و ورزشگاهای خوبی در سراسر کشور داریم ولی متاسفانه 
تا به الان نتوانستیم بهره وری لازم را از این سالن ها داشته باشیم.

هاشمی: منتظر هستیم تا مدال های خوشرنگی 
از کاراته در بازی های آسیایی بگیریم

خبر

 بیرانوند: نمی خواهیم در آزادی
 بدون هوادار بازی کنیم

10

 دروازه بان پرسپولیس به شدت از برگزاری بازی با آلومینیوم بدون حضور 
تماشاگران انتقاد کرد.

به گزارش ایرنا، علیرضا بیرانوند، دروازه بان پرسپولیس پس از برتری 
این تیم مقابل آلومینیوم اراک در اولین بازی فصل جدید گفت: بازی 
خیلی سختی بود، به سید مجتبی حسینی به خاطر تیم خیلی خوبی 
که درست کرده است، تبریک می گویم.آلومینیوم می تواند روز به روز 
تیم بهتری شود. در نیمه دوم پرسپولیس عقب کشید و آلومینیوم ما 

را اذیت کرد.
بیرانوند اظهار داشت: طبیعی است که بازی اول بود و خوشحالیم که 
سه امتیاز خانگی را به دست آوردیم و باید روی بازی مهم هفته آینده 

با تراکتور تمرکز کنیم.
وی درباره درخشش در این بازی، یادآور شد: در پستی که هستم باید 
بهترین عملکرد را داشته باشم و به تیم برای پیروزی کمک کنم و امروز 

هم توانستم با تمرکز بالا به تیمم کمک کنم.
بیرانوند در ادامه با انتقاد شدید از عقب افتادن بازی های لیگ و برگزاری 
مسابقات بدون حضور تماشاگران، گفت: فدراسیون فوتبال یک هفته 
می انداختند،  عقب  را  لیگ  هفته  سه  اگر  و  انداخت  عقب  را  بازی ها 
یک استادیوم آزادی درست می کردند، چون در یک هفته آزادی را به 
صورت کامل خراب کردند. نمی دانم در یک هفته ای که بازی ها را 
عقب انداختند چه چیزی را درست کردند، یکی بیاید با ما صحبت کند.

دروازه بان پرسپولیس با اشاره به اینکه یک خواهش از رضا درویش دارد، 
افزود: اگر برای استادیوم آزادی بهانه سکو بیاورند تا هفته هشتم و نهم 
بازی ها بدون هوادار برگزار می شود. به رضا درویش می گویم ما میزبانی 
آزادی را نمی خواهیم و دوست داریم هواداران کنارمان باشند. برای 
قراردادهای بازیکنان دنبال متمم و یک سری چیزها هستند، به جای 

این کارها بیایند استادیوم را درست کنند.
وی تصریح کرد: از تیمی که سال گذشته سه قهرمانی کسب کرده 
است، در اولین بازی اینطور استقبال می کنید؟ اولین بازی ما در لیگ 
هیچ فرقی با شمس آذر و بازی های دوستانه نداشت. آقای تاج چطور 
به خودتان اجازه دادید اولین بازی تیمی که سه قهرمانی آورده است 
اینطور برگزار شود، باید بهترین پیشکوستان و فوتبالیست ها را به عنوان 

مهمان دعوت می کردند.
بیرانوند با بیان اینکه از درویش خواهش می کنم اصلا کوتاه نیاید، اظهار 
داشت: چرا سوپر کاپ را به ما نمی دهید. ما هفته سوم با ذوب آهن در 
آزادی بازی نمی کنیم، چمن این استادیوم با چمن دیگر استادیوم های 
خارج از تهران فرقی ندارد و تازه آنها از چمن آزادی بهتر هم هستند. 
همه بچه ها در رختکن اعلام کردیم که در هفته سوم با ذوب آهن در 
ورزشگاه آزادی بازی نکنیم و برویم جایی بازی کنیم که هوادار حضور 

داشته باشد.

 دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت: منتظر 
هستیم تا مدال های خوشرنگی از کاراته در 

بازی های آسیایی بگیریم.
در  هاشمی  سیدمناف  ایرنا،  گزارش  به 
کاراته  ملی  تیم  اردوی  از  بازدید  جریان 
اظهار داشت: بابت انعکاس اخبار از اصحاب 
و  خبرنگار  روز  و  کنم  می  تشکر  رسانه 
شهدای رسانه را گرامی می داریم. شرایط 
خوب است و کمتر از یکسال است که تیم 
و  وزارت  و  المپیک  ملی  کمیته  در  جدید 
جوانان مستقر شده و در حوزه پشتیبانی، 
مالی، رسیدگی، کمک، تجهیزات، امکانات 
تمام انرژی مان را گذاشتیم. این بازدید ها 
در شرایطی که به اعزام نزدیک هستیم به 
ویژه رشته هایی که به آنها امیدوار هستیم، 
امید  که  کاراته  مخصوصا  کند.  می  کمک 
که  آنچه  داریم.  آن  آوری  مدال  به  زیادی 
های  مدال  که  است  این  بگویم  توانم  می 

خوشرنگی از کاراته خواهیم داشت.
وی افزود: رییس فدراسیون کاراته تلاشش 
را می کند و تعامل خوبی دارد. محدودیت 
هایی در بخش سالن و خوابگاه مطرح شده 
از  بخشی  و  شده  رفع  آن  از  بخشی  که 
مثل  جایی  شود.  رفع  زیرساختی  باید  آن 
ثابت  خوابگاه  و  سالن  شود  نمی  کاراته 
برای  فضا  تنها  سال  این  در  باشد.  نداشته 
ورزشکاران  کنار  است.  مهیا  رشته  یک 
هانگژو  در  تا  هستیم  موفقیت ها  برای 
جشن  ورزشکاران  کنار  را  موفقیت ها  این 
بگیریم و خوشحالی و شادابی را به جامعه 

منتقل کنیم.

مورد  در  وی 
تیم  خوابگاه 
گفت:  کاراته 
آکادمی  هتل 
ما  اختیار  در 
است و کمترین 
وجود  نارضایتی 
نفرات  دارد. 
و  المپیکی 
که  ورزشکارانی 
بازی های  در 
حضور  آسیایی 
داشت،  خواهند 
هتل  دو  در 
مستقر  دیگر 
اما  هستند 
مدیریت  تکلیف 
مشخص  آنجا 

است  آکادمی  کنار  نصرت  نیست. خوابگاه 
امیدوارم  و  شود  ما  تحویل  امیدوارم  و 
حد  در  و  کنیم  هزینه  زیرساختی  بتوانیم 
داشته  اختیار  در  آکادمی  کنار  هتل  یک 
امکانات  نظر  از  آزادی هم  باشیم. خوابگاه 
و  نیستیم  راضی  خودمان  اما  است  خوب 
مدیریت آن در اختیار شرکت توسعه است 
و اگر در اختیار ما قرار بگیرد می بتوانیم 
اینگونه  هم  اگر  کنیم.  ترمیم  زیرساختی 
نشود، به فدراسیون ها بدهند تا خودشان 
کار کنند. در هر صورت ما آمادگی داریم.

گفت:  قهرمانان  پاداش  مورد  در  وی 
ورزشکاران  به  میلیون   ۱۰ می دانم  بعید 

ملی  کمیته  رییس  که  چرا  باشد  نرسیده 
غدیر  عیدی  عنوان  به  را  پول  آن  المپیک 
این  فدراسیونی  اگر  داد.  ورزشکاران  به 
تاسف  جای  نداد  ورزشکاران  به  را  پول 
شنیدم  آزادی  در  را  خبر  این  من  دارد. 
تیرکمان  و  تیراندازی  فدراسیون  یک  که 
اشتباه  آن  ذیحساب  که  نشده  پرداخت 
از  بعد  است.  بوده  مسدود  و حساب  کرده 
دادیم  دستور  نظارت  مرکز  رییس  به  آن 
عیدی  فدراسیون  اگر  کند.  پیگیری  که 
دارد  تاسف  جای  باشد  نداده  را  ورزشکار 

و ما پیگیری می کنیم.
مورد  در  المپیک  ملی  کمیته  کل  دبیر 
اظهار  ژیمناستیک  فدراسیون  انتخابات 
کرد: اشتباهاتی به انتخابات این فدراسیون 

زمان  قبول کردیم. در  ما هم  و  بوده  وارد 
سجادی کارشناسی شد و جلسه گذاشتیم. 
خواستیم به صورت تعاملی این موضوع را 
حل کنیم اما هنوز این اتفاق نیفتاده است. 
بخواهد  رشته  این  از  ورزشکاری  هم  اگر 
به  باید  کند،  آسیایی شرکت  مسابقات  در 
تایید فدراسیونی برسد که رییس بازی های 
آسیایی قبولش دارد. یعنی اینچه درگاهی. 
ما انتظار داریم حق ورزشکار تضییع نشود 
تایید را کند. شاید مجبور شویم  این  او  و 
رابطه  این  در  کنیم.  تکرار  را  انتخابات 
نوشتیم  جهانی  فدراسیون  به  را  ای  نامه 
و پیشنهادات دادیم و آنها در حال بررسی 
هستند. اگر جواب دادند آن را ملاک عمل 

قرار خواهیم داد.

سال ششم - شماره   197

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۹۸۷ هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای رسول بشیری فرزند عونعلی بشماره شناسنامه ۰ نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۷۰/۳۰ متر مربع پلاک ۲۲۲۲ 
فرعی از ۱۳۸ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۶۰۱ و ۱۵۴۹ فرعی 
و  حسین  رسمی  مالکان  از  خریداری  آباد  اسماعیل  در  واقع  اصلی   ۱۳۸
فریده منصوری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت متقاضی  صدور سند 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود 
انقضای مدت  در صورت  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  مراجع قضایی  به  را 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۹۸۶ هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
به  بشماره شناسنامه ۳۰۹ نسبت  ابوالفضل  عونعلی بشیری فرزند  آقای 
مربع  متر  مساحت ۷۰/۳۰  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ 
از پلاک ۱۶۰۱ و  از ۱۳۸ اصلی مفروز و مجزی شده  پلاک ۲۲۲۲ فرعی 
مالکان  از  خریداری  آباد  اسماعیل  در  واقع  اصلی   ۱۳۸ فرعی   ۱۵۴۹
به منظور اطلاع  لذا  رسمی حسین و فریده منصوری محرز گردیده است. 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 

صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۲۷۳ هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
خانم اقدس شهبازی فرزند عبداله بشماره شناسنامه ۵۵۶ یک قطعه زمین 

از ۱۴۲  فرعی  پلاک ۲۵۰۳۵  مربع  متر  مساحت ۱۶۰  به  احداثی  بنای  با 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۱۵۸ فرعی از ۱۴۲ اصلی واقع در 
گردیده  محرز  شهبازی  عبدالله  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  گلستان 
روز   ۱۵ فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است. 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 
ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۲۸۷ هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای غلامرضا شامحمدی فرزند ولی اله بشماره شناسنامه ۹۳۳۹ نسبت به 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۳۶ متر مربع پلاک 
از  از پلاک ۲۰۹ فرعی  از ۱۳۵ اصلی مفروز و مجزی شده  ۲۴۱۷ فرعی 
۱۳۵ اصلی واقع در نسیم شهر خریداری از مالکان رسمی خانم ها فاطمه 
و اکرم کاشانی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
به  که اشخاص نسبت  آگهی می شود در صورتی  روز  فاصله ۱۵  به  نوبت 
تاریخ  از  توانند  باشند می  اعتراضی داشته  مالکیت متقاضی  صدور سند 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود 
انقضای مدت  در صورت  است  بدیهی  نمایند  تقدیم  مراجع قضایی  به  را 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   
 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

 ۱۳۹۷/۱۰/۱۵ مورخ   ۱۳۹۷۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۳۷۰۰ شماره  رای  برابر   
هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عسگر لطفی فرزند قربان بشماره شناسنامه 
۱۱۶۳ صادره از میانه نسبت به شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
 ۱۳۸ شماره  پلاک  از  قسمتی  در  مربع  متر   ۱۰۰/۳۵ مساحت  به  آن  در 
بهارستان  شهرستان  ثبتی  حوزه  تهران  در  واقع  اصلی   ۱۴۹ از  فرعی 
خریداری از مالک رسمی آقای محمدرضا غلامی محرز گردیده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 

را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   ۱۴۰۲/۰۵/۰۱ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ   

 ۱۴۰۲/۰۵/۱۷
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

 ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۷۷۴ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ مورخ 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
تصرفات مالکانه متقاضی حوریه نریمانی نیگجه فرزند نریمانعلی به شماره 
شناسنامه ۶۱۹۸ صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با 
پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع  متر   ۳۹۸/۷۷ بمساحت  احداثی  بنای 
۶۴۴ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی فروغ الزمان چنیگ محرز گردیده 
آگهی  روز   ۱۵ فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور  به  لذا 
مالکیت  به صدور سند  نسبت  اشخاصی  یا  در صورتیکه شخص  می شود 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به 
دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰۲/  ۰۵/  ۱۷  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

آگهی:۱۴۰۲/۰۶/۰۱

بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

 ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۷۷۷ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    ۱۴۰۲/۰۵/۰۲ مورخ 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
تصرفات مالکانه متقاضی علی زارعی فرزند محمد به شماره شناسنامه ۱۰ 
بنای احداثی  با  از رباط کریم نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین  صادره 
بمساحت ۱۹۹/۹۵ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از ۱۱۲ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی عباس درویش محمدی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
و  احاله  صالحه   دادگاه  به  تا  نماید  اخذ  رسید  و  تسلیم  اداره  این  به  را 

اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت 
مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰۲/  ۰۵/  ۱۷  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

آگهی:۱۴۰۲/۰۶/۰۱
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

 ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۶۳۷ شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات    ۱۴۰۲/۰۴/۲۸ مورخ 
ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت 
عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  اراضی و ساختمانهای  ثبتی 
شماره  به  علیرضا  فرزند  برجله  لک  مجتبی  متقاضی  مالکانه  تصرفات  و 
شناسنامه ۱۹۶۱ صادره از ازنا نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی بمساحت ۱۳۷/۳۴ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
ثبتی شهرستان  حوزه  در  واقع  اصلی  از ۱۵۳  تفکیکی   ۵ قطعه  از  مفروز 
به  لذا  گردیده  محرز  گفتار  نیک  اکبر  علی  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط 
آگهی می شود  روز  فاصله ۱۵  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
دومین  انتشار  تاریخ    ۱۴۰۲/  ۰۵/  ۱۷  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

آگهی:۱۴۰۲/۰۶/۰۱
بابک احمدی- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

اخطار ابلاغیه چک
بدینوسیله به خانم سایه فرحبخش فرزند هوشنگ )وراث مرحوم هوشنگ 
دارآباد  تهران  نشانی  به   ۰۰۴۰۸۴۹۷۸۳ ملی  شماره  به  فرحبخش( 
به  شهبازطبری  درصدف  خانم  که  شود  می  ابلاغ  پلاک۲  چهارم  کوهپایه 
استناد چک بانکی به شماره ۴۶۴۷۱۲ بمبلغ ۴۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰ ریال 
تاریخ ۹۹۹/۱۱/۱۵ جهت وصول مبلغ فوق به انضمام حقوقی دولتی  به 
به  اجرائی  پرونده  و  نموده  اجرائیه صادر  علیه شما  متعلقه طبق مقررات 
مورخ  گزارش  طبق  و  شده  تشکیل  اداره  این  در   ۱۴۰۲۰۰۴۱۵ کلاسه 
۱۴۰۲/۰۵/۰۸ مأمور پست محل اقامت شما به شرح متن و سند شناخته 
مفاد  اجرا  نامه  ۱۸آئین  ماده  طبق  بستانکار  تقاضای  به  بنا  لذا   ، نشده 
اجرائیه فقط یک مرتبه در یکی از روزنامه های کثیرالانتشار محلی آگهی می 
شود و چنانچه ظرف مدت ده روز از تاریخ آگهی که روز ابلاغ محسوب می 
گردد نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام ننمایید با تقاضای بستانکار وفق 

مقررات نسبت به دریافت دیون شما اقدام خواهد شد.

بابک احمدی – مدیر اجرا واحد اجرای اسناد رسمی رباط کریم 
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سلامت
گزارش

ناصحی در پیامی به مناسبت روز خبرنگار؛

ایجاد نشاط و امید در جامعه از مسیر 
خبرنگاران طی می شود

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران گفت: ایجاد نشاط، شادمانی و 
تقویت امید در جامعه از مسیر خبرنگاران طی می شود.

به گزارش خبرگزاری مهر، محمد مهدی ناصحی، در پیامی به مناسبت 
۱۷ مرداد که به نام روز خبرنگار در تقویم ثبت شده است، نوشت: 
در  عمومی  افکار  روشنگری  و  آگاهی بخشی  پرچمداران  خبرنگاران 

جامعه هستند،
در متن پیام مدیر عامل سازمان بیمه سلامت ایران، آمده است: ۱۷ 
روز  این  است،  شده  نامگذاری  خبرنگار  روز  نام  به  تقویم  در  مرداد 
فرصت مغتنمی است برای ادای احترام به مقام خبرنگاران که با نگاهی 
صادقانه، فعال و پویا اقدام به اطلاع رسانی دقیق و شفاف از مسائل 
جامعه دارند، خبرنگاران و اصحاب رسانه به عنوان قشر شریف در انجام 
رسالت ذاتی خود دقیق و استوار گام بر می دارند، بدون شک این مساله 
سبب شده آحاد جامعه نسبت به رسانه ها اعتماد بیشتری داشته و 

رصد اخبار را از کانال مطبوعات و شبکه های اجتماعی دنبال کنند.
ذکر این نکته از اهمیت به سزایی برخوردار است که رشد روزافزون 
فناوری های ارتباط جمعی، زیست جهان انسان را به کلی تغییر داده 
است. لذا انتظار می رود که خبرنگاران، روزنامه نگاران و تمامی فعالان 

در این حوزه عمیق تر به حوزه عملکردی خود ورود پیدا کنند.
ناگفته پیدا است که ایجاد نشاط، شادمانی و تقویت امید در جامعه از 
مسیر خبرنگاران طی می شود و در این خصوص باید به رفع مشکلات 
این قشر با جدیت بیشتری اقدام شود. بدون تردید اگر دغدغه ها و 
مشکلات اصحاب رسانه مد نظر مسئولان ذیربط قرار گیرد، می توان 

نسبت به اطلاع رسانی کارآمد در جامعه امیدوارتر بود.
اینجانب ضمن تبریک مجدد فرارسیدن این روز به خبرنگاران، برای 
تمامی فعالان این عرصه توفیق روز افزون و سلامتی از خداوند متعال 

مسئلت می نمایم.

متخصص طب اورژانس تاکید کرد؛

کاهش سطح هوشیاری و تب بالا از 
عوامل خطر گرمازدگی

به  ابتلا  در  خطر  عوامل  جمله  از  اورژانس،  طب  متخصص  یک 
گرمازدگی را تب و بالا رفتن درجه حرارت بدن و همچنین کاهش 

سطح هوشیاری ذکر کرد.
اینکه گرما  به  اشاره  با  نیا،  امین صابری  به گزارش خبرگزاری مهر، 
مستقیماً روی قلب تأثیری ندارد، خاطرنشان کرد: قلب برای کاهش 
حرارت داخل بدن باید، ضربان خود را افزایش دهد بنابراین این افزایش 
ضربان قلب می تواند به افرادی مبتلا به بیماری هایی مثل تنگی عروق 

هستند آسیب وارد کند.
وی با بیان اینکه اسهال و مشکلات گوارشی بیماری خاص فصل گرما 
نیست، توضیح داد: چیزی که باعث اسهال می شود استفاده از مواد 
غذایی فاسد شده ای است که در معرض گرما قرار گرفته اند و در این 

مواد باکتری رشد کرده است.
خاتمه  در  بهشتی  شهید  پزشکی  علوم  دانشگاه  علمی  هیئت  عضو 
توصیه کرد: اگر در معرض گرما قرار گرفتید خاک شیر، تخم شربتی 
و شربت آب لیمو خنک استفاده کنید، کودکان زیر ۵ سال و افراد 
سالمند را به هیچ عنوان در گرما از منزل خارج نکنید چون حرارت 
برای این افراد به هیچ وجه قابل تحمل نیست، همچنین در فصل های 

گرم به مناطق گرمسیر سفر نکنید.

مطالعات نشان می دهد؛

رژیم غذایی گیاهی به بهبود کلسترول و 
قندخون کمک می کند

یک تجزیه و تحلیل جدید نشان می دهد که رژیم گیاهخواری ممکن 
است به کاهش کلسترول، کمک به سطح قند خون و کاهش وزن بدن 
کمک کند.به گزارش خبرنگار مهر به نقل از هلث لاین، کارشناسان 
باید  مردم  و  نیست  سالم  ذاتاً  گیاهخواری  رژیم  که  می کنند  تاکید 

غذاهایی را انتخاب کنند که فرآوری نشده باشند.
توصیه های انجمن قلب آمریکا برای یک الگوی غذایی سالم شامل رژیم 
لبنیات  بر غذاهای گیاهی، ماهی، غذاهای دریایی و   غذایی متمرکز 

کم چرب است.

 ۱۳ طرح بهداشتی و درمانی سیستان 
و بلوچستان با زیربنای سه هزار و ۵۴۶ 
متر مربع امروز/پنجشنبه/ توسط وزیر 
بهداشت و درمان به طور همزمان در 

این استان به بهره برداری رسید.
رئیس  ایرنا  خبرنگار  گزارش  به 
در  زاهدان  پزشکی  علوم  دانشگاه 
گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهارکرد: 
توسط  امروز  شده  افتتاح  طرح های 
و  سیستان  در  بهداشت  وزیر 
مراقبت های  بلوچستان شامل بخش 
نوزادان)۵۵ تختخوابی( و بخش  ویژه 
بیمارستان  تختخوابی(  عفونی)۲۰ 
مرکز  زاهدان،  ابیطالب)ع(  ابن  علی 
 ۶ زرد،  چاه  سلامت  جامع  خدمات 
مسکونی  واحدهای  بهداشت،  خانه 
سرسوره  درمان  و  بهداشت  کارکنان 
ام  استان، دستگاه  در جنوب  و کنت 
و  سراوان  ایرانمهر  بیمارستان  آی  آر 
دستگاه سی تی آنژیو بیمارستان علی 

ابن ابیطالب زاهدان است.
راه  برای  داد:  ادامه  غزنوی  حبیب 
 ۱۲۳ از  بیش  طرح ها  این  اندازی 
میلیارد تومان اعتبار هزینه شده است.

این  اندازی  راه  با  کرد:  تصریح  وی 
جمعیت  از  توجهی  قابل  بخش  طرح 
محدوده  در  بلوچستان  و  سیستان 
دانشگاه  این  پوشش  زیر  شهرهای 
در شهرهای زاهدان، سراوان و سیب 
مند  بهره  آن  مزایای  از  سوران  و 

می شوند.
زاهدان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 

اصلی  ارکان  از  بهداشت  گفت: 
حکمرانی سلامت و یکی از مهمترین 
در  کلان  سیاست گذاری  بخش های 
اجتماعی  تامین  و  رفاه  آموزش،  کنار 
و محیط زیست است به همین دلیل 
دولت بر توسعه آن تاکید داشته است.

کمی  افزایش  کرد:  نشان  خاطر  وی 
سال  چند  در  مراکز  این  کیفی  و 
شاخص  ارتقا  در  مهمی  نقش  اخیر 
و  سیستان  درمانی  بهداشتی  های 

بلوچستان داشته است.
به گزارش ایرنا سیستان و بلوچستان 
کشور  استان  پهناورترین  عنوان  به 
تاریخی  های  محرومیت  به سبب  که 
نام  گذشته  دوران  از  مانده  بجای 
محرومترین استان را یدک می کشد 
صورت  گسترده  اقدامات  وجود  با 
پیروزی  از  پس  سال  چند  در  گرفته 
گذشته  سال  سه  در  ویژه  به  انقلاب 
هنوز وضعیت شاخص های مربوط به 
حوزه  زیرساختی  و  اصلی  تجهیزات 
و  توجه  نیازمند  درمان  و  بهداشت 

تلاش بیشتر است.
بهداشتی  های  شاخص  وضعیت 
دولت  ویژه  توجه  استان  این  درمانی 
را  درمان  و  بهداشت  وزارت  جمله  از 
در  که  بطوری  کرده  جلب  خود  به 
طول چند سال اخیر طرحهای متعدد 
به  استان  این  در  درمانی  بهداشتی 
بهداشت  وزیر  سفر  و  آمده  در  اجرا 
و  اجرا  بر  نظارت  و  بررسی  به منظور 
سرعت بخشیدن به این طرحها زمینه 

گونه  شتاب  حرکت  ساز 
و  توسعه  مسیر  در  استان 
بهداشت  حوزه  در  پیشرفت 

و درمان شده است.
خدمات  بهداشت:  وزیر 
رایگان  زابل  در  درمانی 

می شود
درمان  بهداشت،  وزیر   
گفت:  پزشکی  آموزش  و 
خدمات درمانی برای بیماران 
در زابل در صورت مراجعه از 
و سلامت  ارجاع  نظام  مسیر 

خانواده رایگان می شود.
بهرام  سفر  با  همزمان 
سیستان  به  اللهی  عین 
طرح   ۱۳ بلوچستان  و 
با  درمانی  و  بهداشتی 
زیربنای سه هزار و ۵۴۶ متر 
مربع به طور همزمان در این 

استان به بهره برداری رسید.
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
سیستان  منطقه  به  سفر  در  پزشکی 
بیمارستان  مختلف  های  بخش  از 
زابل  السلام  علیه  علی  امیرالمؤمنین 

بازدید کرد.
کارکنان  بازدید  این  حاشیه  در  وی 
امیرالمؤمنین  بیمارستان  درمانی 
خدوم  کارکنانی  را  السلام  علیه  علی 
و  دانست  خونگرم  و  بالا  درایت  با  و 
چنین  در  کارکنان  این  تلاش  گفت: 
قابل  محیطی  و  هوایی  و  آب  شرایط 

تقدیر است.
همچنین بهرام عین الهی در نشست 
جمع بندی سفر خود در ستاد مرکزی 
دانشگاه علوم پزشکی زابل افزود: هیچ 
بدون  سیستان  منطقه  در  بیماری 
طول  در  که  چرا  بماند  نباید  درمان 
ارزنده  بسیار  سیزدهم خدمات  دولت 
ای در حوزه بهداشت و درمان منطقه 
اتفاق افتاده به طوریکه در کل کشور 

بی نظیر بوده است.
وی افزود: در گذشته برخی از بیماران 
مجبور بودند برای ام آر ای به استان 
از  یکی  اکنون  اما  بروند  دیگر  های 
پیشرفته ترین دستگاه های ام آر آی 
دارد.  قرار  سیستان  منطقه  در  ایران 
تخصص  فوق   ۸۸ با حضور  همچنین 
ارزنده  بسیار  خدمات  منطقه  این  در 

ای می توانیم به مردم ارائه کنیم.
اموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
پزشکی ادامه داد: یکسری از نیازهایی 

که در حوزه بهداشت و درمان وجود 
وقت  اسرع  در  بهداشت  وزارت  دارد 
روند  تا  کرد  خواهد  مرتفع  را  آنها 
درمان مردم با سهولت بیشتری انجام 

شود.
نیازها  رفع  الویت  اینکه  بیان  با  وی 
سیستان  منطقه  اصلی  بیمارستان  به 
حضور  وضعیت  گفت:  گیرد  تعلق 
را  سیستان  های  متخصص  پزشکان 
به  دید حتی  قبل  های  در سال  باید 
انگشت های دست هم نبود اما اکنون 
منطقه  این  در  متخصص   ۸۸ تعداد 

حضور دارند.
ماه   ۲۳ طول  در  افزود:  الهی  عین 
در  ویژه  به  بزرگی  کارهای  گذشته 
بخش عمرانی و تجهیزات پزشکی در 
این  که  است  شده  سیستان  منطقه 

بسیار کار بزرگی است.
پیشرفت  اینکه  بیان  با  همچنین  وی 
زابل  پزشکی  علوم  دانشگاه  ساله   ۲
است  قبولی  قابل  و  خوب  پیشرفت 
آمبولانس های جدید  نوید  همچنین 
پزشکی  علوم  دانشگاه  به  پیشرفته  و 
زابل و رایگان شدن درمان بیماران از 
طریق پزشک خانواده و سیستم ارجاع 

را داد.
نمایندگان مردم سیستان نیز با تشکر 
آموزش  و  درمان  و  بهداشت  وزیر  از 
پزشکی بر کمک های بیشتر به دلیل 

شرایط خاص منطقه را داشتند.
در این سفر توسط وزیر بهداشت برای 
اولین بار در منطقه زابل مرکز درمان 
هزار  سه  به  که  شد  افتتاح  ناباروری 
رسانی  خدمت  حال  در  نابارور  زوج 

است.
اولین  افتتاح  بر  علاوه  اللهی  عین 
زیربنای  با  کشور  تنفسی  بیمارستان 
۵۵۰۰ متر، دستگاه ام آر آی در زابل 
نصب شد و بخش رادیو گرافی و مامو 
بهره  به  بیمارستان  این  در  گرافی 

برداری رسید.
وزیر  ورود  از  پس  است  گفتنی 
بزرگ  طرح   ۱۳ زاهدان  به  بهداشت 
به  نیز  تومان  ۱۲۰میلیارد  ارزش  با 
بهره برداری رسید که بهره برداری از 
دستگاه سی تی اسکن پیشرفته،بخش 
بخش  نوزادان،  ویژه  های  مراقبت 
علی  بیمارستان  در  عفونی  بیماران 
ابن ابیطالب و دستگاه پیشرفته ام آر 
از  ایرانمهر سراوان  آی در بیمارستان 

جمله این طرح ها است.

با حضور وزیر بهداشت انجام شد

۱۳ طرح بهداشت و درمان سیستان و بلوچستان افتتاح شد
گزارش

رئیس سازمان غذا و دارو عنوان کرد؛

مشکل سازمان غذا و دارو در انتقال ارز/
ماجرای مهاجرت شرکتهای دارویی

رئیس سازمان غذا و دارو، انتقال ارز را مهم ترین چالش سازمان در 
راستای تأمین دارو و تجهیزات پزشکی مورد نیاز کشور دانست.

در  چهارشنبه  ظهر  محمدی،  سیدحیدر  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
نشست خبری به مناسبت روز خبرنگار، گفت: کار در سازمان غذا و 
دارو خیلی سنگین است و بیشتر سنگینی آن متوجه دارو و تجهیزات 

پزشکی است.
وی افزود: با توجه به رشد تولید، کار سخت تر می شود

IRC در  بر ۳۵۰ هزار  بالغ  تاکید کرد:  دارو  و  رئیس سازمان غذا 
تجهیزات پزشکی داریم که البته شرایط تولید رو به رشد است.

گذشته،  هفته های  در  دارویی  آمارنامه  انتشار  به  اشاره  با  محمدی 
گفت: ۱۰۶ هزار میلیارد تومان بازار دارویی کشور در سال گذشته بود 

که حدود ۸ دهم آن مربوط به واردات بود.
انتقال ارز دارو به شدت محدود است و در تنگنا  وی افزود: مسیر 
هستیم. اگر این محدودیت ها نبود، خیلی از کشورها مشتاق هستند 

به ایران دارو بفروشند.
محمدی ادامه داد: نگرانی ما فقط در آن بخشی از داروها است که 

تولید داخل ندارد و مجبوریم برای واردات آن اقدام کنیم.
وی افزود: در حوزه تأمین مشکل حادی نداریم اما همین مقدار هم 

مهم است که فراهم شود.
رئیس سازمان غذا و دارو گفت: اگر جایی احساس کنیم که تولید 

داخل جوابگو نیست، قطعاً دست به واردات خواهیم زد.
وی افزود: ما تلاش می کنیم بودجه دارویاری به بیمه ها پرداخت شود 
تا بیمه ها نیز به شرکت ها و مراکز درمانی بدهند. از همین رو، قرار 

نیست بودجه به وزارت بهداشت برسد.
محمدی ادامه داد: ۱۲ هزار میلیارد تومانی که سازمان برنامه و بودجه 
به ما اختصاص داده است، خیلی به بهبود اوضاع کمک کرد. اما اگر 

این پرداخت ها، مستمر نباشد؛ دچار مشکل خواهیم شد.
وی افزود: کوچک ترین استرس، در نهایت به انتهای زنجیره که بیمار 

باشد؛ آسیب می زند.
محمدی در ادامه به سوالات خبرنگاران پاسخ داد.

تیر ماه ۳۰۰ درصد رشد  وی در خصوص صادرات دارو، گفت: در 
صادرات دارو داشته ایم و یه طور کلی در سال جاری با رشد صادرات 

مواجه بوده ایم.
محمدی افزود: صادرات به طور کلی برای کشور خوب است و باعث 

می شود محصولات ما در بیرون از مرزها دیده شود.
بازار دارویی دنیا مناسب  ایرانی در  قیمت داروی  وی گفت: عموماً 

است و جای رشد دارد.
محمدی، مهاجرت شرکت های دارویی را تکذیب کرد و افزود: اینکه 
شرکت های ایرانی در کشورهای دیگر سرمایه گذاری کنند، به معنای 
مهاجرت نیست. اما، اینکه یک کارخانه داروسازی به طور کلی جمع 

کرده باشد و برود، نداریم.
رئیس سازمان غذا و دارو درباره کمبود دارو، گفت: وضعیت ایده آل 
نیست، اما خوب است؛ به شرطی که حمایت ها مستمر باشد. در غیر 

این صورت دچار مشکل خواهیم شد.
وی با اشاره به اقدامات بانک مرکزی و سازمان برنامه و بودجه جهت 
تسریع در حواله ارز دارو، تاکید کرد: مجموعه این اقدامات در خرداد 
این  است  لازم  اما  بکشیم،  راحتی  نفس  که  کرد  کمک  بسیار  ماه 
حمایت ها مستمر باشد. تعداد دستگاه های تأثیرگذار در حوزه دارو 
زیاد است، اما مشاهده می کنید که بیشتر مطالبات از سازمان غذا 
از  اگر کوچک ترین خللی در کار هر یک  دارو است. در مجموع  و 
دارویی  ایجاد کمبود  به  بی تردید منجر  ایجاد شود،  این دستگاه ها 

خواهد شد.
محمدی درباره اهمیت مصرف نان کامل، افزود: یکی از آسیب های 
گوارشی مردم به دلیل مصرف نانی است که کامل نیست و در استان 
فارس برخی نانوایی ها نان کامل پخت می کنند و مردم باید از نانوایی 
نان کامل طلب کنند چرا که این نان برای سلامت افراد مفید است 
و ما چند ماه پیش شاخص ها و استانداردهای میزان سموم در مواد 
غذایی را با توجه به میزان مصرف ماده غذایی در ایران بومی سازی 
کردیم چرا که مثلًا میزان مصرف ماده غذایی مانند گوجه فرنگی 
باید  دلیل  همین  به  و  است  متفاوت  اروپا  با  آن  مصرف  میزان  با 

شاخص ها بومی باشند.
وی افزود: تأمین غذا در ایران به عهده وزارتخانه های جهادکشاورزی 
و صمت است و تأمین آنزیم های مورد استفاده در صنعت نان هم 

مربوط به حوزه سازمان غذا و دارو نیست.
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نماینده  و  بهداشت  رئیس کمیسیون   
شورای  مجلس  در  زاهدان  مردم 
آب  کمبود  مشکل  گفت:حل  اسلامی 
و  سیستان  مردم  جدی  مطالبات  از 
سیزدهم  دولت  که  است  بلوچستان 
در این رابطه اقدامات خوبی در دستور 

کار دارد.
حسینعلی  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
نشست  در  چهارشنبه  روز  شهریاری 
خبری با اصحاب رسانه که به مناسبت 

خبرنگار  روز 
برگزار شد با بیان 
هفدهم  اینکه 
یادآور  مردادماه 
ینی  فر سه آ حما
که  است  آنانی 
حقیقت  بقای 
خود  بهای  به  را 
دادند،  ترجیح 
اظهار کرد: تولید و نشر اطلاعات، چراغ 
پر فروغی را می ماند که راه بالندگی و 
پیشرفت را برای جامعه هموار و مهیا 

می کند.
مردم  جدی  مطالبات  از  یکی  وی 
مشکل  حل  را  بلوچستان  و  سیستان 
با  داد:  ادامه  و  کرد  بیان  آب  کمبود 
رودخانه  حقابه  مشکلات  به  توجه  
هیرمند که مردم سیستان با مشکلات 
بسیاری در این زمینه دست وپنجه نرم 

در  موضوع  این  جد  طور  به  می کنند، 
حال پیگیری است.

مجلس  در  زاهدان  مردم  نماینده 
از  اقداماتی  داد:  ادامه  اسلامی  شورای 
سوی دولت سیزدهم در این رابطه در 
دارد که موضوع حفر  قرار  کار  دستور 
انتقال آب از دریای  چاه در حرمک و 
این  کردن  برطرف  هدف  با  عمان 

مشکل در حال انجام است.
با کمبود برخی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
تمامی  و  هستیم  مواجه  داروها  از 
برای  مستند  به صورت  را  مسائل  این 
گفت:  کرده ایم،  ارسال  رئیس جمهور 
کشور  در  داروخانه  هزار   ۱۵ حدود 
کشور  در  داروها  برخی  دارد،  وجود 
کمیاب شده و برخی داروها هم اگرچه 
در داروخانه یافت نمی شود، اما در بازار 
آزاد موجود است و این موضوع نشان 

از نظارت کم رنگ و احتکار دارو دارد.

مشکلات  با  رابطه   در  شهریاری 
و  دارو  قیمت  کنترل  و  تأمین  حوزه 
اجرای »طرح  نهایی درباره  تصمیمات 
مجلس  مصوبه  این  گفت:  دارویار«، 
به شهریور  نسبت  دارو  قیمت  که  بود 
۱۴۰۰ نباید افزایش قیمت داشته باشد 
و مردم نباید هزینه حذف ارز ترجیحی 
طرح  دارویار  طرح  کنند؛  پرداخت  را 
خوبی است و با مدیریت درست و اقدام 
به موقع سازمان برنامه وبودجه می توان 

از مشکلات حوزه دارو عبور کرد.
نیروهای  استخدام  خصوص  در  وی 
هر  رئیس جمهور  کرد:  بیان  نیز  بومی 
می دهد  دستور  می رود  که  استانی 
در  اما  بگیرید؛  بومی  نیروهای  حتماً 
سایر  به  نسبت  بلوچستان  و  سیستان 
دستور  این  متأسفانه  کشور  مناطق 
بومی  نیروهای  و  نمی کند  پیدا  تحقق 

جذب نمی شوند.

حل مشکل کمبود آب از مطالبات جدی مردم سیستان و بلوچستان است
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۲۱۱ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
عینعلی سیفی فرزند آقاجان بشماره شناسنامه ۵۶۱ نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۹۷/۰۸ متر مربع پلاک ۶۲۰ فرعی از 
۱۳۷ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۰۳ فرعی از ۱۳۷ اصلی واقع در 
بلوار الغدیر خریداری از مالکان رسمی آقایان مصطفی جنیدی ، داود جنیدی 
اطلاع عموم مراتب در  به منظور  لذا  بختیاری محرز گردیده است.   و رسول 

دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به 
صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ  اول: ۱۴۰۲/۰۵/۱۹          نوبت  انتشار  تاریخ 

۱۴۰۲/۰۶/۰۵
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

قانون  موضوع  اول  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۱۲۶ شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
محمدرضا قیدر فرزند محمدحسن بشماره شناسنامه ۲ نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۱۷۸/۸۸ متر مربع پلاک ۲۵۱۱۷ 
فرعی از ۱۴۲ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۵۹۱ فرعی از ۱۴۲ اصلی 
واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای احمد قیدر محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 

متقاضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  می شود 
اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه 
از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 

مالکیت صادر خواهد شد.

دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ        ۱۴۰۲/۰۵/۱۹ اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 
۱۴۰۲/۰۶/۰۵

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 
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عمومی  دوره 
هدف  با  نجات 
ارتقاء سطح علمی 
و عملیاتی اعضا با 
امدادگران  حضور 
جمعیت  خواهر 
حمر  ل ا هلا
شهریار  شهرستان 

به مدت ۴۰ ساعت برگزار شد.
با بیان  اتفاق روز، حسین عربی  به گزارش 
در  امدادی  های  آموزش  فراگیری  که  این 
مناسب  و  سریع  پاسخگویی  و  سوانح  برابر 
به آن یکی از اهداف جمعیت هلال احمر در 
آموزش و بکارگیری نیروی انسانی متخصص 
جهت  در  رو  این  از  داشت:  اظهار  است، 

ارتقای سطح آموزشی اعضای داوطلب، دوره 
خواهر  امدادگران  ویژه  نجات  عمومی  ی 
شهریار  شهرستان  احمر  هلال  جمعیت 

برگزار شد.
رئیس جمعیت هلال احمر شهرستان شهریار 
در ادامه بیان داشت: در این دوره بر اساس 
سرفصل های آموزشی مطالبی چون؛ آشنایی 
با عملیات جستجو و نجات در محیط های 
و  جستجو  تجهیزات  با  آشنایی  گوناگون، 
نجات، حمل مصدوم، عملیات اطفای حریق 
با تاکید بر اطفای حریق در خودرو، ایمنی 
مبانی  و  اصول  عملیات،  صحنه  امنیت  و 
ساماندهی  تیمی،  کار  مبانی  طناب،  با  کار 
فرماندهی سانحه ICS و آشنایی مقدماتی با 
عملیات بالگرد به فراگیران آموزش داده شد.

برگزاری دوره عمومی نجات در جمعیت 
کریم هلال احمر شهریار رباط  شهرستان  فرماندار 

مشاوران  صنف  اتحادیه  جلسه  در 
املاک و اصناف و تعزیرات حکومتی 
برگزار  اداره صمت  رئیس  همچنین 
دستگاه ها  اقدامات  باید  گفت:  شد 
دفاتر  ساماندهی  طرح  خصوص  در 
املاک  مشاوران  و  مسکن  فروش 
مورد  شهرستان  سطح  در  غیرمجاز 
آنان  به  نباید  و  گیرد  قرار  بررسی 

فرصت سوءاستفاده داد..
احمدی  امید  روز،  اتفاق  گزارش  به 
به  اشاره  ضمن  جلسه  این  در 
همچنین  و  جمهور  رئیس  دستور 
مصوبات شورای عالی مسکن مبنی 
لزوم  و  مسکن  بازار  ساماندهی  بر 
صورت  تخلفات  با  قاطع  برخورد 
این  برگزاری  از  هدف  گرفته، 
بین  رویه  وحدت  ایجاد  را  جلسات 
دستگاه های مسئول دانست و افزود: 
اجرای طرح مذکور یک تکلیف مهم 
بصورت جدی  باید  و  است  ما  برای 
با بازرسی ها و شناسایی بنگاه های 

برخورد  آنان  تخلفات  با  مجاز  غیر 
شود.

وی تاکید کرد: در سطح شهرستان 
بدون  املاک  مشاوران  از  ی  تعداد 
که  هستند  فعالیت  حال  در  مجوز 
و  حل  به  نسبت  سریعاً  می بایست 
فصل موضوع مجوز آنان اقدام شود.

مقام عالی شهرستان در این جلسه 
از  برخی  بیشتر  جدیت  خواستار 
جلوگیری  زمینه  در  دستگاه ها 
و  مجاز  غیر  واحدهای  فعالیت  از 
محیطی  تبلیغات  از  جلوگیری 
مشاوران املاک غیر مجاز در سطح 

شهرستان شد.

مشاورین املاک غیرمجاز نقره داغ می شوند
خبر

به گزارش اتفاق روز، افرادی با استفاده از اره برقی 
به جان درختان زیتون و کاج، واقع در روبروی 
قمع  و  قلع  را  آنان  و  افتاده  بوی سیب  بازارچه 

کردند.
تلفنی  تماس  طی  سبز  فضای  سازمان  رئیس 
از  گزارشی  کریم؛  رباط  شهرداری  سرپرست  با 
در  و  میدهد  کاج  و  زیتون  قمع درختان  و  قلع 
گشت  نیروی  میگوید:  ناگوار  اتفاق  این  تشریح 
سازمان فضای سبز در حین گشت زنی متوجه 
بار زدن درختان بریده شده مقابل بازارچه بوی 
سیب توسط چند فرد ناشناس میشود و سریعا 
لحظه  همین  در  کند؛  می  به سمتشان حرکت 
افراد ناشناس بمحض رویت گشت سازمان سریعا 
فرار  به  اقدام  و  باری خود شده  بر خودرو  سوار 
میکنند و در نهایت گشت فضای سبز موفق می 
شود شماره پلاک خودرو مذکور را به پلیس ۱۱۰ 
گزارش  قضایی  پرونده  تشکیل  و  گزارش  جهت 

در  صیفی  مهندس  دهد. 
این  محل  از  بازدید  حاشیه 
حادثه، با دیدن صحنه قطع 
دل  که  شده  بریده  درختان 
هر بیننده ای را به درد می 
و  کرد  تاسف  ابراز   ، آورد 
افراد با طراحی و  گفت: این 
به  اقدام  دقیق  ریزی  برنامه 
بریدن و سرقت درختان این 

محل کردند.
وی افزود: امیدواریم نیروی انتظامی و دادستان 
عوامل  و  پیگیری  را  موضوع  قاطعیت  با  محترم 
بار را به اعمال مجرمانه خود  این حادثه تاسف 
که  کسانی  برای  شود  عبرتی  درس  تا  برسانند 
با قطع درختان موجب کاهش اکسیژن ، هوای 
تمیز و خسارت به تمام شهروندان و فضای سبز 

شهری میشوند.

از  تشکر  کریم ضمن  رباط  سرپرست شهرداری 
توجه نیروی انتظامی، از دقت و حساسیت مردم 
و  سبز  فضای  از  حراست  و  حفظ  خصوص  در 
در  گفت:  و  کرد  قدردانی  نیز  زیست  محیط 
بسیاری از موارد، مردم منطقه نسبت به بریدن 
و نابود کردن درختان حساس هستند و از طریق 

مقامات پیگیری می کنند .

افراد سودجو به جان درختان مقابل بازارچه 
بوی سیب افتادند

خبر خبر

عمرانی وابادانی در گلستان با ۷ طرح بزرگ نوشتار

اتفاق روز، شهردار شهر  به گزارش 
هزار    ۲۰ پروژه  ساخت  از  گلستان 
خبر  شهرگلستان  استادیوم  نفری 

داد
وی در حاشیه کلنگ زنی این پروژه 
و  حاشیه  بی  شرایطی  در   ، گفت 
هفت  کلنگ  زائد  تبلیغات  بدون 
پروژه جدید و بزرگ را بر زمین زده 

می شود.
این  ترین  رؤیایی  شاید  افزود،  وی 
اولین  ساخت  عملیات  ها،  پروژه 
استادیوم ورزشی شهرگلستان باشد 
بر  بالغ  ظرفیتی  با  است  قرار  که 
بیست هزار تماشاچی در زمینی به 
مساحت ۲3 هزار متر مربع ساخته 

شود.
پیشتر  گلستان  شهردار  که  آنطور 
های  طراحی  بود،  کرده  اعلام 
صورت  استادیوم  این  برای  جامعی 
و  ورزشی  های  زمین  و  گرفته 
این  دل  در  مختلف  مجموعه  چند 

استادیوم پیش بینی شده است.
به گفته آقای میرزمانی، رقمی بالغ 
بر یکصد میلیارد تومان در گام اول 
اختصاص  پروژه  این  شروع  برای 
آن  پیمانکار  اکنون  هم  و  یافته 
خود  کار  زودی  به  و  شده  انتخاب 

را آغاز خواهد کرد.
بعدی  پروژه  گلستان  شهردار 
آموزی«  حرفه  و  »فن  مجموعه 
در  که  است  گلستان  شهرداری 
بالغ  اعتباری  با  متری  هزار  زمینی 
بر 5۰ میلیارد ریال کلنگ زنی شد 

تا بتواند در کنار پروژه سامانه سرای 
شهر گلستان برای معتادان متجاهر 
یک نقش کلیدی بمنظور بازآفرینی 

داشته باشد.
نیز  گلستان  شورای  ساختمان 
روز  این  در  که  بود  سوم  پروژه 
کلنگ احداث آن بر زمین خورد تا 
از  بعد  نیز  گلستان  پارلمان شهری 
بتواند در ساختمانی که  چند سال 
شایسته مردم باشد ساکن شود، این 
ساختمان در زمینی به مساحت دو 
هزار متر مربع و با اعتبار اولیه 5۰ 

میلیارد ریال شروع شد.
پروژه بعدی که امروز کلنگ آن بر 
زمین خورد، سرای محله در شهرک 

به  زمینی  در  که  بود  رضا)ع(  امام 
مساحت ۱۲۰۰ متر و با اعتبار اولیه 
پنجاه میلیارد ریال روند ساخت آن 

کلید خورد.
رودخانه  روی  پل  تعریض  علمیات 
امام  شهرک  محدوده  در  شادچای 
است  دیگری  پروژه  هم  حسین)ع( 
که کلنگ شروع به کار آن بر زمین 
کنار  تکمیل  روند  تا  روند  تا  خورد 
گذر شهر گلستان سرعت یابد، این 
میلیارد  پنجاه  اولیه  اعتبار  با  کار 

ریال کلید خورد
در شهرگلستان  که  کلنگی  آخرین 
امروز بر زمین خورد تا شاهد تولد 
باشیم،  تازه ای  پروژه های عمرانی 

مجموعه  چند  ساخت  عملیات 
 ۱۰۰ پارک  در  جدید  ورزشی 
قرار  بود که  هکتاری شهر گلستان 
هشت  بر  بالغ  مساحتی  در  است 
 6۰ اولیه  اعتبار  با  مترمربع  هزار 

میلیارد ریال شروع شود.
در دو سال اخیر شهرداری و شورای 
شده  موفق  گلستان  شهر  اسلامی 
آمار چشمگیری در توسعه فضاهای 
حالا  همین  و  باشد  داشته  ورزشی 
ساخت  عملیات  همزمان  طور  به 
از  بیش  در  مختلف  های  مجموعه 
پنجاه هزار متر مربع در حال اجرا 

است

رئیس اداره بهزیستی شهریار: راه اندازی مراکزترک اعتیاد با 
ظرفیت بالا در راستای احیای جان و روان معتادین متجاهر خبر

معتاد  ساماندهی۲۱۲ 
آوری  جمع  متجاهر 
تیرماه  اول  از  شده 
توسط  سالجاری 
نیروی  و  شهرداری 
پذیرش  و  انتظامی 
درمراکزترک  افراد  این 

اعتیاد تحت نظارت بهزیستی شهرستان
رئیس  افشار  نیک  ناصر  روز،  اتفاق  گزارش  به 
اداره بهزیستی شهریار از ساماندهی تعداد ۲۱۲ 
ترابی  پایانه شهید  از معتادین متجاهر در  نفر 
شهرستان خبر داد و اظهار داشت: در خصوص 
معتادان متجاهر باید با دید جدیدی به آنان نگاه 
کنیم و الگوی دادگاه درمان مدار برای معتادان 
را  نظارت  تحت  اعتیاد  ترک  مراکز  متجاهردر 
که شامل سه تیم غربالگری ، ارجاع و استقرار 

فعالیت دارند اجرا شود.
نیک افشار ضمن تاکید بر اینکه موضوع کاهش 

معتادان  ساماندهی  و  اجتماعی  آسیبهای 
متجاهر در اولویت برنامه های این اداره می باشد 
خاطر نشام ساخت: برای بهبود کمبود ظرفیت 
اعتیاد  ترک  مراکز  اندازی  راه  نگهداری،  مراکز 
روان  و  احیای جان  راستای  بالا در  با ظرفیت 
معتادین متجاهر با همکاری شهرداری و شورای 
شهرستان مثمر ثمر بوده و وجهه اجتماعی و 

چهره مخدوش شهر را نیز ترمیم می کند.
وی با بیان اینکه خانواده ها در مواجهه با افراد 
بیماری  گفت:  نشوند،  خسته  و  مایوس  معتاد 
اعتیاد و ترک آن یک پروسه زمانبر است و باید 
به این افراد اعتماد کرده و از آنها حمایت شود 
زیرا طرد شدن این افراد آسیب بیشتری به آنان 
بررسی ها  زد.چنانکه  و خانواده هایشان خواهد 
نشان می دهد، این آسیب اجتماعی به واسطه 
اقتصادی پررنگ تر شده  مشکلات خانوادگی و 
و نیازمند ساماندهی و رسیدگی موثر و فوری 

است.

رئیس شورای اسلامی نسیم شهر: برای رفع مشکلات 
مردم منطقه همه تلاش خود را بکار می گیریم

نوشتار

به گزارش اتفاق روز، هدایت لطفی رئیس شورای اسلامی نسیم شهر در 
حاشیه بازدید اعضای شورای اسلامی خیراباد پایین و سرپرست شهرداری 
نسیم شهر از منطقه شهری که با هدف بررسی مشکلات و معضلات این 
حوزه انجام گرفت گفت : با پایش بعمل آمده از این منطقه و توضیحاتی 
که ارائه گردید بیشتر موارد مربوط به حاشیه ریل راه آهن و نخاله هایی 
بود که در این مسیر توسط برخی از افراد غیر متعهد به حقوق مردم ریخته 
شده بود و با هماهنگی بعمل آمده توسط سرپرست شهرداری انشاالله تا 
پایان هفته آینده جمع آوری خواهد شد که با این اقدام مسیری جهت 
عبور سهل تر شهروندان ایجاد خواهد شد و تمام تلاش خود را برای رفع 

مشکلات این منطقه بکار می گیریم.
وی همچنین اظهار داشت: تعامل با شهرها و روستاهای همجوار با یکدیگر 
امری است که همیشه مورد توجه قرار گرفته و آنچه که اکنون باید به ان 
پرداخت ، نحوه این تعاملات برای بهره بردن مشترک از پتانسیل های 

موجود در این مناطق به صورت متقابل است.
فیروز آقا محمدی سرپرست شهرداری نسیم شهر نیز در ادامه خاطر نشان 
ساخت: امروز شاهد بازدید با حضور رئیس شورای اسلامی نسیم شهر از 
منطقه یاد شده بودیم که مشکلات از زبان مردم مجددا ارزیابی و انشالله 

در کوتاه ترین زمان به این مطالبات رسیدگی خواهد شد و مسیری جدید 
نیز در کنار حاشیه ریل راه آهن پس از بررسی و جمع آوری نخاله های 
ساختمانی ایجاد خواهد شد تا شهروندان و خودروهای عبوری با کمترین 

مشکلی از آن عبور کنند .

به گزارش اتفاق روز؛ امید احمدی در جلسه 
شورای فرهنگ عمومی شهرستان رباط کریم 
اظهار داشت:موضوع پیرامون عفاف و حجاب 
برخوردار  بالایی  بسیار  اهمیت  از  جامعه  در 
ارزش  و  باورها  با  مستقیمی  رابطه  که  است 
درجامعه  را  بخواهیم حجاب  اگر  ما  دارد  ها 
تقویت  ها  ارزش  و  باورها  باید  کنیم  تقویت 

شود.
اعضا  بین  همدلی  و  تعامل  بر  احمدی  امید 
در اجرای مصوبات تاکید کرد و گفت: عفاف 
و حجاب نماد دینی ارزشی و فرهنگ ایرانی 
که  است  انقلابی گری  نماد  یک  و  اسلامی 
دشمنان سعی و تلاش دارند این ارزش های 
بین  در  ویژه  به  جامعه  در  را  دینی  و  الهی 

بانوان کمرنگ یا از بین برود.
مهم  نماد  این  شدن  تر  افزود:برجسته  وی 

فرهنگ ایرانی اسلامی نیازمند تقویت باورها 
و طرح ارزش گذاری درست در جامعه است 
که بهره گیری از نخبگان فرهنگی و با تجربه ، 
طرح راهبردی و تخصصی با موضوع عفاف و 
حجاب که قابلیت اجرایی درشهرستان داشته 

باشد تهیه و تدوین گردد.
احمدی همچنین ادامه داد: برای رسیدن به 
این هدف مهم در جامعه باید فرهنگ امر به 
معروف و نهی از منکر در جامعه نهادینه و به 

آن عمل گردد.

حجاب نماد ملی فرهنگ اصیل ایرانی اسلامی است خبر

سبزِ  فضای  واحد  روز،  اتفاق  گزارش  به 
دکتر  دستور  به  شهری  خدمات  معاونت 
اله یاری شهردار پرند، از ابتدای فصل گرما 
جهت  را  ای  گسترده  اقدامات  مجموعه 
در  سبز  فضای  توسعه  و  نگهداری  حفظ، 

دستور کار خود قرار داده است.
شرب  غیر  آب  و  تانکر  با  درختان  آبیاری 
در اتوبان ساوه قبل از ورودی پرند، جنگل 
جعفریه و بلوارهای سطح شهر، آبیاری قطره 
ای فضای سبزِ میادین، بلوارها و بوستان ها، 
سمپاشی  تابستانه،  فصلی  های  گل  کاشت 
و  روزانه  اقدامات  از  بخشی   ... و  درختان 
در  شهرداری  سبز  فضای  واحد  مستمر 

فازهای صفر تا سه است.
خانه  تصفیه  اندازی  راه  و  تجهیز  همچنین 
فاز سه جهت آبیاری عرصه های فضای سبز 
پارک  آبنماهای  اندازی  راه  و  نورپردازی  و 
شهرداری  اخیر  اقدامات  دیگر  از  کوهسار 

پرند در حوزه فضای سبز به شمار می رود.

مجموعه اقدامات گسترده شهرداری پرند در حوزه فضای سبز خبر

پرونده مسکن مهر پرند در نیمه شهریور بسته خواهد شد نوشتار

عامل  روز،مدیر  اتفاق  گزارش  به 
پرند  جدید  شهر  عمران  شرکت 
این  در  مهر  مسکن  پرونده  گفت: 
شهر با تحویل ۲ هزار و ۸۰۰ واحد 
شهریورماه  اول  نیمه  در  باقیمانده 

بسته خواهد شد.
صیادی با بیان اینکه در شهر جدید 
پرند ۲۲5 هزار نفر درسامانه نهضت 
بودند،  کرده  ثبت نام  مسکن  ملی 
با پالایش های صورت  تصریح کرد: 

این  در  نفر  هزار   ۷5 گرفته حدود 
شهر واجد شرایط شناخته شدند.

وی ادامه داد: با هدف تامین زمین 
برای ساخت نهضت ملی مسکن در 
شهرجدید پرند، سال گذشته 6۰۰ 
هکتار زمین در قالب فازهای ۴5۰ 
و ۱۴5 هکتاری به پرند افزوده شده 
هزار   3۲ برای  که  شدیم  موفق  و 
تامین  را  نیاز  مورد  زمین  واحد 

کنیم.

شهردار صالحیه تحقق ۱۵۰ درصدی بودجه سالیانه، سند 

کارآمدی و شفافیت شهرداری و شورای اسلامی است
نوشتار

شهردار صالحیه گفت، تمام عوارض و درآمدهای مدیریت شهری 
با ریل گذاری مناسب به صندوق شهرداری واریز می شود

وی افزود، بحث تحقق بودجه پیش بینی شده ای که شهرداری 
معیارهای  از  یکی  میکنند  تنظیم  رو  پیش  مالی  سال  برای  ها 
تشخیص کفایت و کارآمدی مدیریت هر شهری بشمار می آید 
که شهرداری صالحیه طی ۴ سال اخیر در انجام آن بسیار خوش 

درخشیده است.
محمد آگاهی مند تحقق ۱5۰ درصدی بودجه و وصول نیم برابر 
برای   ۱۴۰۱ سال  پایان  در  است  شده  طراحی  که  آنچه  مازاد 
شهرداری صالحیه رقم خورد و زمانیکه بسیاری از نهادها با اجرای 
افق درآمدی خود فرسنگ ها فاصله داشتند، شهرداری صالحیه 

برای مازاد درآمدهای خود برنامه ریزی می کرد.
خود  دستاوردهای  پیرامون  صالحیه  شهردار  مند  آگاهی  محمد 

در حوزه اداری و مالی با بیان اینکه تحقق مازاد بودجه، سند شفافیت و 
کارآمدی دوایر مختلف مدیریت شهری است گفت: تمام  عواید قانونی و 

عوارض و درآمدها با ریل گذاری مناسب به صندوق شهرداری واریز می 
گردد و در این خصوص بدون مماشات نظارت ها و بررسی های لازم 

صورت می گیرد.
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